

# ជំនឿគ្រីស្ទានធៀបនឹង ងការថ្វាយបង្គំរូបព្រះ



នេះជារបស់អ្នក។ របស់តូចនេះសម្រាប់ម៉ាក។ ឱ្យវាទៅ...?...ហើយអ្នក  
ជួសជុលវាហើយបន្ទាប់មករបស់តូចនេះ...?...

សូមអរគុណបងប្រុស នេវីល សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។

អរណស្ថស្តី មិត្តភក្តិ។ វាជាឯកសិទ្ធិក្នុងការត្រលប់មករវាងខ្មោចចម្លង  
ទៀតនៅព្រឹកនេះ ដោយមានអារម្មណ៍ស្រស់ស្រាយ។ កាលពីម្សិលមិញខ្ញុំមិនអាច  
សូម្បីតែនិយាយ។ ខ្ញុំមានសត្វល្អិតតូចនេះដែលកើតឡើងនៅជុំវិញ អ្នកដឹងទេ  
ចូលទៅក្នុងបំពង់កហើយធ្វើឱ្យពួកវាស្លុក ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់បានជួយខ្ញុំ ហើយបាន  
រំដោះខ្ញុំចេញពីស្ថានភាពនោះ ដូច្នេះខ្ញុំអាចនិយាយនៅព្រឹកនេះជាមួយអ្នក។

2 ហើយយើងរីករាយដែលមានរវាងខ្មោចចម្លងស្រស់ស្អាតមួយពេញហើយ  
មានមនុស្សឈរ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែប្រាថ្នាថាយើងមានកៅអីខ្លះ ហើយផ្តល់ឱ្យអ្នក  
ដែលកំពុងឈរ។ យើងនឹងសប្បាយចិត្តប្រសិនបើយើងមានពួកវា ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថា  
អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវបានលើកឡើង។ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកមិនចង់មកអង្គុយជាមួយកុមារ  
ទាំងនេះនៅលើអាសនៈ ហើយបែរខ្នងរបស់អ្នកតាមរបៀបផ្សេងទេ។

3 ឥឡូវនេះ វាមានរយៈពេលពីរថ្ងៃហើយដែលខ្ញុំបានសិក្សាអំពីប្រវត្តិសាស្ត្រ  
ហើយខ្ញុំគិតថាប្រហែលជានៅព្រឹកនេះជំនួសឱ្យការអធិប្បាយ ខ្ញុំគ្រាន់តែអាច  
បង្រៀនមួយភ្លែតលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយឥឡូវនេះយើងប្រហែលជាយឺត  
បន្តិច ដូច្នេះខ្ញុំនឹង...អ្នកខ្លះនឹងប្តូរជាមួយអ្នកដែលកំពុងឈរឬអ្វីមួយ វាប្រាកដជា  
ល្អប្រសិនបើអ្នកអាច—ប្រសិនបើអ្នកអាចធ្វើវាបាន ហើយសម្រាកបន្តិច។

4 ហើយឥឡូវនេះ មិត្តភក្តិជាច្រើននៃមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំបានមក ពួកគេខ្លះមក  
ពីផ្លូវឆ្ងាយ ចុះនៅហ្សកហ្សឺ ឡើងនៅអូហៃយ៉ូ រដ្ឋចេនណេស៊ី កន្លែងផ្សេងគ្នា  
រដ្ឋអ៊ីលីណយ មីសសូរី មីឈីហ្គាន ពួកគេចុះមកពីទីក្រុងឈីកាហ្គោ ពី  
ការប្រជុំរវាងខ្មោចចម្លងមួយដូចនេះ។ វាធ្វើឱ្យខ្ញុំដឹងគុណចំពោះមនុស្ស  
បែបនោះ។ ហើយមិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណឹងទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយនេះ មិនមែនដើម្បី

ផលប្រយោជន៍...ប៉ុន្តែជាប្រយោជន៍នៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ: ស្រស់ស្អាតនៅជិត គ្រប់គ្នានៃមនុស្សទាំងនោះមិនត្រឹមតែមកទេ ប៉ុន្តែពួកគេបានយកដង្វាយមួយភាគ ក្នុងដប់ទៅជាមួយដើម្បីដាក់វានៅក្នុងព្រះវិហារសម្រាប់ជំនួយ។

5 ឥឡូវនេះ នោះគ្រាន់តែជាមិត្តភក្តិដែលស្មោះត្រង់។ អ្នកមិនអាចបំភ្លេចមនុស្ស បែបនោះទេ។

6 ហើយបន្ទាប់មកពេលខ្លះខ្ញុំត្រូវនិយាយអ្វីមួយដែលធ្វើឱ្យពួកគេស្រក់ទឹកភ្នែក ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេថាវាមានន័យយ៉ាងណា។ នៅក្នុងចិត្តអ្នកមិនចង់ធ្វើវាទេ ប៉ុន្តែ នៅតែមានអ្វីមួយដែលនិយាយថា “អ្នក...ត្រូវតែធ្វើ” ឃើញទេ ដូច្នេះអ្នកត្រូវតែធ្វើ វា។

7 ហើយដើម្បីឃើញពួកគេមកពីគ្រប់ទីកន្លែងនិង—ហើយព្យាយាមបម្រើ ព្រះអម្ចាស់ ហើយជឿលើព័ន្ធកិច្ចដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រទានមកខ្ញុំ ហើយទុកចិត្ត ខ្ញុំឱ្យធ្វើជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ថាខ្ញុំនឹងមិនប្រាប់ពួកគេពីអ្វីខុសទេ បន្ទាប់មក ដោយភាពស្មោះត្រង់ ខ្ញុំពិតជាត្រូវធ្វើគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំដឹង—ដើម្បីគង្វាលព្រលឹង នៃមនុស្សទាំងនោះ ដោយដឹងថាពួកគេមិនមកទីនេះដើម្បីឱ្យគេឃើញទេ បើកបរ ឆ្លងកាត់ភ្នំទឹកកកនិងភ្នំ ហើយចុះតាមផ្លូវដែលកកស្ទះ ហើយកូនៗរបស់ពួកគេ ខកខានអាហារនិងដេក ហើយវាលើរបស់ពួកគេដាក់នៅខាងក្រោយឡាន។ ហើយ អ្នកដឹងទេ នោះជាការលំបាក។

8 ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរបាននិយាយអំពីមនុស្សបែបនេះ នៅក្នុងគម្ពីរហេព្រើរ ជំពូកទី១១ “សូម្បីតែលោកិយក៏មិនសមនឹងមនុស្សបែបនេះដែរ។” ខ្ញុំ—ខ្ញុំនិយាយដូច្នេះព្រោះខ្ញុំ មានន័យនៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ។

9 ហើយមនុស្សជាច្រើននៅទីនេះនៅញ្ជូរអាស់បាននិងល្វីសរីល ហើយនៅជិត កេនតាគី និងកន្លែងផ្សេងគ្នាមិនឆ្ងាយប៉ុន្មានទេ ប៉ុន្តែពួកគេនៅតែស្មោះត្រង់នឹងមក បើកបរឆ្លងកាត់ទឹកកក ព្រិល អ្វីផ្សេងទៀត ដើម្បីមកទីនេះ។

10 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃអាទិត្យក្រោយគឺជាថ្ងៃបុណ្យណូអែល។ ហើយខ្ញុំគិតថាខ្ញុំ...មាន សារបុណ្យណូអែលសម្រាប់ក្រុមជំនុំ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំមានអារម្មណ៍បែបនេះសម្រាប់ ពួកគេជាមិត្តភក្តិ ខ្ញុំត្រូវតែនិយាយថាប្រសិនបើពួកគេ...ប្រសិនបើខ្ញុំនឹងនៅទីនេះ នោះមិត្តភក្តិប្រហែលជា ពួកគេភាគច្រើននៅឆ្ងាយ នឹងខកខានបុណ្យណូអែល

និងអ្វីៗរបស់ពួកគេ។ ដូច្នោះវាពិបាកសម្រាប់ក្មេងតូចៗទាំងនោះ។ ប៉ុន្តែមុនពេលទៅ...ឥឡូវនេះ យើង...

11 ខ្ញុំដឹងថាយើងជាមនុស្សនៅទីនេះមិនបង្រៀនកូនៗរបស់យើងអំពីទេវកថាដូចជាសាន់តាកូសទេ។ យើងមិនជឿលើការនិយាយកុហកនរណាម្នាក់ទេ ដូច្នោះអ្នកនឹងមិនកុហកកូនៗរបស់អ្នកឡើយ។ រឿងបែបនេះ នោះជាទេវកថាដល់កម្ពស់របស់វា ដូចជាការជំនួសព្រះគ្រីស្ទនៅបុណ្យណូអែរ។

12 ហើយបុណ្យណូអែរបានបាត់បង់...បុណ្យណូអែរមិនមែនជាការថ្វាយបង្គំទៀតទេ វាជាការប្រារព្ធពិធី ជីកស្រា លេងល្បែង ស៊ីសង គ្រាន់តែជាអ្នកមិនជឿដល់ដែនកំណត់។ ហើយវាមិនមែន...ហើយខ្ញុំចង់...ប្រហែលជាបន្ទាប់ពីបុណ្យណូអែរខ្ញុំនឹងនិយាយម្តងទៀតនៅថ្ងៃបុណ្យណូអែរ អ្នកឃើញទេ ដូច្នោះវានឹងមិនបង្កត់កូនតូច...ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចប្រាប់កូនតូចៗដូចនោះទេ។ ពួកគេឃើញមិត្តតូចៗនៅយប់បុណ្យណូអែរទទួលបានអំណោយបុណ្យណូអែរ និងរបស់បែបនោះ ពួកគេមិនយល់ទេ។ ឃើញទេ? ពួកគេគ្រាន់តែ...ពួកគេតូចពេក។ ហើយយើងត្រូវតែចងចាំពួកគេថាពួកគេ...ដែលពួកគេមានរឿងដូចគ្នា។ យើងត្រូវនាំខ្លួនយើងចុះដើម្បីចងចាំពួកគេតូចដែលពួកគេខ្លួនឯង...

13 ខ្ញុំក៏—ពួកខ្មាំងពេកដែរ បងប្អូនអើយ សម្លេងច្រើនពេកនៅលើវា? តើអ្នកអាចឮខ្ញុំនៅទីនោះ នៅខាងក្រោយនោះឮទេ? ហ្នា? ចាំបន្តិច ខ្ញុំឈរជិតពេក។ តើមេក្រូមួយណានៅបើក ទាំងពីរនេះ មួយនេះនិងមួយនេះ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថាវាជារឿងមួយនៅទីនោះដែលល្អ។ នោះ—នោះហើយជា...ឥឡូវនេះ តើវាល្អជាងដោយរបៀបណា? ឥឡូវនេះមិនអីទេ ល្អ។

14 ឥឡូវនេះ ក្មេងតូចៗត្រូវយល់។ អ្នកដឹងទេ ពួកគេ—ពួកគេជាក្មេងតូច ហើយយើងត្រូវចាំថាយើងក៏ធ្លាប់ជាក្មេងតូចដែរ។

15 ហើយខ្ញុំចាំថាកាលយើងនៅក្មេង ពួកគេនឹងចេញទៅកាប់គុម្ពោតដើមតាត្រៅចាស់នៅកន្លែងណាមួយ ហើយម៉ាក់នឹងបំពងពោតខ្លះហើយចង់ខ្សែវានៅជុំវិញវា។ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់ដែលមាននៅលើដើមឈើ។ ប៉ុន្តែពួកគេតូច ស្រាមជើងចាស់ ត្រូវបានគេព្យួរនៅទីនោះដូចជា...ហើយ អូ ហើយប្រហែលជានាងនឹងបាន...ស្ករគ្រាប់មួយបាវតូច ហើយស្ករគ្រាប់រឹងតូចៗ (និងពីរប្លីសម្រាប់ខ្ញុំនិងពីរប្លីទៅហ៊ុកី និងពីរប្លីទៅវិបរនៈ) គ្រាន់តែជាបំណែកនៃស្ករគ្រាប់តិចតូច ហើយយើង

នឹងរក្សាវាពេញមួយថ្ងៃ ដោយជញ្ជក់វា អ្នកដឹងទេ? ហើយវាវានៅក្នុងក្រដាសតូច មួយហើយដាក់វានៅក្នុងហោប៉ៅរបស់យើង។ ហើយប្រសិនបើយើងមានកាំភ្លើងខ្លី ចាស់ ឬ—ឬស្នែងតូចមួយដើម្បីផ្តុំ វាជារឿងដ៏អស្ចារ្យ វាធ្វើឱ្យយើងរំភើប។

16 ថ្ងៃនេះ ពិតណាស់ វាខុសគ្នា។ ប្រជាជនក្រីក្រមានលុយតិចតួចហើយវាមាន ដូច្នេះពួកគេអាចទិញរបស់របរផ្សេងៗដល់កូនៗ ពួកគេស្លៀកពាក់ល្អ បរិភោគល្អ រស់នៅកាន់តែប្រសើរ។ ហើយទាំងអស់—ទាំងអស់ ខ្ញុំគិតថាពួកគេប្រសើរជាង ហើយនៅក្រោមលក្ខខណ្ឌប្រាក់ឈ្នួលនៅថ្ងៃនេះ។ ដូច្នេះហើយ ក្មេងតូចៗ អ្នក ត្រូវតែអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេមានអ្វីមួយ។

17 ប៉ុន្តែត្រូវប្រាកដអំពីរឿងនេះ ប្រាប់ពួកគេថាមិនមានរឿងដូចសាន់តាកូសទេ ព្រោះវាមិនត្រឹមត្រូវទេ។ នៅថ្ងៃណាមួយពួកគេនឹងដើរឡើងហើយនិយាយថា “ចុះ ព្រះយេស៊ូវិញ?” ឃើញទេ? ឃើញទេ? ដូច្នេះប្រាប់ពួកគេពីការពិត ស្មោះត្រង់ ជាមួយមនុស្សគ្រប់គ្នា។ ក្លាយជាការពិត។ ហើយជាពិសេស អ្នកនឹងមិនប្រាប់កូន របស់អ្នកពីអ្វីខុសទេ ព្រោះពួកគេនឹងលើកឡើងហើយនិយាយថា...ពួកគេជឿលើ អ្នកជាគ្រីស្ទាន ហើយពួកគេចង់ឱ្យអ្នក...ពួកគេជឿថាអ្វីដែលអ្នកប្រាប់ពួកគេគឺជា សេចក្តីពិត។ ដូច្នេះត្រូវប្រាកដថាអ្នកប្រាប់ពួកគេពីការពិត នោះវានឹងចេញមកមិន អីទេ។

18 ឥឡូវនេះ ហើយបន្ទាប់មក ខ្ញុំចង់យ៉ាងហោចណាស់មួយយប់ទៀត ប្រសិនបើ ខ្ញុំអាច ឬថ្ងៃ ទៅរោងឧបោសថ មុនពេលដែលខ្ញុំចាកចេញទៅឆ្នាំនៃការបម្រើ...ឆ្នាំ នៃការបម្រើរបស់ខ្ញុំ ជាជាង។

19 ហើយប្រសិនបើវាជាព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ ខ្ញុំចង់ព្យាយាមទទួលបានការ ប្រជុំនៅក្រៅប្រទេសជាច្រើននៅឆ្នាំនេះ ដ្បិតខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាត្រូវការវា។ ជាពិសេសនៅក្នុងប្រទេសស្វីស...នៅក្នុងប្រទេសស៊ុយអែត និងន័រវេស និង ជាច្រើននៃប្រទេសស្ថានីយ៍—ប្រទេសស្ថានីយ៍និងទីណាវៀន និងចុះទៅអាស៊ី។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាយើងគួរតែអធិស្ឋានដោយអស់សង្ឃឹមលើរឿងទាំងនេះ ដែល យើងត្រូវតែរៀនផ្លូវនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និងផ្លូវដែលទ្រង់នឹងដឹកនាំយើង និងអ្វី ដែលយើងគួរធ្វើ។

20 នៅក្នុងការសិក្សានៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រដំបូងនៃក្រុមជំនុំ ប្រូដបែន និង ហា ហ្សែលទីន និងមតិជាច្រើនរបស់ពួកគេលើវា ឪពុកនីសៀ...ហើយកាលពី

ម្សិលមិញខ្ញុំទើបតែបានរុំឡើងជាមួយនឹងជីវិតពេញលេញរបស់ម៉ាទីន ថាព្រះវិហារ កាតូលិកបដិសេធមិនធ្វើពិធីសាសនា ព្រះបានធ្វើដូច្នោះ។ ដូច្នោះពួកគេ...ពិធីវិក ដ៏អស្ចារ្យរបស់គាត់ និងរបៀបដែលទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យដូចគ្នាបានដើរតាម បុរសនោះពេញមួយជីវិតរបស់គាត់ របៀបដែលគាត់បានប្រោសមនុស្សស្លាប់ពីរ នាក់ ដេញវិញ្ញាណអាក្រក់ និយាយភាសាដទៃ និងបានឃើញការនិមិត្ត និងអ្វី ៗ និងអ្វីដែលជាបុរសដ៏អស្ចារ្យ។ ប៉ុន្តែទោះជាយ៉ាងណា នៅក្នុងអាថ៌កំបាំងនៃ អំណាចរបស់គាត់គឺនៅក្នុងភាពរាបទាបនៅចំពោះព្រះ។ ហើយយើងរកឃើញ នៅថ្ងៃនេះថាក្រុមជំនុំនៅតែបង្រៀនអំណាចរបស់ខ្លួននិងបង្រៀនទីសម្គាល់ដើម្បី ដើរតាមអ្នកជឿ ប៉ុន្តែយើងឃើញថាពួកគេហៀរចេញ “ខ្ញុំធំ អ្នកតូច” ហើយនោះ វា —វាមិនដូចជាក្រុមជំនុំដំបូងឡើយ អ្នកឃើញទេ? ពួកគេបន្ទាបខ្លួន និងសប្បុរស ចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក និងផ្តួមផ្តំ ការយល់ដឹង។ ហើយវាខុសគ្នាខ្លាំង ណាស់នៅថ្ងៃនេះ។ ហើយខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើរឿងនេះជាច្រើនមិនបាននាំយើងចេញពី —ពូជពិតប្រាកដនៃ—នៃសារ ថា យើងចង់បន្ទាបខ្លួន។ រក្សាខ្លួនអ្នក...អ្នកកាន់តែ បន្ទាបខ្លួន នោះព្រះនឹងប្រើអ្នក។

21 ការសិក្សាអំពីទេវកថានិងទេវកថាទាំងអស់នេះ បុណ្យណូអែលខ្លួនឯងគឺជា ទេវកថា។ វាមិនមែន...គ្មានអ្វីពិតអំពីបុណ្យណូអែលទេ។ បុណ្យណូអែលមិន ត្រូវបានលើកឡើងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ ពួកគេមិនដែលថ្វាយបង្គំថ្ងៃកំណើតរបស់ ព្រះគ្រីស្ទទេ។ គ្មានរឿងបែបនេះទេ។ នោះជាគោលលទ្ធិម៉ុងកាតូលិក ហើយ មិនមែនជាការបង្រៀនរបស់គ្រីស្ទានទេ គ្មានបទគម្ពីរសម្រាប់វានៅកន្លែងណា នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ និងសម្រាប់រាប់រយឆ្នាំដំបូងបន្ទាប់ពីព្រះគម្ពីរ ឃើញទេ គ្មានអ្វី សោះ។ វាគ្រាន់តែជាទេវកថា។ សាន់តាកូស ពាណិជ្ជកម្ម អ្វីគ្រប់យ៉ាង រឿង ទាំងមូលត្រូវបានរុំចូលទៅក្នុងការប្រមូលផ្តុំដ៏ធំមួយ។

22 បើអ្នកត្រលប់ទៅក្រោយវិញហើយសិក្សាពីការចាប់ផ្តើមរបស់វា ហើយ មើលចុះឥឡូវនេះ អ្នកនឹងឃើញកន្លែងដែលយើងនៅ។ គ្មានអ្វីនៅសល់ទេ គ្មានអ្វី អាចជួយបានក្រៅពីការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហ្នឹងហើយ។ ឥឡូវនេះគ្មានអ្វី អាចជួយយើងចេញពីភាពរីករវៃនេះបានទេក្រៅពីការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។

23 តើនេះជាការផ្លាស់ប្តូរតូចមួយដែលត្រូវពិនិត្យពួកខ្សែអាត់ឬ? ប្រហែលជាខ្ញុំ ពិនិត្យរឿងនេះទាំងមូលប្រសើរជាង កុំបញ្ជូនវាចេញ ព្រោះវាគឺរឹងណាស់។ ប៉ុន្តែ

ខ្ញុំនិយាយដូច្នោះ...តើខ្សែអាត់កំពុងត្រូវបានផលិតឥឡូវនេះទេ? កុំលក់ខ្សែអាត់ទាំងនេះ ឃើញទេ ខ្សែអាត់ទាំងនេះមិនមែនសម្រាប់លក់ទេ។ ពួកវាអាចឆ្លងកាត់ក្រុមជំនុំ ឬអ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែ...ព្រោះវាជា...វានឹងបណ្តាលឱ្យមានការភ័ន្តច្រឡំដូចជាលោកិយ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះគ្រាន់តែសង្កត់វារហូតដល់យើងជួសជុលវាខុសគ្នា។

24 ឥឡូវនេះ មុនពេលដែលយើងចូលទៅជិតសារ ហើយអ្នករាល់គ្នាព្យាយាមគិតនិងសម្រាកតាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ ខ្ញុំនឹងមិនចំណាយពេលយូរទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ចំណាយពេលរបស់ខ្ញុំដើម្បី...បើកវាចុះ ដូច្នោះអ្នកពិតជានឹងឃើញវា។ ឥឡូវនេះ ចូរយើង...ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្វីៗទាំងអស់បានដោះស្រាយ ខ្ញុំជឿថា រហូតមកដល់ពេលនេះនៅទីនោះ...

25 ប្រុងប្រួលនៅលើនិយាយថាមានកៅអីខ្លះ—អដងៗ បាទ អនុញ្ញាតឱ្យស្ត្រីទាំងនោះដែលឈរនៅក្បែរនោះមកទីនេះ។ មានកន្លែងនៅទីនេះសម្រាប់អ្នកបងស្រី។ បាទ។ នេះគឺមានមួយនៅទីនេះនៅខាងមុខ។ នេះគឺជាកៅអីមួយនៅទីនេះ។ មានកុមារឡើងនៅលើអាសនៈ បើមាននរណាម្នាក់ចង់ក្រោកឡើងហើយមានកូនតូច ហើយផ្តល់កៅអីរបស់ពួកគេទៅនរណាម្នាក់ មនុស្សពេញវ័យឈរ។ ហេតុអ្វីមានបន្ទប់នៅលើ—នៅលើអាសនៈនៅទីនេះសម្រាប់កុមារ ហើយមនុស្សពេញវ័យអាចមានកៅអី។ ស្ត្រីទាំងនោះដែលឈរនៅពីក្រោយចន្លោះជញ្ជាំងនៅទីនោះ។ ប្រសិនបើអ្នក...វានៅខាងក្រោយនៅជ្រុងនេះ ប៉ុន្តែវា...វាឈរនៅទីនោះ។ បើអ្នកចង់ឈរ...

26 នេះគឺមានមួយចំនួននៅលើវេទិកា។ ឥឡូវនេះ បងប្អូនមួយចំនួនដែលចង់មកទីនេះ កុមារទាំងនេះមាន...នៅទីនេះមានម្នាក់អង្គុយក្បែរបងប្រុសវី។ មកឥឡូវនេះ យកកៅអីរបស់អ្នកនៅទីនេះ ដូច្នោះអ្នកទាំងអស់គ្នា...អ្នកអាចគិតថាដូចនៅផ្ទះ មានអារម្មណ៍ថាអ្នក...ធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នកមានអារម្មណ៍ថាដូចនៅផ្ទះ។ នេះជាកន្លែងមួយនៅទីនេះ បងប្រុស សេលប៊ី នៅទីនេះនៅលើវេទិកា បើអ្នកចង់មកទីនេះ ហើយអង្គុយក្បែរយើង នៅទីនេះ។ ហើយបងប្រុសអ៊ីកានិងបងប្រុសសាលី ហើយអ្នកនៅទីនេះ—នេះជាកន្លែងអង្គុយនៅទីនេះ ហើយមួយនៅទីនេះ និងពីរ—ពីរនៅទីនេះ។ មកភ្លាម បងប្រុសនៅទីនោះ...គ្រាន់តែមកភ្លាម ធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នកឱ្យបានស្រួលដូច្នោះយើងអាច...ធ្វើឱ្យអ្នករាល់គ្នាស្ងប់ស្ងាត់តាមដែលយើងអាច

ធ្វើបានសម្រាប់—សម្រាប់កម្មវិធី ដើម្បីកុំឲ្យអ្នកនឿយហត់ អស់កម្លាំង ហើយ ក្រោកឈរឡើង។

27 បងប្អូនខ្លះនៅខាងក្រោយ...ប្អូនស្រីនៅខាងក្រោយសាលានោះ ឈរនៅ ខាងក្រោយសាលា។ អ្នក...នៅបន្ទប់នៅឡើយ។ នេះជាមួយទៀត វាជាជើងទ្រព្យា ណ្តដែលនរណាម្នាក់អាចប្រើបាន ប្រសិនបើពួកគេចង់មកអង្គុយលើវា។ វាមិន អីទេ។ ខ្ញុំឃើញស្ត្រីម្នាក់នៅខាងក្រោយនោះអង្គុយកោអីទេធ្វើចលនាក្បែរនាង ដូច្នោះមិនអីទេ។ គ្រាន់តែធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នកមានអារម្មណ៍ស្រួលដូចដែលអ្នកអាចធ្វើ បានឥឡូវនេះ។

28 ហើយឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើងកំពុងអង្គុយ តោះ...វាគឺប្រហែល ម៉ែនាទី ម៉ែបីនាទីដល់ដប់ នៅថ្ងៃទីដប់ប្រាំពីរនៃខែធ្នូនេះ។ ភ្លៀងនៅខាងក្រៅ នៅទីនេះនៅជេហ្វីសានរីលព្រឹកនេះ។ ហើយ—ហើយយើងមានអាកាសធាតុ មិនល្អនៅខាងក្រៅ ប៉ុន្តែមានអារម្មណ៍ល្អនៅខាងក្នុង អស្ចារ្យ ដោយដឹងថាយើង កំពុងខិតជិត ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ជិតមកដល់ ហើយជិតដល់ភាពអស់ កល្ប។ ហើយយើងអរព្រះគុណដល់ព្រះដែលយើងអាចនៅព្រឹកនេះដើម្បីឈរ និងចែកចាយដល់អ្នកជឿ និងអ្នកមិនជឿ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ ដោយជឿថាវានឹងក្លាយជាថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់យើងទាំងអស់គ្នាដើម្បីយល់ពីរឿង របស់ព្រះអម្ចាស់។

29 ឥឡូវសូមឲ្យយើងអានក្បាលបន្តិចសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។ ហើយខណៈ ពេលដែលយើងកំពុងឱនក្បាលចុះ បើមាននរណាម្នាក់ចង់ចងចាំ សូមលើកដៃ ថ្វាយព្រះ ចងចាំសំណើរបស់អ្នកនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ សូមអរគុណ។

30 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ដូចដែលយើងឥឡូវនេះនៅក្នុងរោង ឧបោសថ អង្គុយទាំងអស់ ហើយមីក្រូហ្វូននៅលើក ហើយអ្នកថតសំឡេងនឹង ទៅ ហើយពួកគ្រីស្ទានកំពុងអធិស្ឋាន សំណើត្រូវបានធ្វើឱ្យគេស្គាល់។ ហើយអស់ រយៈពេលពីរបីសប្តាហ៍ទូលបង្គំបានសិក្សាឥតឈប់ឈរលើសារនេះសម្រាប់ ថ្ងៃនេះ។ គ្រាន់តែពាក្យពីរបីដែលប្រហែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងប្រើដើម្បីជំរុញ ប្រធានបទចូលទៅក្នុងចិត្តរបស់មនុស្ស ដើម្បីឲ្យពួកគេបានឃើញពេលវេលាដែល យើងកំពុងរស់នៅ ហើយរៀបចំខ្លួនទៅជួបព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ។ យើងនឹងអធិស្ឋាន សម្រាប់អ្នកជំងឺនិងអ្នករងទុក្ខរបស់យើងគ្រប់ទីកន្លែង។

31 ឱព្រះយេស៊ូវអើយ សូមនឹកចាំពីក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ក្រុមជំនុំសកល នៅទូទាំង ពិភពលោកនៅព្រឹកនេះ ខ្លះចូលទៅក្នុងព្រៃ ខ្លះនៅជ្រលងភ្នំនៃការសម្រេចចិត្ត ពួកគេខ្លះនៅលើកំពូលភ្នំ។ ហើយនៅទូទាំងពិភពលោកកូនរបស់ទ្រង់ពីងផ្អែកលើ ទ្រង់ហើយហៅទ្រង់។ ហើយដូចយ៉ូហានពីដើម មកពីកោះប៉ាត់ម៉ុស បាននិយាយ ថា “ទោះយ៉ាងណា សូមយាងមក ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ!”

32 ហើយយើងដឹងថាយើងមិនមែនទៅដោយគ្មានវត្តមានរបស់សត្រូវទេ វា តែងតែនៅជិតរាងនិងបញ្ឈប់ និងធ្វើអ្វីតាមតែអាចធ្វើទៅបាន។ ប៉ុន្តែ ឱ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រទានសេចក្តីជំនឿដល់កូនរបស់ទ្រង់នៅព្រឹកនេះ អំណាច ដើម្បីក្រោកឡើងលើខ្នងសត្រូវ ដើម្បីបើកចិត្តរបស់ពួកគេនិងធ្វើឱ្យព្រលឹង របស់ពួកគេក្លាយជាវាលនៃដីមានជីជាតិ កន្លែងដែលព្រះបន្ទូលនៃជីវិតអាចត្រូវ បានសាបព្រួស ហើយនាំមកនូវសេចក្តីអំណរដ៏អស្ចារ្យនិងការប្រមូលផលដ៏ធំ ទូលាយ។

33 ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់ព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់ និងអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់។ សូមផ្តល់ជំនួយដល់សំឡេងខ្សោយរបស់ទូលបង្គំ នេះ ដើម្បីឱ្យទូលបង្គំអាចរឹងមាំដោយការចាក់ប្រេងតាំងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន សូមប្រទានអំណាចនិងសេចក្តីជំនឿ ព្រះអម្ចាស់អើយ ថានឹងមិនមានមនុស្សទន់ខ្សោយនៅកណ្តាលយើងពេលយើង ចាកចេញពីអគារនេះ។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។

34 យើងដឹងថាយើងកំពុងរស់នៅគ្រាចុងក្រោយ។ ហើយយើងសូមឱ្យ ទ្រង់ប្រទានពរដល់យើងឥឡូវនេះ នៅពេលយើងរង់ចាំទ្រង់ហើយអានព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ យើងអធិស្ឋាន។ អាម៉ែន។

35 ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងអានពីរបៀបនៃកន្លែងនៅក្នុងបទគម្ពីរ ហើយដូចដែលខ្ញុំបាន ប្រកាសកាលពីថ្ងៃអាទិត្យមុនថា ថ្ងៃនេះខ្ញុំនឹងព្យាយាមនិយាយនៅលើ: ជំនឿ គ្រីស្ទានធៀបនឹងការថ្វាយបង្គំរបស់ព្រះ។ ហើយនោះគឺជាប្រធានបទរបស់យើង សម្រាប់ព្រឹកនេះ។ ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកទេអឺទូ មិនមែនជាសិស្ស ព្រះគម្ពីរដោយឥតន័យទេ គ្រាន់តែជាមនុស្សដែលមិនចេះអក្សរដែលស្រឡាញ់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវអស់ពីចិត្ត។ ខ្ញុំមិនអះអាងថាជាអ្នកទេអឺទូព្យាយាមយក កន្លែងណាមួយទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែព្យាយាមដោយបន្ទាបខ្លួនក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំដើម្បី



ពន្យល់រឿងទាំងនោះ ថាខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានបើកសម្តែងដល់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំត្រូវតែផ្តល់ឱ្យក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។ ដ្បិតវាជាចំណាប់អារម្មណ៍របស់ខ្ញុំដែលក្រុមជំនុំនេះរឹកចម្រើន ថាក្រុមជំនុំនេះត្រឹមត្រូវខាងវិញ្ញាណ។ វាជាចំណាប់អារម្មណ៍របស់ខ្ញុំ ពីព្រោះក្រុមជំនុំនេះគឺជាចំណាប់អារម្មណ៍របស់ព្រះ ហើយចំណាប់អារម្មណ៍របស់ទ្រង់គឺជាចំណាប់អារម្មណ៍របស់ខ្ញុំ។ ដូច្នេះខ្ញុំត្រូវតែមើលរឿងនេះ។

<sup>36</sup> ការអាននៅក្នុងប្រវត្តិវិទូដំបូងរបស់អ៊ីរិទនាសនិងពួកគេ របៀបដែលពួកគេបានធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេមិនសៅហ្មងពីរឿងរបស់លោកិយ របៀបដែលគ្រូចាស់ៗទាំងនោះក្រោកឡើងនៅទីនោះ ហើយពិតជានៅជាប់នឹងដំណឹងល្អនោះ។ ព្រះគម្ពីរមិនត្រូវបានសរសេរនៅពេលនោះជាទម្រង់ដូចដែលយើងមានវាឥឡូវនេះទេ មិនមែនសោះរហូតដល់កំណែទម្រង់ ហើយល្អធ្វើបានដាក់វានៅក្នុងការបោះពុម្ព។ ប៉ុន្តែពួកគេ—ពួកគេមានអ្វីដែលគេហៅថាដំណឹងល្អនិងសាវ័ក។ ដំណឹងល្អនិងសាវ័ក ហើយពួកគេបាននៅជាមួយរឿងនោះ។

<sup>37</sup> ឥឡូវនេះ សម្រាប់កន្លែងពីរបស់យើងដែលយើងចង់អាននៅព្រឹកនេះ មួយក្នុងចំណោមពួកគេត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងគម្ពីរយេស៊ា ជំពូកទី៧ ហើយចាប់ផ្តើមដោយខទី១០ដល់ខទី១៨។ កន្លែងផ្សេងទៀតត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងកិច្ចការ ៧:៤៩។ ហើយប្រសិនបើអ្នកចង់សម្គាល់អត្ថបទសម្រាប់ការនេះ ឬអត្ថបទចេញពីនេះ យេស៊ា ៧ វាជាខទី ១៨។ ខ្ញុំចង់ចាប់ផ្តើមអានពីខទី១០។

*រួចមកឈរនៅមុខអញក្នុងវិហារនេះ ដែលបានហៅតាមឈ្មោះអញ ហើយពោលថា យើងបានសង្គ្រោះហើយ គឺដើម្បីឲ្យរាងបានធ្វើអស់ទាំងការគួរស្តាប់ខ្ពើមយ៉ាងនេះឬ?*

*ព្រះវិហារនេះដែលហៅតាមឈ្មោះអញ តើបានត្រឡប់ជាធាងចោរនៅភ្នែកឯងរាល់គ្នាឬអី? ព្រះយេស៊ូវាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា គឺខ្លួនអញបានឃើញការនេះហើយ។*

*ចូរឲ្យរាងរាល់គ្នាទៅឯទីកន្លែងរបស់អញ ដែលនៅត្រង់ស៊ីឡូចុះ ជាកន្លែងដែលអញបានតាំងឈ្មោះអញឲ្យនៅជាមុនដំបូង ត្រូវឲ្យពិចារណាមើល ដែលអញបានធ្វើដល់កន្លែងនោះយ៉ាងណា ដោយព្រោះអំពើអាក្រក់របស់អ៊ីស្រាអែល ជាវាស្ត្រអញ។*

ហើយឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវ័រទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា ដោយព្រោះ ឯងរាល់គ្នាបានប្រព្រឹត្តអំពើទាំងនេះ ហើយអញបាននិយាយនឹងឯង រាល់គ្នា ទាំងខ្លះខ្លះរំលឹកឯងតាំងពីព្រលឹមស្រាងផង តែឯងរាល់គ្នា មិនបានស្តាប់តាមទេ...អញក៏បានហៅឯងរាល់គ្នា តែឯងមិនបាន ឆ្លើយតបសោះ

ហេតុនោះអញនឹងធ្វើដល់វិហារ ដែលហៅតាមឈ្មោះអញ គឺជាទី ដែលឯងរាល់គ្នាទុកចិត្តនេះ ហើយដល់ទឹកនៃដែលអញបានឲ្យដល់ ឯងរាល់គ្នា និងពួកពុទ្ធកោឯងផង ដូចជាបានធ្វើដល់ស៊ីឡូនោះដែរ។

...ហើយអញនឹងបោះបងឯងរាល់គ្នាពីភ្នែកអញចេញ...ដូចជា បានបោះបងពួកបងប្អូនឯងដែរ អញនឹងបោះបងឯងរាល់គ្នាពីភ្នែក អញចេញ ដូចជាបានបោះបងពួកបងប្អូនឯងដែរ គឺជាពូជអព្រាហ្មិម ទាំងប៉ុន្មាន។

ដូច្នោះ កុំឲ្យអធិស្ឋានឲ្យជនជាតិនេះឡើយ ក៏កុំ...ឲ្យបន្លឺសំឡេង អំពាវនាវ ឬអធិស្ឋានឲ្យគេ ឬអង្វរដល់អញជំនួសគេឲ្យសោះ ពីព្រោះ អញមិនព្រមស្តាប់ឯងទេ។

តើឯងមិនឃើញអំពើដែលគេប្រព្រឹត្ត នៅអស់ទាំងក្រុងនៃស្រុកយូដា ហើយនៅផ្លូវក្រុងយេរូសាឡឹមទេឬអី?

38 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឈប់មុនពេលខ្ញុំអានខចុងក្រោយនៃរឿងនេះ។ សូមឱ្យខ្ញុំ ចាប់ផ្តើមម្តងទៀតឥឡូវនេះ។ ព្រះទ្រង់បន្ទោសប្រជាជននេះ ហើយមានបន្ទូលថា “កុំអធិស្ឋានឲ្យពួកគេផង។” ខ្ញុំសូមចាប់ផ្តើមជាមួយខទី ១៦ ហើយអានរហូតដល់ ទី ១៨ ឥឡូវនេះ។ ស្តាប់ឱ្យជិត។

ដូច្នោះ កុំឲ្យអធិស្ឋានឲ្យជនជាតិនេះឡើយ ក៏កុំឲ្យបន្លឺសំឡេង អំពាវនាវ ឬអធិស្ឋានឲ្យគេ ឬអង្វរដល់អញជំនួសគេឲ្យសោះ ពីព្រោះ អញមិនព្រមស្តាប់ឯងទេ។

តើឯងមិនឃើញ...អំពើដែលគេប្រព្រឹត្ត នៅអស់ទាំងក្រុងនៃស្រុក យូដា ហើយនៅផ្លូវក្រុងយេរូសាឡឹមទេឬអី?

គឺកូនក្មេងអ៊ីសឌុស...ខ្ញុំពុកបង្កាត់ភ្លើងឡើង ហើយពួកស្រីៗគេ  
ច្របាច់ម្សៅ ធ្វើនិច្ចាយដល់ព្រះចន្ទ ព្រមទាំងច្រូច-ដង្វាយថ្វាយដល់  
ព្រះដទៃទៀតផង ជាការដែលបណ្តាលឲ្យអញខឹងក្តៅ។

39 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់បើកឥឡូវនេះនៅក្នុងគម្ពីរកិច្ចការ ជំពូកទី៧ ហើយចាប់ផ្តើម  
ជាមួយខទី៤៤ ហើយអានចុះដល់ខទី៥០។

រីឯរោងឧបោសថនៃសេចក្តីបន្ទាល់ នោះបាននៅជាមួយនឹងពួកពួ  
យុកោយើងរាល់គ្នា នៅទីរហោស្ថាន ដូចជាព្រះបានបង្គាប់មកលោក  
ម៉ូសេ ឲ្យលោកម៉ូសេធ្វើតាមគំរូដែលលោកបានឃើញ។

ពួកពួយុកោយើងក៏ទទួលរោងនោះតាមមក ហើយបាននាំចូលមក  
ក្នុងស្រុក ជាមួយនឹងព្រះយេស៊ូវក្នុងកាលដែលគេចាប់យកអស់ទាំង  
នគរបស់ពួកសាសន៍ដទៃ ដែលព្រះបានបណ្តេញពីមុខពួកពួយុកោ  
យើងចេញ ដរាបដល់រាជ្យហ្នឹងជាវិឌ្ឍ

រីឯហ្នឹងជាវិឌ្ឍនេះ ព្រះទ្រង់សព្វព្រះហឫទ័យនឹងទ្រង់ ហើយស្តេចទ្រង់  
មានព្រះទ័យប្រាថ្នាចង់រកទីលំនៅសំរាប់ព្រះនៃយ៉ាកុប។

តែគឺហ្នឹងសាឡាម៉ូនវិញ ដែលស្តងដំណាក់ៗថ្វាយដល់ព្រះ។

ប៉ុន្តែ ឯព្រះដ៏ខ្ពស់បំផុត ទ្រង់មិនគង់នៅក្នុងព្រះវិហារ ដែលដៃមនុស្ស  
ធ្វើនោះឡើយដូចជាហោរាបានទាយថា

ស្ថានសួគ៌ជាបល្ល័ង្កអញ ហើយផែនដីជាកំណល់កល់ជើងអញ  
ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា តើឯងរាល់គ្នានឹងស្តងដំណាក់ណាឲ្យ  
អញ? ឬកន្លែងណាឲ្យអញឈប់សំរាកបាន?

40 ឥឡូវនេះ អ្នកអាចមើលឃើញដោយការអានបទគម្ពីរ ដែលជាកន្លែងដែល  
ខ្ញុំកំពុងដាក់គំនិតរបស់ខ្ញុំនៅព្រឹកនេះ នៅលើ “ការថ្វាយបង្គំប្រព្រះ” ដំបូង ដើម្បី  
ចាប់ផ្តើមជាមួយ។ មានសរសេរតិចតួចអំពីការថ្វាយបង្គំប្រព្រះ។ មិនមានសៀវភៅ  
ច្រើនទេដែលពន្យល់ពីការថ្វាយបង្គំប្រព្រះ អ្វីដែលជាការថ្វាយបង្គំប្រព្រះ ហើយ  
ពិភពលោកពោរពេញដោយវា។ ខ្ញុំគិតថាហេតុផលរបស់វា គឺដោយសារតែវា  
មិនដែលត្រូវបានពន្យល់ដល់មនុស្ស មិនដឹងថាវានឹងទៅយ៉ាងណា។ ហើយ

វាជាឯកសិទ្ធិរបស់ខ្ញុំ និងឯកសិទ្ធិដ៏អស្ចារ្យរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ ក្នុងការធ្វើដំណើរ ដើម្បីមើលការថ្វាយបង្គំប្រព្រះមួយចំនួន ដើម្បីដឹងថាវាជាអ្វី។

41 ហើយបន្ទាប់មកនៅក្នុងការសិក្សាអំពីការថ្វាយបង្គំប្រព្រះ ប៉ុន្មានសប្តាហ៍ចុងក្រោយនេះ ទេវកថា ទេវកថាក្រិក និងទេវកថារ៉ូម៉ាំង បន្ទាប់មកវានាំខ្ញុំត្រឡប់ទៅមើលថាតើពួកគេសម្លាប់...នៅតែរក្សារឿងដដែលនោះ មើលថាតើការថ្វាយបង្គំប្រព្រះនៅតែដូចដើម។ ថ្ងៃនេះក្នុងការធ្វើដំណើរ ឃើញការថ្វាយបង្គំប្រព្រះ ហើយបន្ទាប់មកមើលឃើញពីរបៀបដែលវាបានចាប់ផ្តើម អានពីរបៀបដែលវាបានចាប់ផ្តើមនៅ...នៅថ្ងៃដំបូង ខ្ញុំឃើញថាវាមិនបានផ្លាស់ប្តូរទេ។

42 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបាននៅក្នុងប្រទេសឥណ្ឌា ប្រទេសឥណ្ឌាគឺពោរពេញដោយរូបព្រះ។ ពួកគេមានអ្នកដើរតាមភ្លើងនៅទីនោះ ហើយខុសគ្នា...តាមខ្ញុំគិត នៅរសៀលមួយពេលខ្ញុំមកដល់ទីក្រុងបុមប៉ែ ខ្ញុំត្រូវបានកម្សាន្តនៅរសៀលនោះដោយ...ខ្ញុំ...មាននរណាម្នាក់ប្រាប់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងមិនដឹងថានរណាជានរណាទេ ពួកគេគ្រាន់តែនៅក្នុងព្រះវិហាររបស់ជេន។ ហើយវាជាដប់ប្រាំពីរប្រាំពីរ សាសនាផ្សេងគ្នា ហើយខ្ញុំប្រាកដថាវាជាដប់ប្រាំពីរសាសនាផ្សេងគ្នាដែលបានជួបខ្ញុំនៅទីនោះក្នុងការប្រឈមនៃព្រះបន្ទូល ហើយពួកគេម្នាក់ៗទាស់នឹងព្រះគ្រីស្ទ។ ដប់ប្រាំពីរ សាសនាផ្សេងគ្នា! ហើយពួកគេ...ពួកគេបានឱ្យយើងដោះស្រាយជើងរបស់យើងនៅព្រះវិហារ ហើយចូលមក ហើយពួកគេបានដាក់យើងនៅលើខ្នើយ។ ហើយវានឹងត្រូវការពេលវេលាខ្លះដើម្បីឆ្លងកាត់ រឿងម៉ារ៉ូលទាំងអស់ (ដូចដែលខ្ញុំហៅវាអញ្ចឹង) យើងត្រូវឆ្លងកាត់។ ប៉ុន្តែអភិបាលក្រុងបាននាំយើងទៅទីនោះ ខ្លួនគាត់គឺជាហិណ្ឌូ ដែលជាមហាម៉ាត់ដាន់។

43 ហើយម៉ូហាម៉ាត់គឺជាហោរា ហើយគាត់បានចេញពីផ្ទះរបស់អ៊ីសម៉ាអែលដែលជាកូនរបស់អំប្រាហាំផងដែរ។

44 ហើយវាគឺទៅកាន់បន្ទាត់នេះដែលអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដ៏ល្បីល្បាញនៅក្នុងពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ នោះ រត់ចេញពីបុរសម្នាក់របស់ពួកគេដែលបានជំទាស់នឹងគាត់ទៅការបង្ហាញនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ ហើយតាមគំនិតរបស់ខ្ញុំ អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អគួរតែនិយាយថា "ខ្ញុំមិនមានអំណោយទាននៃការព្យាបាលទេ ប៉ុន្តែរាងកាយនៃអ្នកជឿរបស់យើងមានបែបនេះ។ អ្នកទុកពេលឲ្យខ្ញុំពីរបីម៉ោង ហើយខ្ញុំនឹងនាំនរណាម្នាក់មកទីនេះ។" ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ ជាការពិត ក្នុងការធ្វើដូច្នោះ អ្នក

ផ្សាយដំណឹងល្អនឹងលាតត្រដាងខ្លួនគាត់ទៅអង្គការដែលគាំទ្រគាត់ ហើយ បន្ទាប់មកគាត់ត្រូវបានគេបោះចោល។

45 ហើយបន្ទាប់មកគំនិតទីពីរអំពីវា ខ្ញុំមិនជឿថាខ្ញុំនឹងអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកមិនជឿ នោះមានជ័យជំនះលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ។ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវបានចាញ់ ខ្ញុំនៅតែ ឈរនៅទីនោះ ហើយបង្ហាញជំនឿនិងជំនឿរបស់ខ្ញុំលើព្រះថាទ្រង់នៅតែដដែល។ ដូចដែលកុមារហេព្រើរបាននិយាយថា “ព្រះរបស់យើងអាចរំដោះយើងចេញពី គុកភ្លើងដ៏ក្តៅគុកនេះ ប៉ុន្តែទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ យើងនឹងមិនគោរពដល់រូប ព្រះរបស់អ្នកទេ។” បាទ ខ្ញុំជឿថាវានឹងក្លាយជាជឿដ៏ក្លាហានជាងនេះ។ ហើយ បន្ទាប់មកម្តងទៀតខ្ញុំ...

46 ក្នុងនាមជាបណ្ឌិតខាងទេវវិទ្យា ហើយត្រូវបានប្រកាសយ៉ាងល្អនៅក្នុងបទ គម្ពីរ ដូចជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដ៏អស្ចារ្យ ហើយគាត់គឺជាបុរសខ្លាំងម្នាក់ ខ្ញុំជឿ ថាខ្ញុំនឹងជំទាស់គាត់លើព្រះបន្ទូល ថាតើព្រះយេស៊ូវជាព្រះគ្រីស្ទឬអត់ ឬថាតើ លោកម៉ូហាម៉ាត់គឺជាហោរា ហើយបានបង្ហាញគាត់ដោយព្រះគម្ពីរផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ គាត់។ ប្រសិនបើនោះជាការត្រាស់ហោរារបស់ខ្ញុំ (នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ) ដូចដែលវាគឺជា អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ ដើម្បីពន្យល់វា ខ្ញុំនឹងយកជំហរនោះជំនួសឱ្យការរត់ចេញ ពីវាហើយបម្រុងទុក។ នោះបានបង្ហាញ...នោះមិនបង្ហាញពីភាពក្លាហានរបស់ គ្រីស្ទានពិតប្រាកដដែលនឹងឈរនៅទីនោះ ទោះរស់ឬស្លាប់។ ព្រះអាចរំដោះ បាន។ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនឹងបានហៅដែររបស់គាត់នៅលើនោះ។

47 ប៉ុន្តែពួកគេភ្លេចគិតពីទីក្រុងបុមបែ នៅពេលដែលបុរសពិការភ្នែកនៅទីនោះ មហាម៉ាត់ដាន់ នៅយប់នោះដែលបានទទួលការមើលឃើញរបស់គាត់នៅក្នុង ការប្រជុំ។ ពួកគេនឹងមិននិយាយអំពីរឿងនោះទេ។

48 ប៉ុន្តែទោះយ៉ាងណា ចំពោះមនុស្សទាំងនេះ ពួកគេមិនមែនជា មនុស្សលាក់ពុតទេ។ ពួកគេជាមនុស្សស្មោះត្រង់ ស្មោះត្រង់ដូចអ្នកនិងខ្ញុំ ហើយ ពេលខ្លះច្រើនជាងយើងនៅទីនេះនៅអាមេរិក។ ពួកគេមិនមែនជាមនុស្សលាក់ពុត ទេ។ ពួកគេពិតជាជឿហើយអនុវត្តវាជាមួយអ្វីៗទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងពួកគេ។

49 ខ្ញុំសូមផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអ្វីមួយតិចតួចអំពីការថ្វាយបង្គំរូបព្រះ។ ខ្ញុំភ្លេចឈ្មោះ ព្រះដែលជាព្រះនៃអ្នកដើរតាមភ្លើង ប៉ុន្តែវាជារូបសំណាកដ៏ធំដែលមានមាឌធំ... អ្វីដែលស្រដៀងនឹងមុខមនុស្ស ប្រភេទនៃមុខដូចកាម៉ា មានត្រចៀកធំធំដើម្បី

ស្តាប់អំពើបាបរបស់ពួកគេជាដើម។ ហើយក្នុងទទឹងដ៏អស្ចារ្យជាក្រវីល...នៅក្នុង ត្រចៀករបស់គាត់នៅទីនេះ ដែលប្រហែលជាត្រូវចំណាយអស់កន្លះលានក្នុង មួយដុំ ប្រហែល ដែលអាចត្រូវបានប៉ាន់ស្មានលើស វាអាចត្រូវបានប៉ាន់ស្មាន មិនដល់។ ប៉ុន្តែ អូ គ្រឿងអលង្ការថ្លៃដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងរូបព្រះនេះ!

50 ហើយបូជាចារ្យនៃព្រះវិហារនាំកសិករក្រីក្រ គាត់មិនចាំបាច់...គ្រាន់តែជា មនុស្សធម្មតាទេ មិនចាំបាច់ជាមនុស្សពិសេសទេ។ គាត់គ្រាន់តែជាមនុស្ស ធម្មតាម្នាក់ ជាកសិករដែលចង់អរព្រះគុណដល់ព្រះរបស់គាត់សម្រាប់ដំណាំល្អ។ ហើយក្នុងការធ្វើដូច្នោះ គាត់បង្ហាញជំនឿរបស់គាត់លើព្រះនៅពេលដែលគាត់មក ព្រះវិហារ ហើយត្រូវបានប្រទានពរដោយបូជាចារ្យរបស់គាត់។

51 ហើយបន្ទាប់មកដើម្បី...ត្រៀមខ្លួនដើរកាត់អាងជ្រូងដែលមានជម្រៅជាច្រើន ហ្វីតនិងទទឹងជាច្រើនហ្វីត ហើយនៅជាមួយអ្នកគាំទ្ររហូតដល់ពួកគេក្តៅ។ ឥឡូវនេះ នោះមិនត្រូវតែងទេ វាជាការពិត។ គាត់ទៅមុខរូបព្រះ សារភាពអំពើបាប របស់គាត់ចំពោះបូជាចារ្យនេះ គេចាក់ទឹកលើគាត់ ទឹកបរិសុទ្ធជាដើម ដែលបូជា ចារ្យបានប្រទានពរ។

52 ហើយបន្ទាប់មកជាច្រើនដង ពួកគេយកទំពក់ធំ ទំពក់ត្រី អស្ចារ្យ ធំ ប្រហែលជាកន្លះអ៊ីញទៅបីភាគបួនឆ្លងកាត់—អង្កត់ផ្ចិត ឆ្លងកាត់—ចំណុច ទៅបុគ្គលិកខាងក្រោយនៃទំពក់។ ហើយពួកគេដាក់បាល់តូចមួយនៅលើនោះ ដូចជាគ្រឿងតុបតែងដើមឈើល្អៗអំពូលតូច និងបាល់តូចមួយ ហើយបំពេញវា ដោយទឹកដើម្បីឱ្យវាឆ្ងន់។ ហើយពួកគេយកវា រាប់ពាន់ ហើយភ្ជាប់វានៅក្នុងសាច់ របស់ពួកគេ ទាញពួកវាចេញ។ នៅពេលដែលពួកគេចូលទៅក្នុងសាច់ឈាមរបស់ ពួកគេ ទាញពួកវា ដើម្បីឆ្លងកាត់ការធ្វើទារុណកម្មដើម្បីធ្លាប់ចិត្តព្រះរបស់ពួកគេ។ ពួកគេមិនមែនជាមនុស្សលាក់ពុតទេ។

53 បន្ទាប់មក ជាច្រើនដង ពួកគេលានអណ្តាតចេញ ហើយមានដង្ហៀបចោះលើ វា ដើម្បីឆ្លងកាត់អណ្តាតរបស់ពួកគេនិងឡើងតាមច្រមុះរបស់ពួកគេហើយកាន់វា ជាមួយគ្នា យកខ្សែអំបោះមកដេរភ្ជាប់មាត់ជាមួយគ្នា បើគេ...និយាយខុស។ ហើយ ការធ្វើទារុណកម្មបែបនេះ!

54 ហើយបន្ទាប់មកអង្គុយក្បែរអាងទឹកដ៏ធំនេះ។ ពួកគេសម្លាប់ពពែ ដើម្បី ធ្លាប់ចិត្តរូបព្រះ ដើម្បីថ្វាយជីវិតសម្រាប់អំពើបាបរបស់ពួកគេ។ ហើយអ្នកគួរតែ

ស្តាប់—ពួកសំឡេងពពែនោះត្រូវបានសម្លាប់។ ពួកគេសារភាពអំពើបាបរបស់ពួកគេ លើវា ហើយសម្លាប់ពពែទាំងបោះចោល...យកឈាមជាដង្វាយធួន។

55 ហើយបើអ្នកដើរលើភ្លើងនេះ បើគាត់ភ័យខ្លាចហើយរត់កាត់ភ្លើង គាត់នាំមក នូវការតិះដៀលមកលើខ្លួនឯង។ ប៉ុន្តែគាត់ត្រូវតែដើរយឺតនិងមានស្ថិរភាពឆ្លងកាត់ ភ្លើងទាំងនេះ។ ហើយពេលខ្លះវាមានជម្រៅដល់ទៅដប់ប្រាំហ្វីត ដែលជាធួង ភ្លើងទាំងនេះ។ ហើយប្រហែលជាដប់ប្រាំ ប្រហែលជាដប់ប្រាំហ្វីតនិងប្រហែលជា សាមសិបយ៉ាតឬសិបសិបយ៉ាត ហើយប្រហែល អូ ប្រហែលជាទទឹងប្រាំបីដប់ ហ្វីត។ ហើយពួកគេមានពណ៌សក្តៅ។ ហើយគាត់មិនមានអ្វីក្រៅពីអំបោះមួយ នោះទេ ដែលជាក្រណាត់តូចមួយដែលរុំនៅកណ្តាលគាត់។ ហើយគាត់ចេញទៅ ក្រៅជាមួយរបស់ទាំងអស់នេះ ហើយព្យុដោយរបស់ទាំងនេះ ហូរឈាម និងទំពក់ ត្រី និងអ្វីៗទាំងអស់នៅលើរាងកាយរបស់គាត់ ធ្វើឱ្យខ្លួនគាត់ក្លាយជាមនុស្សឆ្លុត រហូតដល់មានស្នាមពណ៌សហូរចេញពីមាត់របស់គាត់។

56 ហើយនៅទីនេះគាត់បានមក ដើរកាត់ភ្លើងនោះ ហើយដើរចេញទៅម្ខាងទៀត ដោយមិនមានគ្រោះថ្នាក់អ្វីទាំងអស់ ឆ្លងកាត់ភ្លើង ហើយប្រហែលជាជើងរបស់ គាត់ចូលជ្រៅបែបនោះ (ជើង) ចូលទៅក្នុងភ្លើង ជើងពីរប្រសើរជាងនៅពេលគាត់ ដើរ ទាញផ្សេងថ្មក្តៅក្រហមលើសាច់របស់គាត់ ដើរកាត់ភ្លើងនោះហើយចេញមក ម្ខាងទៀតដោយមិនមានគ្រោះថ្នាក់។ អ្នកអាចមើលជើងរបស់គាត់ គ្មានការកោស ឬឆេះទេ។

57 ហើយក្នុងការមើលដូច្នោះ ហើយគិតថា ប្រសិនបើយើងប្រាជ្ញាដល់រូបព្រះ ដោយ ឈាមពពែ ដោយមានជំនឿលើការបែបនេះនឹងការពារសាសន៍ដទៃពីភ្លើង តើព្រះ លោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងធ្វើអ្វីសម្រាប់អ្នកជឿដល់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់?

58 ឥឡូវនេះ ការថ្វាយបង្គំរូបព្រះគឺជារឿងចម្លែក។ តាមសម័យកាលដែលយើង មានវា តាំងពី...តាមស្ថាន ការចាប់ផ្តើមនៃពេលវេលា។ ឥឡូវនេះ លំដាប់សម្រាប់ ថ្វាយបង្គំរូបព្រះនេះគឺបុរសដែលរៀបចំរូបព្រះ រៀបចំរូបព្រះ បន្ទាប់មកគាត់ចូលទៅ ហើយរៀបចំខ្លួនសម្រាប់ការថ្វាយបង្គំដ៏អស្ចារ្យនេះ។ ឥឡូវនេះ គាត់ជឿថារូបព្រះ នេះត្រូវបានធ្វើឡើងតាមរូបភាពនៃព្រះមួយចំនួនដែលគាត់មិនធ្លាប់...មិនដែល ឃើញ។ គាត់គ្មានទម្រង់ទេ ដូច្នោះគាត់ជឿថាគាត់មានរូបភាពនៃរូបព្រះដែលគាត់ ធ្វើចំពោះព្រះនេះ។

59 ឥឡូវនេះ កុំឱ្យវាចាកចេញពីអ្នក! “រូបភាព” គឺនៅក្នុងរូបភាពនៃព្រះទេវកថា ដែលគាត់ជឿនោះ។

60 បន្ទាប់មកគាត់ទៅនៅមុខរូបព្រះនេះ ហើយក្រាបថ្វាយបង្គំខ្លួនឯង ហើយជឿថាព្រះដែលមនុស្សមើលមិនឃើញបានចុះមកក្នុងរូបព្រះនេះ ហើយគាត់ជឿថាគាត់និយាយជាមួយព្រះតាមរយៈរូបព្រះនេះ ព្រះនោះនាំខ្លួនគាត់ចូលទៅក្នុងរូបព្រះនេះហើយឆ្លើយតបគាត់វិញ។ ហើយគ្រូបង្រៀនជាច្រើននៅទីនេះដែលបានយកទេវកថា...សូម្បីតែព្រះទាំងនោះ ក៏មានការប្រយុទ្ធគ្នាដែរ ពួកគេបានអះអាងអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងថ្ងៃនោះ។

61 ឥឡូវនេះ អាចនិយាយម្យ៉ាងទៀតថា ព្រះធ្វើពុតជាខ្លួនឯងឈរអស្ចារ្យនៅក្នុងរូបចម្លាក់នេះ ហើយនិយាយទៅកាន់អ្នកថ្វាយបង្គំតាមរយៈរូបចម្លាក់នេះ។ ហើយអ្នកថ្វាយបង្គំ ក្នុងអារម្មណ៍រំជួលចិត្តខ្លះ ជឿថារូបព្រះនិយាយទៅកាន់គាត់ នៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់ ហើយគាត់បានអត់ទោសបាបរបស់គាត់ និងអ្វី-ទៀត តាមរយៈរូបព្រះនេះ ដែលបង្ហាញយ៉ាងច្បាស់ថាវាជាអារក្ស។ វាជាអារក្សដែលធ្វើវា។

62 ហើយពួកគេមិនគ្រាន់តែធ្វើអ្វីដោយអចេតនាទេ ពួកគេខ្លះធ្វើ ប៉ុន្តែមានអ្នកថ្វាយបង្គំពិតខ្លះនៃរឿងទាំងនោះ។ ជាឧទាហរណ៍ ខ្ញុំអាចប្រាប់អ្នកពីរឿងដែលអារក្សនៅក្នុងរូបព្រះទាំងនោះធ្វើអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ធ្វើឱ្យឈាមចេញពីរតុនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ពួកគេ—ពួកគេ—ពួកគេជាអារក្ស!

63 ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនជឿលើ...មានអារក្សពិតប្រាកដ អ្នកមិនជឿថាមានព្រះទេ។ ប្រាកដណាស់ អ្នកត្រូវតែជឿផ្ទុយ ទាំងអ្នកនិយម និងអ្នកប្រឆាំង។ ដូច្នោះមានអារក្សពិតប្រាកដ ហើយវាជាបុគ្គលម្នាក់។ មិនមែនជាគំនិតទេ វាគឺជាបុគ្គល។

64 ឥឡូវនេះ មានការបង្រៀនបន្តដែលនិយាយថា “អារក្សគ្រាន់តែជា—គំនិតអាក្រក់ដែលអ្នកទទួលបាន។” ទេ ទេ វាមិនមែនទេ។ អារក្សគឺជាបុគ្គល។

65 មនុស្សដូចគ្នាជឿថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគ្រាន់តែជា—គំនិតល្អដែលអ្នកទទួលបាន។” ប៉ុន្តែកុំជឿ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាបុគ្គល គឺជាបុគ្គលរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងទម្រង់ជាវិញ្ញាណ។

66 ឥឡូវនេះ អ្នកថ្វាយបង្គំរូបព្រះទាំងនេះ...ហើយអ្នកបានត្រៀមបទគម្ពីរ



របស់អ្នកហើយប្រកាន់នឹងសម្រាប់បទគម្ពីររបស់អ្នក។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចសំដៅទៅលើ ពួកគេមួយចំនួនក្នុងពេលបន្តិចទៀត បទគម្ពីរ យើងអាចអានខ្លះ។ ឥឡូវនេះ អ្នកថ្វាយបង្គំរូបព្រះទាំងនេះ ក្រាបថ្វាយបង្គំរូបព្រះ ជឿថាព្រះដែលពួកគេកំពុង ថ្វាយបង្គំគឺតំណាងនៅក្នុងរូបព្រះនេះ។ ឥឡូវនេះ តើអ្នកយល់វាទេ ថាអ្នកថ្វាយបង្គំ មិនមែនជាមនុស្សកំពុងទេឬ? គាត់ពិតជាកំពុងទទួលបានអ្វីមួយដែលនៅក្នុងរូប ព្រះនោះ ព្រោះវាត្រឡប់មកវិញលើគាត់ គាត់ធ្វើអ្វីមួយ ទទួលបានវាពីរូបព្រះនោះ ដែលជាព្រះទេវកថា មិនមែនជាព្រះពិតទេ។

67 ហើយជាច្រើនដងអារក្សចូលទៅក្នុងរឿងទាំងនោះ។ ហើយអារក្សចូលប្រជុំ ពេលខ្លះហើយក្លែងខ្លួនជាព្រះ។ ខ្ញុំបានឃើញរឿងនេះនៅក្នុងព័ន្ធកិច្ចរបស់ខ្ញុំ។

68 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា នេះគ្រាន់តែ...យើងកំពុងបង្រៀនព្រឹកនេះ។ ហើយ ខ្ញុំចង់ឲ្យក្រុមជំនុំនេះ ពេលខ្ញុំចេញពីព័ន្ធកិច្ចនៅទីនេះ ដើម្បីចេញទៅក្រៅទីវាល ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកនៅជាមួយគ្រូគង្វាលរបស់អ្នក ហើយនៅជាមួយការបង្រៀនដែល ត្រូវបានបង្រៀននៅទីនេះ។ នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលនេះ កុំចាកចេញពីវា! អ្នកនៅ ជាប់នឹងព្រះបន្ទូលមិនថាមានអ្វីមកឬទៅ ចូរនៅជាមួយព្រះបន្ទូលនោះ! ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ហើយដោយសារតែខ្ញុំទៅឆ្ងាយ...ខ្ញុំគ្រាន់តែជាគ្រូគង្វាលម្នាក់នៅទីនេះ។ បងប្រុសនេវីលបង្រៀនរឿងដូចគ្នាដែលខ្ញុំបង្រៀន ដូច្នោះគ្រាន់តែមកព្រះវិហារ ហើយស្តាប់ព្រះបន្ទូល។

69 ខ្ញុំមិនដឹងថាទ្រង់នឹងដឹកនាំខ្ញុំទៅណាទេ។ ខ្ញុំបានប្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំនៅព្រឹកនេះ នៅតុអាហារ “មានអ្វីមួយនៅក្នុងខ្ញុំដែលបានយំស្រែកអស់ជាច្រើនឆ្នាំ ខ្ញុំនឹងដឹង ថាវាជាអ្វី។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនដឹងថាផ្លូវណាដែលវានឹងនាំទៅទីណាទេ ប៉ុន្តែកន្លែង ដែលទ្រង់នាំខ្ញុំខ្ញុំនឹងដើរតាម។

70 ឥឡូវនេះ ការថ្វាយបង្គំរូបព្រះ វានៅតែមានសព្វថ្ងៃនេះ។ យើងរកឃើញ... ខ្ញុំឃើញមនុស្សមកអាសនៈ ហើយជាមួយនឹងពាក្យរបស់គ្រូពិការភ្នែក ដែលនឹង និយាយថា “គ្រាន់តែបើកឡើង បំភ្លេចអ្វីៗទាំងអស់ ធ្វើឱ្យគំនិតរបស់អ្នកទេ។ អ្នកនឹងក្លាយជា—អេលីយ៉ា។ អ្នកនឹងក្លាយជានេះ នោះ ឬផ្សេងទៀត។” កុហក! អ្នកមិនមករកព្រះទេ...នោះជាការបើកព្រលឹងរបស់អ្នកដល់វិញ្ញាណអារក្សគ្រប់ ប្រភេទចូល។ តើអ្នកមិនធ្វើដូច្នោះទេ? អ្នកត្រូវតែចាំថាមានអារក្ស ហើយវាបាន ក្លែងបន្លំជាព្រះគ្រីស្ទឱ្យស្ទើរតែ ទៅជាសំបុត្រ។

71 ខ្ញុំបានអាននៅក្នុង ជីវិតរបស់ម៉ាទីនកាលពីមុនថា កន្លែងដែលក្មេងប្រុសម្នាក់ គាត់ជាព្រះសង្ឃ ហើយគាត់បាននិយាយថាព្រះបានហៅគាត់ឱ្យធ្វើជាហោរាកាលពីដើមម្នាក់ “អ្នកស្តាប់ខ្ញុំ ខ្ញុំជាហោរាកាលពីដើមម្នាក់។” ហើយសាលា...ម៉ាទីន ពិតណាស់ នឹងមិនស្តាប់រឿងបែបនេះទេ។ ដូច្នេះពួកគេមិនជឿទេ ពីព្រោះជីវិតរបស់ក្មេងប្រុសនោះមិនមានលំនាំតាមវា។ ទីបំផុតគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកថាខ្ញុំត្រូវបានហៅឱ្យធ្វើជាហោរាកាលពីដើម។ គ្រាន់តែជាយុវជនម្នាក់” បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវបានហៅ។”

72 ឃើញទេ “អំណោយទាននិងការត្រាស់ហៅគឺគ្មានការប្រែចិត្តទេ។” ឃើញទេ ពួកគេចេញពីព្រះបន្ទូល ហើយពេលអ្នកចេញពីព្រះបន្ទូល អ្នកនឹងចូលទៅក្នុងអ្វីទាំងអស់។

73 ហើយក្មេងប្រុសនេះបាននិយាយថា “យប់នេះប្រហែលពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រ ព្រះនឹងប្រទានអារធាយពណ៌សដល់ខ្ញុំ ដើម្បីពាក់នៅក្នុងចំណោមអ្នកទាំងអស់គ្នា ដើម្បីបង្ហាញថាខ្ញុំជាហោរាកាលពីដើម។” ដូច្នេះពួកគេ...នៅយប់នោះពួកគេទាំងអស់គ្នាស្តាប់ ហើយខ្សឹបប្រាប់ “ចូលមក” និងអ្នកធ្វើដំណើរ។ ហើយក្មេងប្រុសនោះបានទទួលអារពណ៌ស។ ពេលភ្ញៀវចាកចេញ ពួកគេបានទៅមើលអារធាយ វាពិតជាអារពណ៌សពិតប្រាកដ មើលទៅល្អណាស់។

74 ប៉ុន្តែ ប៊ីស្ស៊ូពចាស់ គាត់គ្រាន់តែមិនអាចយល់បាន។ វាហាក់ដូចជាមិនត្រឹមត្រូវទេ ពីព្រោះវាមិនមែនតាមបទគម្ពីរទេ (អារពណ៌ស)។

75 ហើយនៅពេលដែលគាត់បានធ្វើ ពួកគេបាននិយាយថា “ចូរយកអារនេះ ហើយទៅឈរនៅមុខលោកម៉ាទីន ដែលជាបុរសនៃព្រះ។” ហើយគាត់នឹងមិនធ្វើវាទេ។ គាត់នឹងមិនឈរនៅមុខហោរាពិតប្រាកដនោះទេ។ គាត់នឹងមិនឈរទេ ហើយពួកគេបានបង្ខំគាត់ឱ្យធ្វើវា។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេចាប់ផ្តើមយកគាត់ អារធាយក៏បាត់ទៅកន្លែងណាមួយ ពួកគេមិនដឹងថាវាទៅណាទេ។ ឃើញទេ នៅពេលដែលវាត្រូវបាននាំយកទៅក្នុងការប្រកួត!

76 ប្រសិនបើអ្នកជាមាសពិតប្រាកដ អ្នកមិនចាំបាច់បារម្ភថាវាល្អឬអត់ទេ វានឹងឈរនៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ហើយព្រះវិញ្ញាណពិតរបស់ព្រះនឹងឈរលើការសាកល្បងព្រោះវាត្រូវបានសាកល្បងនៅលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ “នៅលើថ្មនេះ ខ្ញុំនឹងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។”

77 ខ្ញុំបានឃើញមនុស្សចូលទៅក្នុងភាពច្របូកច្របល់ មនុស្សល្អ។ (ឥឡូវនេះ អ្នកអាចមើលឃើញថាហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំមិនចង់—លក់កាសែតនេះ។) ខ្ញុំ បានឃើញមនុស្សល្អ និងពួកពោធិកុស្ត គ្រូគង្វាលដែលមិនយល់ មនុស្ស ចូលទៅក្នុងភាពរង្វេង ហើយធ្លាក់ចូលទៅក្នុងអន្លង់ និងអ្វីៗដូចនោះ ហើយ—និង ធ្វើអ្វីៗ ហើយទីបំផុតនាំពួកគេចូលទៅក្នុងស្ថាប័នឆ្លុត។ វាជាការបើកចិត្តរបស់ ពួកគេ មនុស្សស្លូតត្រង់ និងអារក្សបានចូលមក ហើយចាប់យក។ មានអារក្ស ពិតប្រាកដ!

78 ខ្ញុំបានអាននៅទីនេះជាកន្លែងដែលម្នាក់បានមក...ខ្ញុំជឿថាវាជាអ៊ិននាសប្តូ ម៉ាទីន ណាម៉ាក (សិស្សព្រះគម្ពីរខ្លះដែលពូកែខាងនេះជាងខ្ញុំ) មានមកដំបាល នៅលើក្បាលរបស់គាត់ អាវពណ៌ស ស្បែកជើងពាក់ដោយមាស ហើយនិយាយ ថា “ខ្ញុំជាព្រះគ្រីស្ទ សារភាពប្រាប់ខ្ញុំមក!” ពួកបរិសុទ្ធនោះនឹងមិនធ្វើវាទេ។ ហោរា ពិតប្រាកដរបស់ព្រះបានឈរនៅទីនោះ រង់ចាំ។ ហើយពួកគេនិយាយពីរបៀបដឹង ទៅគាត់ថា “ខ្ញុំជាព្រះគ្រីស្ទ សារភាពប្រាប់ខ្ញុំមក!”

គាត់បាននិយាយថា “ព្រះគ្រីស្ទរបស់យើងមិនមកបែបនោះទេ។”

79 ត្រូវហើយ អ្នកត្រូវតែស្គាល់ព្រះបន្ទូល! ចូរនៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល! ឃើញ ទេ ការប្រយុទ្ធដ៏អស្ចារ្យគឺជិតមកដល់ហើយ។ ឥឡូវនេះ យើងបានលេងជាមួយ ក្រុមជំនុំអស់ជាច្រើនឆ្នាំហើយ ប៉ុន្តែពេលវេលាបានមកដល់ហើយនៅពេលដែល យ៉ាមប្រេសនិងយ៉ាណេសនឹងទប់ទល់នឹងម៉ូសេដូចដែលព្រះគម្ពីរបានចែង។ ហើយវានឹងក្លាយជាការប្រយុទ្ធខាងវិញ្ញាណ ជម្លោះ។ នឹងមានអ្នកខ្លះបន្តទៅមុខ ទៀត ក្រុមជំនុំនិកាយនឹងគ្រាន់តែបន្តចូលទៅក្នុងការគ្រប់គ្រង ហើយបន្តដំណើរ ទៅមុខទៀត។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានន័យថាអ្នកជឿពិតប្រាកដកំពុងមកសមរម្យនោះ ហើយ អ្នកបានស្គាល់និងដឹងពីអ្វីដែលអ្នកកំពុងធ្វើ ឬអ្នកអាចទទួលវិញ្ញាណអាក្រក់យ៉ាង ងាយ ហើយមិនដឹង។ បើវាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលនេះ កុំជឿ! នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល នោះ!

80 ការថ្វាយបង្គំរូបព្រះ ការថ្វាយបង្គំរូបព្រះគឺចាស់ វាចាស់នៅទីនេះនៅ សហរដ្ឋអាមេរិក។ ហើយជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមក ជនជាតិពីរបូលឥណ្ឌា និងនៅ រដ្ឋអាហ្សីណា ពួកគេមានការគោរពបូជាប្រពៃណី។ ហើយ នោះគឺពួកគេ—ពួកគេ មានព្រះ-នាំភ្លៀង។ ហើយព្រះ-នាំភ្លៀងគឺ...យក—អណ្តើកភក់មួយ ហើយពួកវា

បង្កើតជាប្រអូណ្យករក្នុង។ ហើយពួកគេបានដាក់ស្នាមប្រេះនៅលើគាត់ដូចជាគាត់  
ចេញពីភក់។ ហើយពួកគេនឹងផ្តល់ខ្លួនឯងនៅមុខអណ្តើកភក់នេះ ដោយជឿថា  
មានព្រះ-នាំភ្លៀងធ្លាក់ចូលទៅក្នុងភក់ល្បាប់នេះ ហើយនិយាយទៅកាន់ពួកគេ  
តាមរយៈអណ្តើកភក់នេះ។ ដោយសារតែពួកគេជឿថា...គាត់រស់នៅក្នុងភក់និង  
សំណើម ហើយគាត់គឺជាព្រះនៅលើវា។ ពួកគេមាន...វាជាទេវកថា គ្រាន់តែ—ជឿ  
ថាវាជាការពិត។

81 ឥឡូវនេះ ហើយពួកគេបានថ្វាយបង្គំអារក្សក្នុងការធ្វើដូច្នោះ។ ថ្វាយបង្គំ  
អណ្តើកភក់ ដោយគិតថាវាជាព្រះ-នាំភ្លៀង ពួកគេបាននាំវិញ្ញាណមកលើពួកគេ  
ប្រាកដណាស់ ពីព្រោះពួកគេបានបើកចិត្តរបស់ពួកគេចំពោះវា។ ប៉ុន្តែវាជាវិញ្ញាណ  
ខុស!

82 មនុស្សជាច្រើនសព្វថ្ងៃនេះកំពុងបើកចិត្តរបស់ពួកគេចំពោះរឿងខុស!  
អ្នកទទួលបានវិញ្ញាណមិនអីទេ ប៉ុន្តែជាច្រើនដងវាជួយនឹងព្រះបន្ទូល និងយាយ  
ថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ! មិនមានរឿងបែបនេះឡើយ  
នៅទេ។” សូមចាំថា នោះជាអារក្សនៅក្រោមការក្លែងបន្លំនៃគ្រីស្ទាន។ ព្រះជួយ  
យើងនៅពេលដែលយើងចូលទៅក្នុងរឿងនេះបន្ទាប់ពីបន្តិច ដែលអ្នកឃើញវា  
ឃើញទេ ថាវាជាវិញ្ញាណអាក្រក់ក្នុងការក្លែងបន្លំនៃគ្រីស្ទាន។ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជា  
ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទទេ ពីព្រោះព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទយាងមកដល់ព្រះបន្ទូល  
រាល់ពេល។ ទ្រង់មិនអាចបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានទេ។

83 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលគ្រីស្ទានបានមកដល់ទីក្រុងរ៉ូម ទីក្រុងរ៉ូម នៅក្នុង  
ទីក្រុងរ៉ូម មានព្រះវិហារបរិសុទ្ធបួនរយនៅខាងក្នុងជញ្ជាំងប្រាំ-ពីរម៉ាយល៍។  
ព្រះវិហារបរិសុទ្ធបួនរយ ហើយពួកគេគឺសម្រាប់ប្រព្រះនិងព្រះស្រី។ រូបព្រះនិង  
ព្រះស្រី “ស្ត្រីនិងបុរស។” ព្រះអើយ បួនរយផ្សេងគ្នា។ គិតទៅ បួនរយ!

84 ឥឡូវនេះ នោះជាអ្វីដែលប៉ុលបានរកឃើញពេលគាត់មកទីក្រុងរ៉ូម។ នោះ  
ហើយជាអ្វីដែលអ័គីឡានិងព្រីស៊ីឡាមាននៅពេលដែលពួកគេត្រូវបានបញ្ជូន  
ចេញពីពេនទីកុស្ត ហើយបានបង្កើតព្រះវិហារមួយនៅទីក្រុងរ៉ូម នោះហើយជា  
អ្វីដែលពួកគេបានចូលមក ការថ្វាយបង្គំព្រះក្លែងក្លាយ។ មានមនុស្សប្រហែលពីរ  
លាននាក់នៅទីក្រុងរ៉ូម ទីប្រជុំជនក្រុងរ៉ូម នោះគឺ ទាសករ និងជាយក្រុងខាងក្រៅ  
ជាដើម ប្រហែលពីរលាននាក់។ ប៉ុន្តែជញ្ជាំងនៅជុំវិញទីក្រុងរ៉ូមមានចម្ងាយប្រាំពីរ

រម័យល៍។ ហើយនៅខាងក្នុងប្រាំពីរម៉ាយល៍នៅជើងភ្នំ គឺបួនរយប្រាសាទ ចំពោះ រូបព្រះនិងព្រះស្រី។

85 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់និយាយនៅទីនេះបន្តិចអំពីអ្វីមួយដែលខ្ញុំបានយកចេញពី ប្រវត្តិសាស្ត្រ ហើយខ្ញុំមានមួយនៅទីនេះជាមួយខ្ញុំ។ របៀបដែលពួកគេបានចូល ថ្វាយបង្គំ តើពួកគេមកថ្វាយបង្គំដោយរបៀបណា? តើពួកអ្នកមិនជឿមកថ្វាយបង្គំ ដោយរបៀបណា? រឿងដំបូងដែលគាត់បានធ្វើគឺទៅព្រះវិហារហើយស្វែងរកសង្ឃ ដែលជាសង្ឃនៃរូបព្រះ។ បន្ទាប់មកគាត់នឹងផ្តល់ប្រាក់យ៉ាងច្រើនដល់គាត់ ហើយ បន្ទាប់មកថ្វាយយញ្ញបូជា សត្វ ដើម្បីផ្តាច់ចិត្តរូបព្រះដែលគាត់នឹងនិយាយ។

86 ហើយពេលខ្លះនៅក្នុងព្រះវិហារមួយ នឹងមានព្រះច្រើនជាងមួយប្រភេទ ផ្សេងគ្នា។ នឹងមាន “រូបព្រះ ព្រះស្រី” និងអ្វីៗផ្សេងទៀត នៅក្នុងព្រះវិហារមួយ។

87 ដូច្នោះសង្ឃនៃរូបព្រះ...គាត់នឹងទៅរកគាត់ហើយឲ្យលុយខ្លះ ហើយសង្ឃនៃរូប ព្រះនឹងផ្តល់ឱ្យគាត់នូវទៀនមួយ គ្រាន់តែជាទៀនធម្មតាប៉ុណ្ណោះ។ រួចអ្នកថ្វាយបង្គំ បានយកទៀននេះ បន្ទាប់ពីគាត់បានប្រគេនជូនសង្ឃហើយ យកទៀននេះទៅ អាសនៈនៃរូបព្រះដែលគាត់ចង់និយាយជាមួយ។ ហើយនៅលើអាសនៈនេះមាន ភ្លើង ជាកន្លែងដែលយញ្ញបូជានឹងត្រូវដុត។ នៅជើងរូបសំណាក ប្រាសាទលង្ហិន ធំ ឬ—ប្តូររូបព្រះ ហើយគាត់បានយក...ទៀននេះ ហើយបំភ្លឺវាពីភ្លើងអាសនៈ ភ្លើង អាសនៈនៃរូបព្រះ គាត់បានអុជទៀនហើយចុះទៅជើង—អាសនៈនៅមុខ—រូបព្រះ ហើយដាក់ទៀននេះចុះ។ ហើយបន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីគាត់បានដាក់ទៀនចុះ...

88 ខ្ញុំគិតថាវាជាព្រះមួយក្នុងចំណោមព្រះដទៃទៀត នឹងដឹងថារូបសំណាកមួយ ណាដែលគាត់ត្រូវបានសន្មត់ថាចូលទៅក្នុង អ្នកដឹងទេ ដើម្បីត្រលប់មកនិយាយ ជាមួយគាត់។ ហេតុអ្វីបានជាទៀន ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ប៉ុន្តែគាត់បានដាក់ទៀនចុះ ពន្លត់ភ្លើងអាសនៈ។

89 ហើយបន្ទាប់មកគាត់នឹងចេញទៅក្រៅនៅជាន់នៃរោងឧបោសថ ហើយ នៅទីនោះគាត់នឹងក្រាបចុះនៅលើភ្នំ។ ហើយនៅទីនោះគាត់នឹងដាក់ព្រលឹង ទាំងអស់ កម្លាំងរបស់គាត់នៅក្នុងការអធិស្ឋានរបស់គាត់ ហើយអធិស្ឋានដល់រូប ព្រះធំនេះ ជាអ្នក-ធ្វើជាជឿ ជាព្រះទេវកថា សូមអធិស្ឋានដល់ព្រះនេះឱ្យចុះមកក្នុង រូបភាពនេះ ហើយនិយាយជាមួយគាត់។

90 វាបានចែងថា “អធិរាជម្នាក់អាចក្រាបថ្វាយបង្គំនៅមុខរូបរបស់អាប៉ូឡូស ថា គាត់ពិតជាអាចនិយាយបានថាគាត់បានឮសំឡេងចេញពីវិហារ...ពី—ពីរូបព្រះ និយាយទៅកាន់គាត់វិញ។” ក្រាបថ្វាយបង្គំ!

91 អ្នកនឹងនិយាយត្រង់ចំណុចនេះ: “បងប្រុសប្រាណាហាំ តើគាត់បានឮសំឡេង ទេ?” ខ្ញុំមិនសង្ឃឹមដែលគាត់បានឮទេ ប៉ុន្តែវាជាសំឡេងរបស់អារក្ស។ មិន មានរឿងដូចជាកពហុស្សតី ជាព្រះ និងព្រះផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះដែលពួកគេ មាន។

92 ប៉ុន្តែពួកគេបានក្រាបចុះ ហើយថ្វាយបង្គំ ថ្វាយបង្គំព្រះអាថ៌កំបាំងនេះ ដែល ពួកគេមិនដឹងអ្វីទាំងអស់ ខណៈពេលដែលវិញ្ញាណរបស់គាត់ស្ថិតនៅក្នុងរូបព្រះ ដែលពួកគេគិតថាគាត់មើលទៅដូចនោះ។ ពួកគេបានធ្វើរូបសំណាកដល់គាត់ ហើយឃើញថាគាត់ពេញចិត្ត។

93 រួចគេថ្វាយតង្វាយ។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលគាត់ធ្វើខ្លួនឯងទាំងអស់ចូល ទៅក្នុងអារម្មណ៍នេះ គាត់ឡើងទៅមុខរូបព្រះម្តងទៀត ហើយលើកនេះ សង្ឃនៃរូប ព្រះបាននាំគាត់ចុះ—មានអាហារនិងភេសជ្ជៈមួយចំនួន ហើយដាក់វានៅជើងនៃ រូបព្រះ។ ហើយបន្ទាប់មក... (ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ...បានទទួលវានៅទីនេះនៅលើទំព័រនេះ ខ្ញុំកំពុងអានវាភ្លាមៗ។ ឃើញទេ?) ហើយគាត់នឹងចុះទៅជើងនៃរូបព្រះនេះ ហើយ យកតង្វាយភេសជ្ជៈនេះខ្លះហើយផឹក ហើយញាត់អាហារបន្តិច ហើយបន្ទាប់មក ចាក់វាលើជើងរបស់រូបព្រះ។

94 តើគាត់កំពុងធ្វើអ្វី? ការប្រកបជាមួយអារក្ស ទំនាក់ទំនងជាមួយអារក្ស រូបព្រះ និងព្រះស្រី។ គ្រាន់តែជា—ប្រភេទនៃនិមិត្តសញ្ញានៃការប្រាស្រ័យទាក់ទងជាមួយ ព្រះគ្រីស្ទ បរិភោគការប្រកបរូបរួម។ នោះគឺជាប្រភេទមួយដែលក្រុមជំនុំដំបូងឬ អ្នកធ្វើដំណើរដំបូងនៃដំណឹងល្អ (ដែលបានមកទីក្រុងរ៉ូម) បានរកឃើញ គឺនៅក្នុង មនុស្សទាំងនេះនៅក្នុងប្រភេទនៃការគោរពបូជានេះ។

95 ព្រះបាលគឺជាព្រះដែលគេកត់សម្គាល់បំផុតគ្រប់សម័យកាល នៃរូបព្រះគឺព្រះ បាល (ប ស្រះអាទិស) វាជាព្រះនៃព្រះអាទិត្យ។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់មាន —ប្រពន្ធ ព្រះច័ន្ទ ជាព្រះស្រី អ៊ីសតារ អ៊ីសតារ អ៊ីសតារ។ ហើយវា ក៏ត្រូវបានប្រកាសថា អ-ស-ត-ត “អាស្តេត។” វាស្ថិតនៅលើកាកប៉ូម៉ុង។

នាងត្រូវបានគេហៅថា ព្រះស្រី ព្រះច័ន្ទ ឬ “មហាក្សត្រីនៃស្ថានសួគ៌ មាតានៃព្រះ” ព្រះច័ន្ទ។ ហើយព្រះ-ព្រះអាទិត្យគឺជាលីម។

96 មែនហើយ អ្នកមិនជឿស្ទើរតែទាំងអស់បានថ្វាយបង្គំព្រះអាទិត្យនោះ។ សូម្បីតែជនជាតិពណ្តក៏ធ្វើដូចគ្នាដែរនៅពេលដែល—នៅពេលដែលយើងមក បានរកឃើញអាមេរិកនៅទីនេះ នៅពេលដែលអាមេរិកត្រូវបានបង្កើតឡើង។ មក ឪពុកបានមកទីនេះ ពួកគេបានរកឃើញថាពួកគេនៅតែថ្វាយបង្គំ—ព្រះអាទិត្យ។ ដោយសារតែនៅក្នុងនេះពួកគេបានថ្វាយបង្គំ។

97 នោះជារបៀបដែលពួកគេថ្វាយបង្គំប្រព្រះនិងព្រះស្រីនៅក្នុងទីក្រុងរ៉ូម នៅពេលដែលគ្រីស្ទានបានមកដល់ទីក្រុងរ៉ូម។

98 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងការធ្វើដំណើររបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញថា ការថ្វាយបង្គំប្រព្រះមិនបានផ្លាស់ប្តូរទេ។ ហើយគ្រីស្ទានពិតក៏មិនមានការផ្លាស់ប្តូរ ដែរ។ ពួកគេទាំងពីរកាន់កន្លែងរបស់ពួកគេ ហើយនឹងរហូតដល់ការយាងមករបស់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ អំពីរឿងនេះខ្ញុំចង់និយាយបន្តិច ដូច្នេះអ្នកយល់អំពីវា ហើយ ប្រសិនបើអ្នកមានវិញ្ញាណអ្នកប្រាកដជានឹងចាប់វា។

99 ដោយសារតែព្រះបាលគឺជាព្រះ-ព្រះអាទិត្យ មែនហើយ នំដែលត្រូវបានធ្វើ... ហើយយេរេមាបាននិយាយនៅទីនេះថា យើងបាននិយាយកាលពីប៉ុន្មាននាទីមុន ស្រ្តីបានធ្វើនំថ្វាយព្រះបាល ដែលជាព្រះ-ព្រះអាទិត្យ។ ពីព្រោះ អ្នករកឃើញបន្តិច ក្រោយមក នៅក្នុងជំពូក ប្រសិនបើអ្នកអានវា ដែលពួកគេបាននិយាយថា “បើ យើងមិនថ្វាយបង្គំព្រះបាលទេ នោះផលដំណាំរបស់យើងនឹងបរាជ័យ ព្រោះព្រះ បាលគឺជាព្រះនៃការលូតលាស់។” និយាយម្យ៉ាងទៀត “យើងដឹងថាព្រះអាទិត្យធ្វើ ឱ្យដំណាំលូតលាស់។”

100 ប៉ុន្តែហោរាបានប្រាប់ពួកគេថា “វាដោយសារតែអ្នកបានបោះបង់ចោលព្រះ នោះហើយជាមូលហេតុដែលផលដំណាំរបស់អ្នកមិនលូតលាស់។”

101 ប៉ុន្តែពួកគេបានថ្វាយបង្គំព្រះបាល បាននិយាយថា “ថ្វាយបង្គំ ថ្វាយតង្វាយ ដល់គាត់។”

102 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះបាលគឺជាព្រះរាងមូល...(ឥឡូវនេះ ចាប់វាម្តងមួយ ៗ ហើយអ្នកនឹងទទួលបានអ្វីដែលនៅសល់ ចុងបញ្ចប់នៃសារនេះ។) ...ព្រះជា

ព្រះរាងមូល ជាព្រះ-ព្រះអាទិត្យ ពួកគេមានបានលង្ហិនដ៏ធំ ដែលនឹងឆ្លុះបញ្ចាំងពី ព្រះអាទិត្យ ហើយមើលទៅដូចជាភ្លើង។ ហើយបន្ទាប់មកនំប៉័ងដែលយេរមាបាន និយាយនៅទីនេះថាពួកគេ...ស្រ្តីនឹងដុតនំទាំងនេះថ្វាយដល់ព្រះបាទ ថាវាមាន រាងមូលដូចព្រះអាទិត្យ។ មែនហើយ វាត្រូវបានគេដាក់នៅលើអាសនៈ អាសនៈនៃ រូបព្រះ សម្រាប់ការប្រកបគ្នា ហើយបានមូលដូចព្រះអាទិត្យ ឬដូចព្រះច័ន្ទ ព្រោះវា ជាព្រះ-ព្រះអាទិត្យ ឬព្រះ-ព្រះច័ន្ទ។

103 នេះ...បាលីមី ដែលយើងបាននិយាយ "គឺជាព្រះនៃការលូតលាស់ទាំងអស់ គាត់ធ្វើឱ្យអ្វីៗទាំងអស់ឱ្យដុះឡើង។"

104 ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំជំនុំបានប្រឈមមុខនឹងរឿងនេះនៅពេលដែលពួកគេ ចូលមកក្នុងទីក្រុងរ៉ូម។ ហើយវាត្រូវបាននិយាយនិងជឿដោយក្រុមជំនុំរ៉ូម ឬ ដោយក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះ ឬព្រះវិហាររ៉ូមកាតូលិក ដែលត្រូវបានគេហៅថា "កាតូលិក..."

105 យើងទាំងអស់គ្នាជា*កាតូលិក*។ យើងជាព្រះវិហារកាតូលិក យើងជាសាវ័ក កាតូលិក។ *កាតូលិក*មានន័យថា "សកល។" ហើយយើងគឺជាក្រុមជំនុំសកល នៃជំនឿសាវ័ក។ បាទ មែនហើយ។ មានភាពខុសគ្នារវាងក្រុមជំនុំទាំងពីរ មួយ ក្នុងចំណោមពួកគេគឺកាតូលិក សកល *សាវ័ក* ម្នាក់ទៀតគឺ*រ៉ូម*កាតូលិក។

106 ហើយវាត្រូវបានគេនិយាយថាពេត្រុស...ឬពួកគេជឿវាថាពេត្រុសបានបង្កើត ព្រះវិហាររ៉ូម។ ខ្ញុំចង់បានបទគម្ពីរ ខ្ញុំចង់បានកន្លែងដែលអ្នកអាចនិយាយបាន ថាពេត្រុសធ្លាប់នៅទីក្រុងរ៉ូមនៅក្រោមលក្ខខណ្ឌណាមួយ។ ដូចដែលក្រុមជំនុំ រ៉ូមបាននិយាយថា "គាត់នៅទីនោះពីឆ្នាំ៤១ដល់៤៦។"

107 ហើយនៅពេលជាមួយគ្នានោះ កូឌាសគឺជាអធិរាជនៅទីក្រុងរ៉ូម ដែលធ្វើឱ្យ ជនជាតិយូដាទាំងអស់ចាកចេញ។ សូមអានកិច្ចការ ជំពូកទី១៨ ហើយអ្នកនឹង ដឹងថា ប៉ុល នៅពេលដែលគាត់បានឡើងទៅក្រុងអេភេសូរ គាត់បានរកឃើញ អ័គីឡានិងព្រីស៊ីល ដែលតាមពិតជនជាតិយូដា ហើយត្រូវបានគេយកចេញ ក្នុងអំឡុងពេលនៃការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញ ហើយពួកគេបាននៅទីនេះនៅប៉ាឡេស្ទីន ម្តងទៀតដោយសារតែកូឌាសបានបញ្ជាជនជាតិយូដាទាំងអស់ឱ្យចាកចេញ ទាំង គ្រីស្ទានិងអូស្ត្រូដក់។ អ័គីឡានិងព្រីស៊ីលបានបង្កើតព្រះវិហាររ៉ូម ហើយ



ពួកគេត្រូវចាកចេញដោយសារតែការក្រោកឡើងរបស់កូដាស បានយកព្រះវិហារ  
ទាំងអស់... ឬគ្រីស្ទាននិងជនជាតិយូដាទាំងអស់ចេញពីទីក្រុងរ៉ូម។

108 ឥឡូវនេះ: “ពេត្រុសជាប៊ីស្សុពនៃក្រុមជំនុំ” ហើយខ្ញុំអាចបង្ហាញអ្នកពី  
បទគម្ពីរ យ៉ាងហោចណាស់ជិតចិតសិបឆ្នាំ ដែលពេត្រុសមិនដែលចេញពី  
ប៉ារីស្ទើរ។ ត្រឹមត្រូវនៅក្នុងបទគម្ពីរ! ហើយអ្នកនិយាយថា “ពេត្រុសត្រូវបានគេ  
ធ្វើឃាតនៅទីក្រុងរ៉ូម ហើយប៉ុលបានកាត់ក្បាលរបស់គាត់នៅទីក្រុងរ៉ូម។” នោះ  
ជាគោលលទ្ធិ។ ខ្ញុំបានអានទុក្ខកម្មទាំងអស់ដែលខ្ញុំអាចរកបាន ហើយគ្មានម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេដែលនិយាយអ្វីអំពីពេត្រុសឬប៉ុល (មួយណាក៏ដោយ) ដែល  
ត្រូវបានសម្លាប់នៅទីក្រុងរ៉ូម។ ក្នុងចំណោមអ្នកធ្វើទុក្ខកម្មពិតប្រាកដដំបូងបំផុត  
ដែលយើងអាចអានបាន គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេនិយាយអ្វីអំពីវាទេ។  
គាត់មិនមែនទេ! វាជាគោលលទ្ធិ។

109 ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីបង្ហាញភាពមិនពិត ដូច្នោះយើង—យើងនឹងធ្វើវាដោយជំនួយ  
ពីព្រះអម្ចាស់និងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ឃើញទេ គ្រាន់តែបង្ហាញអ្នកពីរបៀបរបស់  
ក្រុមជំនុំ។ អ្នកកំពុងស្រែកអំពី “កាតូលិក!” ប៉ុន្តែគ្រាន់តែរង់ចាំពីរបីនាទី។

110 ឥឡូវនេះ: ឥឡូវនេះ: យើងរកឃើញថាបន្ទាប់ពីអ័គីឡានិងព្រីស៊ីល  
(យោងទៅតាមបទគម្ពីរ) ត្រូវបានយកចេញពីទីក្រុងរ៉ូម ព្រះវិហារតូចត្រូវបាន  
ទុកចោលដូចក្មេងកំព្រា ទាំងអស់នៅទីនោះមានអ្នកមិនជឿដែលបានប្រែចិត្តជឿ  
ដែលបានចូលមកព្រះវិហារគ្រីស្ទានរ៉ូមាំង ព្រះវិហារដំបូងដែលអ័គីឡានិងព្រីស៊ី  
លនិងប្តីប្រពន្ធមួយទៀតដែលបានបង្កើតព្រះវិហារនេះនិងបានចិញ្ចឹមវា។

111 បន្ទាប់មកយើងដឹងថា នៅពេលពួកគេចាកចេញភ្លាមៗ ថាពួកគេបានធ្វើជាប៊ី  
ស្សុពន្ធជ្នាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ហើយបានយកគោលលទ្ធិផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ហើយ  
បន្ទាប់មកពួកគេបានចិញ្ចឹម... ដើម្បីស្វែងរកការពេញចិត្តជាមួយអធិរាជ ខនស្ទេ  
នទីន និងអ្នកដែលក្រោយមក ដើម្បីស្វែងរកការពេញចិត្ត ពីព្រោះពួកគេត្រូវទទួល  
សមាជិកនៅទីនោះដើម្បីឈរនៅក្នុងការទប់នយោបាយរបស់ប្រទេស។ ពួកគេ  
បាននាំសមាជិកនៃក្រុមជំនុំ ហើយទទួលយកពួកគេ (“ល្អឥតខ្ចោះ”) គ្រាន់តែជា  
ការសារភាព មិនស្គាល់ព្រះច្រើនជាងមនុស្សទាំងនេះដែលយើងមាននៅអាមេរិក  
សព្វថ្ងៃនេះទេ គ្រាន់តែជាវិជ្ជាជីវៈមួយ ដែលជាមាត់ដីធំមួយសម្រាប់ពួកគេដើម្បី  
ប្រកាសថាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះមួយទៀតក្រៅពីព្រះរបស់ពួកគេ។ ហើយនៅទីនោះ:

ពួកគេបានអនុម័ត ចូលទៅក្នុងរដ្ឋធម្មនុញ្ញនៃព្រះវិហាររបស់ពួកគេ ពិធីរបស់អ្នកមិនជឿ។

112 ឥឡូវនេះ បូជាចារ្យរ៉ូម៉ាំង បន្ទាប់មកពួកគេបានទទួលយកការនេះដោយទទួលយកនិងធ្វើពិធីលៀងព្រះអម្ចាស់។ រឿងដំបូងកើតឡើងគឺការប្រកបរូបរួម។ ជំនួសឱ្យក្បាលដីដែលខូចដូចជារូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ពួកគេនឹងធ្វើឱ្យវាមូលដូចព្រះអាទិត្យដូចព្រះច័ន្ទ។ ហើយហេតុមកដល់សព្វថ្ងៃនេះវានៅតែវិល! ប្រាកដណាស់។ វានៅតែជារង្វង់មូល ហើយមិនមែនជាបំណែកដែលខូចនៃរាងកាយរបស់ទ្រង់ទេ។ វាមានរាងមូលនិងរលោង។ បូជាចារ្យរ៉ូម៉ាំងសព្វថ្ងៃនេះដាក់ដុំមូលនេះនៅលើអាសនៈហើយហៅវាថា “តួរូបរាងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។”

113 ឥឡូវនេះ មានការឈរជើងយ៉ាងខ្លាំងរវាងពួកគ្រីស្ទសាសនាជាន់ខ្ពស់ទាំងនេះ ជាដើម។ ហើយព្រះវិហារកាតូលិកគឺនៅលើប្រធានបទនោះ ថាតើវាជាតួរូបរាងឬវាគឺណាងឱ្យរាងកាយ។ រ៉ូម៉ាំងកាតូលិកនិយាយថា “វាជាតួរូបរាង” ព្រោះនោះជាតួរូបរាងរបស់ព្រះបាល (ព្រះ-ព្រះអាទិត្យ) ដែលបានឆ្លុះបញ្ចាំងខ្លួនឯងនៅលើបំណែកនៃលង្ហិននោះ ហើយពួកគេបានធ្វើឱ្យវាមូល។ គ្មានតុគ្រីស្ទានមាននំប៉័ងមូលនៅលើវាទេ!

114 បន្ទាប់មកពួកគេចង់បែរមុខទៅទិសខាងកើត ជាដើម ដូចជាពួកគេបានធ្វើនៅក្នុងការថ្វាយបង្គំរូបព្រះ ហើយនាំស្រ្តីចូលមក ជាដើម ដូចជាពួកគេតែងតែធ្វើ ដូចជាថ្វាយបង្គំរូបព្រះស្រី ជាដើម។ ឥឡូវនេះពួកគេគ្រាន់តែយកអាស្ថាតហើយដាក់ម៉ារី ធ្វើឱ្យនាងក្លាយជាមហាក្សត្រីនៃស្ថានសួគ៌។ ពួកគេបានទម្លាក់ភពព្រហស្បតី ហើយដាក់ពេត្រុស។ ហើយពួកគេត្រូវតែមានគោលលទ្ធិ ដើម្បីធ្វើដូចដែលពួកគេមាន...

115 នៅពេលដែលអំគីឡានិងព្រីស៊ីលត្រឡប់មកវិញ បន្ទាប់ពីដប់បីឆ្នាំនៃរជ្ជកាលរបស់កូខាស បន្ទាប់មកនៅពេលដែលពួកគេត្រឡប់មកវិញពួកគេបានរកឃើញព្រះវិហាររបស់ពួកគេត្រូវបានផ្តល់ឱ្យទាំងស្រុងនូវការថ្វាយបង្គំរូបព្រះ ប៉ុន្តែបានរីកចម្រើនទៅជាសត្វ ដ៏ធំសម្បើម។

116 ដើម្បីនាំយកមកនេះ ពួកគេត្រូវតែយកព្រះគម្ពីរចេញ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជាជនជាតិអៀរឡង់ ខ្ញុំមានអ្វីដែលគេហៅថា ការពិតនៃជំនឿរបស់យើង ដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់បូជាចារ្យ ជាដើម។ ហើយខ្ញុំដឹងរឿងនេះ ជាមួយនឹងការសម្ភាសន៍ជាមួយ

បូជាចារ្យ បូជាចារ្យនឹងមិនប្រកែកជាមួយអ្នកអំពីព្រះគម្ពីរទេ ព្រះគម្ពីរគ្រាន់តែជាសៀវភៅមួយទៀតសម្រាប់គាត់។ នៅពេលដែលប៊ីស្ស្យុត ស៊ីន បាននិយាយនៅទីនេះប្រហែលពីរឆ្នាំមុនថា “អ្នកណាដែលព្យាយាមជឿព្រះគម្ពីរ គឺដូចជាដើរកាត់ទឹកកក។” ពួកគេមិនជឿទេ! ពួកគេបានចាប់ផ្តើមនៅទីនោះ ហើយពួកគេបាននិយាយថា “ព្រះគង់នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ មិនមែនព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ។”

117 បូជាចារ្យម្នាក់នេះនៅតាមផ្លូវ ដែលបានមកសម្ភាសន៍ថ្មីៗនេះ នៅទីនេះនៅដួងចិត្តដ៏ពិសិដ្ឋ គាត់បាននិយាយមកខ្ញុំ... ឬព្រះវិហារនេះនៅលើផ្លូវ ខ្ញុំភ្លេចថាវាជាអ្វី។ ខ្ញុំគិតថាវាត្រូវបានគេហៅថាចិត្តពិសិដ្ឋ។ គាត់មករកខ្ញុំអំពីពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកម៉ារី អេលីសាបិត ហ្វ្រូស៊ី ដែលឈប់ជឿ ហើយបានក្លាយជាកតូលិក។ គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកបានជ្រមុជទឹកឱ្យនាងទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ។”

បាននិយាយថា “តើអ្នកជ្រមុជទឹកឱ្យនាងដោយរបៀបណា?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅក្នុងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកគ្រីស្ទាន។”

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកចង់មានន័យយ៉ាងណា?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មានបុណ្យជ្រមុជទឹកគ្រីស្ទានតែមួយគត់។”

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកមានន័យយ៉ាងណា ដោយការជ្រមុជនេះ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ លោក។”

118 គាត់ថា “តើអ្នកបានជ្រមុជនាងក្នុងព្រះនាម ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ?”

119 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះមិនមែនជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកគ្រីស្ទានទេ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់គ្រីស្ទានកំពុងជ្រមុជនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

120 គាត់ដាក់វាចុះ។ គាត់ថា “តើអ្នកនឹងស្អប់នឹងសម្បថនេះផងដែរ ឬសេចក្តីប្រកាសនេះចំពោះប៊ីស្ស្យុតទេ?”

121 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើគាត់មិនអាចជឿពាក្យរបស់ខ្ញុំបានទេ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ធ្វើដោយគ្មានវា។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនស្អប់ដោយអ្វីទាំងអស់។”

ឃើញទេ? ហើយគាត់បាននិយាយថា...ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនមែន ក្រអឺតក្រទមទេ បាទ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាព្រះគម្ពីរបានចែងថា ‘កុំស្បថទោះដោយ ផ្ទៃមេឃឬដោយផែនដី ព្រោះវាជាកំណល់ជើងរបស់ទ្រង់’ ជាដើម។ យើងមិនគួរធ្វើ ដូច្នោះទេ។”

122 គាត់បាននិយាយថា “ចម្លែកណាស់ ព្រះវិហារកាតូលិកធ្លាប់ធ្វើបុណ្យ ជ្រមុជទឹកបែបនេះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពេលណា? ពេលណា?” ឃើញទេ? ប៉ុន្តែពួកគេនិយាយ ថាពួកគេបានធ្វើវា។

123 ដោយសារតែនិយាយដោយត្រង់ទៅ ពួកគេមាន ហើយយើងទាំងអស់គ្នា នៅដើមដំបូង ហើយវា...ប្រភពដើម—ប្រភពដើមមកពីពេនទីកុស្ត។ នោះជា ការចាប់ផ្តើមនៃក្រុមជំនុំដំបូងនៅកន្លែងណាក៏ដោយ អ្នកណាក៏អាចនិយាយបាន ដែរ។ ក្រុមជំនុំគ្រីស្ទានចាប់ផ្តើមនៅពេនទីកុស្ត ជាមួយនឹងបទពិសោធន៍ពេន ទីកុស្ត មនុស្សពេនទីកុស្ត បុណ្យជ្រមុជទឹកពេនទីកុស្ត។ ទាំងអស់មកពី ក្រុមជំនុំដើមនៅពេនទីកុស្ត។

124 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់។ ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាពួកគេត្រូវចេញឆ្ងាយពីការ បង្រៀនព្រះគម្ពីរ ដើម្បីមានរបស់ទាំងនេះដើម្បីផ្តាច់ចិត្តអធិរាជជាដើម ដើម្បីនាំយក អ្នកមិនជឿ។

125 ឥឡូវនេះ មើល។ ពេត្រុសជាជនជាតិយូដា។ តើវាត្រូវទេ? តើអ្នកអាច ស្រមៃថាលោកពេត្រុសទទួលយកគំនិតនៃការដាក់រូបព្រះនៅក្នុងព្រះវិហារទេ ជាជនជាតិយូដាដែលត្រូវបានហាមឃាត់មិនឱ្យមើលជុំវិញរូបព្រះ? តើអ្នកអាច ស្រមៃថាគាត់ធ្វើរឿងបែបនេះទេ? មិនមែនពេត្រុសទេ! តើអ្នកអាចស្រមៃថាគាត់ និយាយថា “រាល់ការសរសេររបស់ខ្ញុំនៅដើមដំបូងគឺខុសទាំងអស់ ខ្ញុំនឹងបោះ ពួកគេចុះឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំនឹងរស់នៅជាវិញ្ញាណនៅក្នុងព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងនេះ ហើយខ្ញុំ នឹងចិញ្ចឹម...”?

126 មែនហើយ វានឹងក្លាយជាមនុស្សផ្លាស់ប្តូរ។ ដូច្នោះ ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ ពួកគេត្រូវ ចាប់ផ្តើមគោលលទ្ធិមួយថា “ពេត្រុសត្រូវបានគេកប់នៅក្នុងព្រះវិហារ ហើយបាន ចាកចេញពីបទបញ្ញត្តិទាំងអស់ជាមួយពួកគេ ហើយពួកគេគឺជាព្រះវិហារកាតូលិក

ដើម។” ពួកគេមិនមែនទេ! គ្មានបទគម្ពីរណា គ្មានប្រវត្តិសាស្ត្រណា ឬគ្មានអ្វីដើម្បី  
បញ្ជាក់វា គ្មានរឿងនេះទេ។ ពួកគេមិនមែនទេ។

127 ហើយបូជាបារមីនជឿនៃព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងទីមួយគឺពិតជាដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។  
ពួកគេជឿថានំប៉ុងគឺជារូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ថាព្រះគ្រីស្ទយាងចុះមក ហើយ  
លោតចូលទៅក្នុងនំប៉ុងដែលដាក់នៅលើអាសនៈ (ថាសតូកណ្តូរនឹងពាំមួយ  
យប់)។ ឃើញទេ? ជឿ...ហើយនោះជាហេតុផលដែលកាតូលិកជឿថាអ្នកត្រូវតែ  
ទៅព្រះវិហារដើម្បីថ្វាយបង្គំ ព្រោះ “ព្រះគង់នៅក្នុងក្រុមជំនុំនោះ។” នោះហើយជា  
មូលហេតុដែលពួកគេខិនចុះហើយឆ្លងកាត់ខ្លួនគេ នៅជុំវិញព្រះវិហារ ព្រោះ “នំប៉ុង  
នោះគឺជាព្រះ។” វាគ្មានអ្វីក្រៅពីតំណាងនៃព្រះបាលីមព្រះ-ព្រះអាទិត្យ គ្មានបទ  
គម្ពីរចំពោះវាទាល់តែសោះ! បាទ រង្វង់មូលនោះដាក់នៅលើអាសនៈ។

128 ឥឡូវនេះ ពួកគេមិនទទួលយកការបង្រៀនរបស់គ្រីស្ទានទេ...អ៊ិននាស ប៉ូលី  
កាប និងបងប្អូនដំបូងទាំងនោះ គឺប៉ូល។ យើងរកឃើញថា សិស្សចាស់ជាងគេ  
គឺ...មានអាយុវែងជាងគេគឺយ៉ូហាន។ គាត់ត្រូវបានគេនិរទេសរយៈពេលបីឆ្នាំ នៅ  
ប៉ាតម៉ូស ដោយសារតែគាត់មានសាលារៀន។ គាត់កំពុងបញ្ជូនឬរៀបចំព្រះបន្ទូល  
របស់ព្រះ ដោយដាក់វារួមគ្នា សំបុត្រជាមួយគ្នា។ ពួកគេបានរកឃើញគាត់និង  
អ្នកប្រាជ្ញរបស់គាត់ធ្វើវា ហើយពួកគេបានបណ្តេញគាត់អស់រយៈពេលបីឆ្នាំ  
(បន្ទាប់ពីការសោយទិវង្គតរបស់ព្រះចៅអធិរាជគាត់ត្រូវបានគេនាំត្រឡប់មកវិញ)  
ហើយបន្ទាប់មកគាត់បានសរសេរសៀវភៅវិវរណៈ។

129 ហើយនិយាយអំពី “ព្រះនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ឬព្រះនៅក្នុងព្រះបន្ទូល  
របស់ទ្រង់?” ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។

*កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគង់នៅជាមួយព្រះ  
ហើយព្រះបន្ទូលនោះឯងជាព្រះ។*

*ហើយព្រះបន្ទូលបានត្រឡប់ជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅ  
ក្នុងចំណោមពួកយើង...*

130 ក្រៅពីនេះ ការបង្រៀនរបស់ក្រុមជំនុំណាក៏ដោយ ទោះបីវាជាបាទីស្ទ ព្រីស  
ប៊ីធើរៀន មេតូឌីស្ទ ពេនទីកុស្ត ឬអ្វីក៏ដោយដែលវាអាចជា ដែលមិននៅជាប់នឹង  
សំបុត្រជាមួយព្រះគម្ពីរនេះ គឺខុស! ដ្បិតលោកយ៉ូហានបាននិយាយនៅក្នុងកោះ

ប៉ាត់ម៉ុស ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឬព្រះគ្រីស្ទមានបន្ទូលទៅកាន់គាត់ បាននិយាយ ថា “បើអ្នកណាយកអ្វីចេញពីនេះ ឬបន្ថែមអ្វីទៅក្នុងវា...” ដូច្នេះរបៀបដែលអ្នកនឹង បន្ថែមនិមិត្តសញ្ញា-ថ្វាយបង្គំព្រះក្លែងក្លាយទាំងនេះ ធ្វើឱ្យព្រះបិតាចេញពីមួយ និង កិច្ចការអ្នកមិនជឿផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ ដែលក្រុមជំនុំជំហូងមិនដែលបង្រៀនវា ហើយប្រឆាំងនឹងវា?

131 ក្រុមប្រឹក្សានីសេន មិនថាទ្រង់ជាអង្គធាតុបីឬសារធាតុមួយ ការពិភាក្សាដ៏ អស្ចារ្យ ទុក្ខបុគ្គលមកនៅទីនោះ ពួកគេខ្លះជាមួយ—ជាមួយ...បុរសម្នាក់ ជា—ប៊ី ស្យុព អ្នកអធិប្បាយពេនទីកុស្ត ដោយបានដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ពួកគេបានដាក់ ដំបងក្តៅនៅលើដៃរបស់គាត់ ហើយទាញដៃរបស់គាត់ត្រឡប់ក្រោយដូចនេះ។ អ្នកផ្សេងទៀតកំពុងឈរ ដែលពួកគេយកដារហើយខ្លះភ្នែករបស់គាត់ចេញ មើលទៅដូចជាក្រុមទុក្ខបុគ្គលដែលឈរសម្រាប់ព្រះបន្ទូល! ហាលេលូយ៉ា! ពួកគេបានលាយឈាមរបស់ពួកគេជាមួយហោរាពីដើម។ ព្រះបន្ទូលនេះ បងប្រុស វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

132 នៅពេលដែលពួកអ្នកមិនជឿទាំងនេះបានប្រែចិត្តជឿ ពួកគេបាននាំ និមិត្តសញ្ញាទាំងនេះទៅជាគ្រីស្ទាន។ ពួកគេមិនអាចប្រើព្រះគម្ពីរទៀតទេ ពីព្រោះ ព្រះគម្ពីរលាតត្រដាងរឿងនេះ។ ហើយពួកគេនឹងប្រាប់អ្នកនៅថ្ងៃនេះថាពួកគេ មិនមាន...ពួកគេមិនជឿទេ។ ពួកគេនិយាយថា “វាមិនអីទេ ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំគឺជា ព្រះបន្ទូលកំពូល។”

133 មែនហើយ យើងរកឃើញរឿងដូចគ្នានៅក្នុងពេនទីកុស្ត។ កុំនិយាយអ្វីអំពី “កាតូលិក” នៅពេលដែលយើងមានកំហុស មេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ និងពួកគេម្នាក់ៗ។

134 អ្នកជាមេតូឌីស្ទបរិសុទ្ធ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកសម្លាប់យ៉ូសែប ស្ទីធី? នេះគឺជាអា មេរិចនិងមានសិទ្ធិក្នុងការថ្វាយបង្គំ។ ខ្ញុំមិនជឿអ្វីដែលយ៉ូសែប ស្ទីធីបាននិយាយ ទេ ប៉ុន្តែអ្នកគ្មានសិទ្ធិសម្លាប់គាត់ទេ មែនហើយ មរមន។

135 អ្នកបាទីស្ទ តើអ្នកបានលាក់បាំងប៉ុន្មាននាក់? អ្នកដែលនៅសល់?

136 ហើយពេនទីកុស្ត គ្រាន់តែប្រព្រឹត្តកំហុសដូចអ្នកដទៃទៀតដែរ ក្លាយជាអាវ ដែលពោរពេញដោយភាពលាក់ពុត។ ហើយជំនួសឱ្យការបន្ទាបខ្លួននិងអំណាច

នៃព្រះវិញ្ញាណ អ្នកមានព្រះបន្ទូលដោយគ្មានព្រះវិញ្ញាណ។ ហើយអ្នកធ្វើបាប ច្រើនជាងអ្នកធ្វើល្អអ្នកដូចអ្នកដទៃ។ ត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងពិធីព្រះក្លែងក្លាយរបស់ ពួកគេជាមួយនឹងគំនិតត្រឹមត្រូវគ្រប់ប្រភេទ និងរឿងផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ អ្នក មិនអាចបង្ហាញវាដោយព្រះបន្ទូលបានទេ។ ព្រះបន្ទូលគឺជួយពីវា។ គួរឲ្យអាណិត ណាស់!

137 ដូច្នេះនៅពេលដែលពួកគេបង្កើតក្រុមជំនុំជំនួយនៃទីក្រុងរ៉ូម គ្រីស្ទាន ពួកគេ ត្រូវបានបង់ព្រះគម្ពីរ ហើយដើម្បីទទួលពិធីទាំងនេះ ដើម្បីធ្វើវា ពួកគេត្រូវមានប្រវត្តិ ខ្លះៗ ដូច្នេះពួកគេបាននិយាយថា “ពេត្រុសគឺជាសម្តេចប៉ាបទីមួយនៃទីក្រុងរ៉ូម។ ហើយគាត់នៅតែតាមរបៀបនោះ” ពួកគេនិយាយ។ មែនហើយ ចូរនិយាយថាគាត់ អញ្ចឹង តើពេត្រុសនឹងចុះចាញ់នឹងពាក្យពោធិ៍ទីកុស្តទេ? តើអ្នកអាចស្រមៃមើល ជនជាតិយូដាបង្កើតប្រព្រះបានទេ?

138 ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំអាចបង្ហាញដល់អ្នកដោយសរសេរព្រះបន្ទូលចេញពី ព្រះគម្ពីរ ពិតចម្លែងនិងឆ្លាំ ថាពេត្រុសមិនដែលចាកចេញពីប៉ាឡេស្ទីនទេប៉ុន្តែមាន ពេលមួយ (ហើយបានទៅប៉ាឡេស្ទីនចុះក្រោមទន្លេអ៊ីប្រាត) មិនដែលនៅក្នុងទីក្រុង រ៉ូម ដោយបទគម្ពីរ នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់! វាជាគំនិតមិនពិត។

ឥឡូវនេះយើងនឹងនាំយកសិទ្ធិនោះចូលទៅក្នុងប្រូតេស្តង់។

139 សូមក្រឡេកមើលពោធិ៍ទីកុស្ត ដោយមិនយកព្រះបន្ទូល។ នៅជាមួយ ព្រះបន្ទូលនោះហើយអ្នកតែងតែត្រឹមត្រូវ ចេញពីព្រះបន្ទូលនោះ អ្នកនឹងទៅគ្រប់ ទីកន្លែង។

140 នៅទីនេះមួយរយៈមុននៅក្នុងការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យជាមួយសាលាពោធិ៍ទីកុស្ត ដ៏ធំមួយ ស្ត្រីម្នាក់បានលោតឡើង និយាយភាសាដទៃ ហើយរំខានការហៅ អាសនៈ។ ហើយនៅយប់នោះពេលខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ ប៊ីលីបានជួបខ្ញុំនៅទីនោះ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកដឹងយ៉ាងម៉េចទេ? ស្ត្រីនោះបាននិយាយថានាងមាន សារមួយទៀតនៅយប់នេះនាងនឹងផ្តល់ឱ្យ។”

141 ហើយខ្ញុំបានក្រឡេកមើលស្ត្រីនោះ (សក់ហាយឡាយខ្លី រ៉ូបតឹងពេក មើលទៅដូចជានាងត្រូវបានគេចាក់ចូលទៅក្នុងវា អង្គុយនៅទីនោះដាច់សក់ របស់នាង ទាញស្រោមជើងរបស់នាងឡើង) ខ្ញុំដឹងថានាងនឹងលោតឡើង។

ហើយនាងលោតឡើង ហើយខ្ញុំនិយាយថា “អង្គុយចុះ។” នាងគ្រាន់តែបន្ត។ ខ្ញុំ បាននិយាយថា “តើអ្នកឮខ្ញុំទេ? អង្គុយចុះ!” អូ ខ្ញុំអើយ។

142 ពេលខ្ញុំចេញទៅក្រៅយប់នោះ មានពួកគេបួនឬប្រាំនាក់បានជួបខ្ញុំនៅទីនោះ ជាមួយនាង បាននិយាយថា “អ្នកធ្វើឱ្យព្រះវិញ្ញាណព្រួយ។”

143 ខ្ញុំបាននិយាយថា “វិញ្ញាណណាមួយដែលខ្ញុំធ្វើឱ្យព្រួយជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល របស់ព្រះគួរតែព្រួយ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើព្រះគម្ពីរមិនចែងថាវិញ្ញាណរបស់ ហោរាចុះចូលនឹងហោរាទេឬ? ប្រសិនបើនាងថ្លែងទីបន្ទាល់ តើទំនាយមួយណា —គឺ...ការនិយាយភាសាដទៃគឺជាទំនាយប្រសិនបើវាត្រូវបានបកស្រាយ។” ខ្ញុំ បាននិយាយថា “ដូច្នេះសូមឱ្យនាងរង់ចាំរហូតដល់ខ្ញុំបញ្ចប់ បន្ទាប់មកនាងអាច មានវា។”

គាត់ថា “ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងបង្រៀនព្រះបន្ទូល។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងឈរ។”

144 គាត់បាននិយាយថា “នាងមានអ្វីថ្មីនិងថ្មីពីស្ថានសួគ៌ អ្វីដែលខុសពីនោះ។” ប្រសិនបើនោះមិនត្រូវបានទៅកាន់សាសនារ៉ូម៉ាំងកាតូលិកវិញ ខ្ញុំមិនដឹងថាវាជាអ្វី ទេ!

145 សូមឱ្យពាក្យរបស់មនុស្សទាំងអស់ក្លាយជាកុហក ហើយវិញ្ញាណទាំងអស់ គឺជាការកុហក ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាសេចក្តីពិត។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺជា ទីមួយ!

146 អ្វីដែលជាបញ្ហានៅថ្ងៃនេះ ពួកគេមានការបើកសម្តែងជាច្រើននិងរឿងមិន ពិត។ វាជាការក្រាបថ្វាយបង្គំនៅទីនោះ ហើយបើកចិត្តរបស់ពួកគេចំពោះអារក្ស ជំនួសឱ្យការនៅជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលបញ្ហា កើតឡើង នោះហើយជាបញ្ហា។ មនុស្ស ស្មោះត្រង់ ស្មោះត្រង់ មនុស្សល្អ ប៉ុន្តែអ្នក មិនអាចប្រាប់ពួកគេបានទេ។ “មែនហើយ យើងជឿរឿងនេះ ជាមនុស្សពេនទីកុស ដ។” “យើងជឿរឿងនេះ ជាមនុស្សបាបទីស្វ។”

147 ខ្ញុំជឿព្រោះវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! ខ្ញុំជំទាស់នឹងនរណាម្នាក់ឱ្យកែតម្រូវខ្ញុំ នៅក្នុងវា។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ នេះជាព្រះបន្ទូល! នៅជាមួយនេះ នេះជា ការពិត!



148 ដូច្នេះពួកគេបានបង្កើតព្រះវិហារដំបូង គឺព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិកដំបូង។ ហើយជំនួសឱ្យការហៅគាត់...*ប៊ីស្ស្យា* ដែលពួកគេតែងតែហៅគាត់ ឥឡូវនេះពួកគេហៅគាត់ថា "បិតា។" ពួកគេនៅតែធ្វើ។ ហើយពួកគេនិយាយនៅទីនេះ "អ្នកត្រូវតែទទួលស្គាល់វាថា ឯកសារនេះគឺជាប្រកាសរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយរហូតមកដល់ពេលនេះ បូជាចារ្យគឺជាព្រះ ពីព្រោះព្រះមានកាតព្វកិច្ចស្តាប់សំឡេងរបស់បូជាចារ្យ ដែលផ្លាស់ប្តូរឯកសារនេះទៅជាប្រកាសពិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។" ហើយបន្ទាប់មកមនុស្សឆ្លាតអនុញ្ញាតឱ្យវាចាក់បំពង់របស់ពួកគេ! អូ ខ្ញុំអើយ! អូ របៀប...

149 ប៉ុន្តែអ្នកថ្វាយបង្គំពិត ប៊ីស្ស្យាពិត បាននៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល។ ពួកគេបានស្នាក់នៅទីនោះនៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សានីសៀន ពួកគេបានកាន់ព្រះបន្ទូលនោះនៅទីនោះ។ បាទ មែនហើយ។ ពួកគេចូលមកដូចជាទុក្ខរុក្ខ អ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែពួកគេបាននៅជាមួយព្រះបន្ទូលនោះ។ ពួកគេមិនចង់ថ្វាយបង្គំរូបព្រះទាល់តែសោះ។

150 ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យនរណាម្នាក់បង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលលោក ផាតទ្រីកធ្លាប់ជា រ៉ូម៉ាំងកាតូលិក។ គ្មានរឿងបែបនេះទេ! គាត់បានប្រឆាំងនឹងព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងនោះ។ គាត់ជាក្មួយប្រុសរបស់លោកម៉ាទីន។ ខ្ញុំបានអាននៅទីនេះ ក្នុង...ស្រ្តីម្នាក់ដែលបានសរសេរ...ហេសែលទីន លោកស្រី ហាហ្សែលទីន *ដកស្រង់ចេញពីក្រុមប្រឹក្សានីសៀន* បាននិយាយថានាងបានទៅកាតនៅអុកហ្វដដើម្បីយក—កាតសម្រាប់យក *ជីវិតរបស់លោកម៉ាទីន* ហើយមិត្តម្នាក់នេះបាននិយាយថា "ប៉ុន្តែគាត់មិនត្រូវបានចាត់ចែងដោយក្រុមជំនុំរ៉ូម៉ាំងទេ។" ប្រាកដណាស់មិនមែនគាត់តវ៉ារឿងហ្នឹងទេ! ហើយលោកជាទ្រឹកក៏ដូចគ្នាដែរ។ បុរសដែលនៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានសាងសង់សាលាផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ពួកគេបានគេចចេញពីរឿងទាំងនោះ។

151 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញ ដូច្នេះវាគឺនៅថ្ងៃនេះ។ ក្រុមជំនុំរ៉ូម៉ាំងនៅតែបន្តជាមួយនឹងនំដុំដូចគ្នារបស់ពួកគេ ដោយជឿថាព្រះគ្រីស្ទយាងចុះមកហើយលោកចូល។ ហើយស្តាប់ តើអ្នកដឹងថាបូជាចារ្យជីកស្រាទេ? (នៅពេលដែលពួកគេយកវាទៅមួយមួយមួយទៀត "គាត់បានហុចពែងមួយទៅមួយទៀត។") ប៉ុន្តែនៅក្នុងទម្រង់មិនពិត បូជាចារ្យជីកស្រា។ ឃើញទេ? អ្នកនៅតែ...វាជាអ្នកមិនជឿ

ទាំងអស់! ពិតប្រាកដណាស់។ ពួកគេមិនខ្វល់ទេ។

152 ពួកគេប្រាប់អ្នកថា “ខ្ញុំនឹងមិននិយាយជាមួយអ្នកអំពីព្រះគម្ពីរទេ។” អ្នកដឹកនាំ ឬបូជាចារ្យនោះបាននិយាយមកខ្ញុំនៅទីនោះថា “លោក ប្រាណហាំ អ្នកកំពុង ព្យាយាមនិយាយអំពីព្រះគម្ពីរ ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីព្រះវិហារមួយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះជាព្រះបន្ទូល!” ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ មិនអីទេ។

153 យើងរកឃើញនៅក្នុងនេះ រហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនេះ នោះហើយជាមូលហេតុ ដែលព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិកត្រូវទៅព្រះវិហារដើម្បីថ្វាយបង្គំ។ ពួកគេត្រូវបាន បង្រៀនថា “ព្រះគង់នៅក្នុងរង្វង់មូលនេះ ជាម្ចាស់នៅក្នុងរោងឧបោសថ។” ឃើញ ទេ? តើអ្នកមិនឃើញទេឬអី? ប្រាកដណាស់ វាអញ្ចឹង។

154 តើអ្នកមិនឃើញទេថាមនុស្សដែលនឹងទទួលយកអ្វី—អ្វីដែលផ្ទុយនឹង ព្រះបន្ទូលនេះគឺជាទម្រង់ដូចគ្នា? តើព្រះគម្ពីរនៅក្នុងវិវរណៈ ១៧ បានហៅក្រុមជំនុំ កាតូលិកថា “ស្រីសំផឹង” មែនទេ? តើវាមិនបានហៅពួកប្រូតេស្តង់ថាជាម្តាយ របស់... ថានាងជា “ម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា”? រឿងដដែល! នាងផ្តល់គោលលទ្ធិ ចេញពីពែងនៃភាពកខ្វក់នៃការស្អប់ខ្ពើមនៃការសហាយស្មន់របស់នាង ភាពកខ្វក់ និងកខ្វក់ ដែលបង្កើតឡើងពីមនុស្ស ជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្ម រស់ដែលពិតនិងគ្មានការជិតក្បត់។

“ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាយើងខ្ញុំផង” គឺជាការអធិស្ឋាន របស់ខ្ញុំ។

155 អ៊ឺននាសបាននិយាយថា ខ្ញុំបានសរសេរកំណត់ត្រានៅទីនេះនូវអ្វីដែលគាត់ និយាយ បាននិយាយថា “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺដូចជាបណ្តុំដំលូនគ្រឿងអលង្ការ ដ៏អស្ចារ្យដែលត្រូវបានដាក់ចេញ ដើម្បីធ្វើបំណាករបស់ស្តេចដ៏អស្ចារ្យ។ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “គោលលទ្ធិ សេចក្តីបង្រៀន និងកាយ យកគ្រឿងអលង្ការដ៏ស្រស់ ស្អាតទាំងនោះហើយបង្កើតជាទម្រង់ឆ្កែចេញពីវា ហើយបញ្ឆោតអ្នកល្ងង់ខ្លៅនៃ ព្រះបន្ទូល។ នេះពួកគេធ្វើដើម្បីបង្ខូចផ្លូវរបស់ព្រះនិងនាំមកនូវការតិះដៀលមកលើ វា។” ហាលេលូយ៉ា!

156 នៅពេលអ្នកព្យាយាមធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនិយាយអ្វីមួយឱ្យសមនឹង អង្គការរបស់អ្នក អ្នកកំពុងយកគ្រឿងអលង្ការចេញពីរាងកាយរបស់ស្តេចដ៏អស្ចារ្យ

ហើយបង្កើតជាភូមិភាពឆ្នៃ ឬកញ្ជ្រាង ឬជ្រូក ឬអ្វីមួយចេញពីវា។ ហើយអ្នក  
បញ្ជាក់មនុស្សល្ងង់ខ្លៅនៃព្រះបន្ទូល។

157 ហាលេលូយ៉ា! មានអ្នកខ្លះដែលមានព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ដែលតំណាង  
ឱ្យព្រះបន្ទូលដែលកើតមក។ (ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមបង្កើនជួររបស់យើង។)  
ព្រះបន្ទូល គ្មានអ្វីក្រៅពីព្រះបន្ទូលទេ! យកព្រះបន្ទូលដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល  
នៅទីនោះ: ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីទាំងអស់នឹងរលាយបាត់ទៅ ប៉ុន្តែពាក្យខ្ញុំនឹងមិន  
រលាយបាត់ឡើយ។

158 កន្លែងដែលវាបាននិយាយថា “ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់  
យេស៊ូវគ្រីស្ទ” ពួកគេបង្កើត “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ព្រះបី  
ចេញពីវា។ ពួកគេយកគោលលទ្ធិគ្រប់ប្រភេទ ហើយបង្កើតជាបស់គ្រប់ប្រភេទ  
ហើយប្រោះទឹកជំនួសការជ្រមុជ។ គ្រប់យ៉ាង! បង្កើតជញ្ជាំងធ្វើដោយ-មនុស្ស  
ចេញពីវា ជំនួសឱ្យការដាក់វានៅក្នុងគ្រឿងអលង្ការ នៅក្នុងស្តេចដ៏អស្ចារ្យ  
ព្រះគ្រីស្ទ។

អូ ហាលេលូយ៉ា! នោះជាព្រះដែលចាប់ជាតិមក ព្រះគ្រីស្ទ!

159 ពួកគេបង្កូចផ្លូវរបស់ព្រះ។ អនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សចូលមកក្នុងព្រះវិហារ ស្ត្រីដែល  
មានសក់ខ្លី ស្លៀកពាក់តុបតែងខ្លួន មើលទៅគួរឱ្យខ្លាច។ បុរសដែលរូសរាយ  
រាក់ទាក់ សូមឱ្យស្ត្រីដឹកនាំពួកគេដោយត្រចៀក។ មកព្រះវិហារ ហើយលេងប៊ុ  
នកូ និងប៊ីងហ្គោ និងរឿងពុករលួយគ្រប់ប្រភេទ។ ហើយគ្រូអធិប្បាយជាដើមនៅ  
មាត់ប្រាំងជាមួយនឹងស្ត្រីអាក្រាតស្លៀកពាក់ឈុតងូតទឹកនិងហែលទឹក ជក់បារី  
ហើយហៅខ្លួនឯងថា “អ្នកបំរើរបស់ព្រះ” នៅពេលដែលព្រះវិហារនេះគឺជាព្រះវិហារ  
បរិសុទ្ធខ្លួសថ្វាយដល់ព្រះ មិនមែនដើម្បីភាពកខ្វក់នៃលោកិយទេ។ វាជា  
ការពិត។ ប៉ុន្តែពួកគេបានយកគ្រឿងអលង្ការរបស់ព្រះ ហើយបង្កើតជាជ្រូកចេញពី  
វា ឬកញ្ជ្រាង ឬឆ្នៃ ឬបង្កោលឆ្មា ឬអ្វីមួយ ហើយចិញ្ចឹមវាដល់អ្នកដែលមិនបាន  
រៀន អ្នកដែលល្ងង់ខ្លៅ។

160 សូមអរគុណ លោកដុក។ ខ្ញុំមានមួយនៅទីនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនបានគិតអំពីការប្រើ  
វាទេ កន្លែងដៃ។

បាទ នោះហើយជាអ្វីដែលពួកគេធ្វើ។ អ៊ុនីននាសគឺដូច្នោះ—ត្រូវណាស់។

161 តើព្រះគិតយ៉ាងណាចំពោះការទាំងអស់នេះ? តើវាដូចជាអ្វីដែលពួកគេបាន ព្យាយាមនិយាយថា “អូ វាមិនសំខាន់ចំពោះទ្រង់ទេ?” វាសំខាន់ចំពោះទ្រង់! វាជា បញ្ហា។

162 ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់យេស៊ូអំពីអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅពេល នោះ? ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ? វាសំខាន់។ ព្រះមានផ្លូវ។

163 ចុះបើម៉ូសេបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងដោះម្នាក់របស់ខ្ញុំជំនួសស្បែកជើងរបស់ខ្ញុំ”? គាត់មិនដែលបានឃើញនិមិត្តនោះទេ។ អ្នកត្រូវតែមកតាមផ្លូវរបស់ព្រះ។ ព្រះមាន វិធីមួយ។

164 មានច្រើនណាស់ដែលយើងអាចនិយាយបាន។ សូមបើកទៅបទគម្ពីរមួយ នៅទីនេះ។ ខ្ញុំមានពួកគេជាច្រើនបានសរសេរចុះ។ សូមបើកទៅជនគណនា ២៥ បន្តិចសិន។ ជនគណនា ២៥ យើងមើលថាតើវា—វាសំខាន់ចំពោះព្រះឬអត់។ សូមមើលថាតើវាកើតឡើង ថាតើគោលលទ្ធិទាំងនេះ សេចក្តីបង្រៀន (ជាដើម) មានបញ្ហា។ “ទ្រង់ជាព្រះដ៏ល្អ ទ្រង់គ្រាន់តែមើលរំលងរឿងទាំងមូល។” ទ្រង់អត់ទេ! ទ្រង់បានដាក់បន្ទាត់មួយហើយគួរការធ្លាក់ចុះ ហើយអ្នកត្រូវតែមករកវា។

*រីឯពួកអ៊ីស្រាអែលគេនៅស្រុកស៊ីទីម ហើយបណ្តាជនចាប់គាំង សហាយស្មន់ នឹងពួកកូនស្រីរបស់សាសន៍ម៉ូអាប៉ា។*

(ស្តាប់!)

*ដ្បិតពួកនោះបានហៅបណ្តាជន ទៅឯការច្ចាយយញ្ញូជាដល់ព្រះ របស់គេ ហើយសាសន៍អ៊ីស្រាអែលក៏បានបរិភោគ ព្រមទាំងក្រាបសំពះ ដល់ព្រះនៃសាសន៍ម៉ូអាប៉ានោះដែរ។*

*គេចូលពួកខាងព្រះបាល-ពេអរ នោះសេចក្តីខ្ជាប់នៃព្រះយេហូវ៉ា ក៏ឆ្ងល់ឡើងទាស់នឹងគេ។ (កុំឆ្ងល់ថាទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំអធិស្ឋាន សម្រាប់មនុស្សប្រភេទនោះ! ហ្នា?)*

*ព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលនឹងម៉ូសេថា ចូរចាប់យកពួកមេនៃ បណ្តាជនទាំងអស់ មកចងព្រួញហាលថ្ងៃនៅចំពោះព្រះយេហូវ៉ាទៅ ដើម្បីឲ្យសេចក្តីខ្ជាប់ក្តៅរបស់ទ្រង់បានបែរពីពួកអ៊ីស្រាអែលចេញ។*

នោះម៉ូសេក៏ប្រាប់ដល់ពួកចៅក្រមនៃពួកអ៊ីស្រាអែលថា ចូរ  
អ្នករាល់គ្នាសំឡាប់ពួករបស់ខ្លួនដែល...ចូលពួកខាងព្រះបាល-ពេ  
អរចេញទៅ។

165 “សម្លាប់ពួកគេទាំងអស់គ្នា!” ព្រះចង់ក្លាយជាព្រះ ហើយបើទ្រង់មិនមែន  
ជាព្រះទេ ទ្រង់នឹងមិនក្លាយជាកន្លែងទីពីរទេ។ ទ្រង់មិនចាំបាច់អនុញ្ញាតឲ្យព្រះ  
បាល (និងទ្រឹស្តីខ្លះបង្កើតដោយមនុស្ស និងទ្រឹស្តីខ្លះរបស់មនុស្ស ឬគំនិតខ្លះនៃ  
គោលលទ្ធិមួយ ឬគំនិតខ្លះនៃ—និកាយមួយ) ឈរនៅក្នុងផ្លូវរបស់ទ្រង់ ទ្រង់ជាព្រះ  
ហើយទ្រង់អាចច្នៃទាំងនេះបង្កើតកូនដល់អំប្រាហាំ។ ទ្រង់មិនចាំបាច់មាននិកាយ  
របស់អ្នកទេ។ ទ្រង់មិនចាំបាច់មានសង្គមធំរបស់អ្នកនិងសាលារៀននិងរបស់របរ  
របស់អ្នកទេ។ ទ្រង់យកអ្វីដែលទ្រង់អាចមាននៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់ នោះមិនមែនជា  
អ្វីទាំងអស់ ផ្គុំដង្ហើមខ្យល់ដង្ហើមនៃជីវិតចូលទៅក្នុងវា ហើយវាក្លាយជាអ្វីមួយដែល  
នឹងបម្រើទ្រង់។ នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យទ្រង់ជាព្រះ។ ប្រាកដណាស់ វាសំខាន់  
ចំពោះព្រះ។

អ្នកនិយាយថា “វាមិនសំខាន់ទេ។” វាសំខាន់! ប្រាកដណាស់ វាសំខាន់។

166 សម្តេចប៉ាបឡេអូដ៍អស្ចារ្យ គាត់បានសោយរាជ្យពីឆ្នាំ ៤៤០ ដល់ឆ្នាំ ៤៦១។  
អូ គាត់គិតថាគាត់ពិតជាធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ ចូលមកព្រះវិហារ...មុនគាត់គឺវិចទ័រ  
ហើយគាត់ក៏ជាកណ្តុរដែរ។ ហើយគាត់ចូលមកទីនោះ ហើយរបៀបដែលគាត់  
សម្លាប់ពួកគ្រីស្ទាននិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។

167 ហើយបន្ទាប់មកអ្នកណាជាអ្នកចាប់ផ្តើមទាំងអស់នេះ ដោយដាក់វា  
“ស្របច្បាប់” ឃាតកម្ម? តើអ្នកដឹងថាវាជានរណាទេ? សាវកអូស្ទីននៃហ៊ីប  
ប៉ូ នោះហើយជាអ្នកធ្វើវា។

168 សាវកអូស្ទីនធ្លាប់មានឱកាសម្តង ដូច្នោះប្រវត្តិសាស្ត្រនិយាយ ដើម្បីក្លាយជា  
បុរសដ៏អស្ចារ្យ ហើយបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ គាត់អង្គុយនៅ  
ខាងក្រោយទីធ្លានោះ ក្នុងទីក្រុងលីយ៉ុង ប្រទេសបារាំង នៅសាលាដ៏អស្ចារ្យនោះ  
ដែលអ៊ុំននាសបានបង្រៀន ហើយពួកគេនិងម៉ាទីន។ គាត់អង្គុយនៅក្នុងទីធ្លា  
សាលានេះ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកឯគាត់ ប៉ុន្តែគាត់បដិសេធមិន  
ទទួលយកវា។

169 តើគាត់បានក្លាយជាអ្វី? កូននរកទ្វេដងច្រើនជាងគាត់នៅដើមដំបូង គាត់បានបន្តទៅហ៊ីបប៉ូ អាហ្វ្រិក នៅទីនោះគាត់បានបើកសាលារៀនរបស់គាត់។ ហើយវាគឺ...

“បង្ហាញខ្ញុំ!”

170 ខ្ញុំអាចនាំអ្នកទៅកាន់ប្រវត្តិសាស្ត្រ។ គាត់គឺជាមនុស្សម្នាក់ដែលបានដាក់ទណ្ឌកម្មពាក្យរបស់គាត់ចំពោះវាថា “វាជាការត្រឹមត្រូវណាស់ក្នុងការសម្លាប់អ្នកខុសឆ្គងណាមួយ ដែលមិនយល់ស្របនឹងគោលលទ្ធិនៃព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំង” សាវកអូស្ទីននៃហ៊ីបប៉ូ។ តើមានអ្នកប្រាជ្ញព្រះគម្ពីរនៅទីនេះ ឬអ្នកដែលអានប្រវត្តិសាស្ត្រដឹងថាវាជាការពិត សូមលើកដៃឡើង? បាទ ឃើញទេ? ប្រាកដណាស់។ សាវកអូស្ទីននៃហ៊ីបប៉ូ គាត់គឺជាមនុស្សម្នាក់ដែលបានឆ្លងកាត់សាលក្រម ថា “វាជាការត្រឹមត្រូវក្នុងការសម្លាប់អ្នកខុសឆ្គងដែលមិនយល់ស្របជាមួយក្រុមជំនុំរ៉ូម៉ាំង។” ការដាក់ទណ្ឌកម្មពួកគេនូវគោលលទ្ធិមិនពិត នៃការចាកចេញពីព្រះគម្ពីរនិងការបង្កើតការថ្វាយបង្គំ-កូនព្រះ។ អ្នកដឹងពីមូលហេតុដែលគ្រីស្ទានគឺ...

171 តើអ្នកដឹងថាអ្នកមានបុណ្យល្អអែលនៅឯណាទេ? ព្រះគ្រីស្ទបានប្រសូតនៅខែមេសា ប៉ុន្តែតើពួកគេបានធ្វើអ្វី? ប្រព័ន្ធព្រះអាទិត្យកំពុងដំណើរការយឺតពេលវាទៅឆ្ងាយ រាល់ថ្ងៃយូរបន្តិច ឬខ្លីជាងបន្តិច ហើយខ្លីជាងបន្តិច ហើយចាប់ពីលេខម្ភៃរហូតដល់ថ្ងៃទីម្ភៃប្រាំ គឺជាពេលដែលព្រះ-ព្រះអាទិត្យមានថ្ងៃកំណើត។ គ្រាន់តែប្រហែលប្រាំថ្ងៃទីនោះ នោះជាពេលដែលពួកគេមានសៀករ៉ូម៉ាំងនៅពេលនោះ ការប្រារព្ធពិធីខួបកំណើតរបស់ព្រះ-ព្រះអាទិត្យនៅពេលនោះ។ ហើយឥឡូវនេះ អ្នកឃើញអ្វីដែលអ្នកទទួលបានឥឡូវនេះទេ? “ពួកគេនិយាយថាធ្វើឱ្យវាជា ‘ព្រះ-ព្រះអាទិត្យ’ ចូរយើងយកវាជា ‘ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។’” ហើយរឿងទាំងមូលគឺជាព្រះក្លែងក្លាយតាំងពីដំបូង! ហើយមនុស្សនៅតាមផ្លូវជាមួយស្បែកជើង-កែងខ្ពស់ ហើយពួកគេកំពុងវិលចុះឡើងតាមផ្លូវ ហើយរត់ចូលទៅក្នុងហាង។

172 ហើយនៅថ្ងៃមុនប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំបានប្រាប់ខ្ញុំថា “មាននរណាម្នាក់និយាយថា ‘ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវយកអ្វីទៅលោកប៉ាទេ។’ បាននិយាយថា ‘បងប្រុសនឹងយកស្រាវីស្ត្រីមួយលីត្រឱ្យគាត់ ហើយម្នាក់ទៀតនិយាយថាគាត់នឹងយកស្រាសាំប៉ាញឱ្យគាត់។’ ហើយម្នាក់បាននិយាយថា ‘ខ្ញុំនឹងយក—ឈុតល្បែងបៀឱ្យគាត់។’” ការប្រារព្ធពិធីបុណ្យល្អអែល ព្រះក្លែងក្លាយ ការថ្វាយបង្គំអារក្ស! ត្រូវហើយ។

173 ប៉ុន្តែអូស្ទ័នបានដាក់ទណ្ឌកម្មវា។ ប្រសិនបើអ្នកចង់សំដៅទៅលើការនេះ នៅក្នុង ស្កុកយើ ការសរសេររបស់ ស្កុកយើ ស-ម-ក-យ- កំណែទម្រង់ ដ៏រុងរឿងរបស់ ស្កុកយើ នេះជាអ្វីដែលវាបាននិយាយ ថា “ចាប់ពីពេលដែល លោក អាហ្គាសស្ទ័ន នៃហ៊ីបប៉ូបានអនុម័តសាលក្រុមនេះទៅព្រះវិហារកាតូលិក វាបានគប់ទ្វារបើកចំហសម្រាប់ពួកគេដើម្បីសម្លាប់អ្វីដែលពួកគេចង់នៅពេល នោះ ដែលបដិសេធព្រះវិហារព្រះក្លែងក្លាយនោះ។ ហើយចាប់ពីសម័យរបស់ សាវកអាហ្គាសស្ទ័នប្រហែលបីរយឆ្នាំបន្ទាប់ពីព្រះគ្រីស្ទ រហូតដល់ឆ្នាំ ១៨៥០ ការសម្លាប់រង្គាលដ៏ធំនៃប្រទេសអឺរ៉ុបឡង់ មានប្រូតេស្តង់ ប៉ែតសិបប្រាំមួយលាន នាក់ត្រូវបានសម្លាប់ដោយព្រះវិហារកាតូលិក។ នោះគឺនៅលើទុក្ខបុគ្គលរ៉ូម៉ាំង ប៉ែតសិបប្រាំមួយលាន។” ឥឡូវនេះ ច្របូកច្របល់ជាមួយអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រ គាត់ ជាអ្នកនិយាយបែបនោះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយពាក្យរបស់គាត់។ “គ្រប់គ្នាដែលមិន យល់ស្របនឹងលទ្ធិកាតូលិក!”

174 មិនមែនកាតូលិក ពាក្យថាកាតូលិក ពួកគេមិន—ពួកគេមិនសមនឹងឈ្មោះ នោះទេ។ ពួកគេគឺជាអ្នកជឿព្រះក្លែងក្លាយរ៉ូម៉ាំង។

175 មិនមែនមនុស្សមានតម្លៃទាំងនោះទេ។ មានមនុស្សរាប់ម៉ឺននាក់នៅទីនោះ ស្មោះត្រង់ដូចពួកគេ... អ្នកថ្វាយបង្គំរូបព្រះផ្សេងទៀត។ ពួកគេគិតថាពួកគេកំពុង ថ្វាយបង្គំព្រះ នៅពេលដែល (ត្រឡប់ទៅព្រះបន្ទូល) ពួកគេនៅក្នុងរូបព្រះដែល មានរូបព្រះនៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ឃើញទេ!

176 មិនអីទេ វាជាឆ្កែ...គោលលទ្ធិរ៉ូម៉ាំង។ ហើយស្តាប់ ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្វីមួយនៅ ទីនេះ។ ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់រឿងនោះ។

177 នៅឆ្នាំ ១៦៤០ ក្នុងឆ្នាំ ១៦៤០ នៅពេលដែលការសម្លាប់រង្គាលរបស់អឺរ៉ុបឡង់ បានកើតឡើង នៅក្រោមច្បាប់រ៉ូម៉ាំងនិងសង្ឃ អ្នកប្រេចិត្តជឿ ផាតទ្រីកមួយ សែននាក់ត្រូវបានសម្លាប់។ បើសិនជាទ្រីករ៉ូម៉ាំងកាតូលិក ហេតុអ្វីបានជាពួកគេ សម្លាប់ប្រជាជនរបស់ពួកគេ? ពួកគេជាមនុស្សធ្វើការរោងចក្រ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ ហ្នឹងហើយ។ “មួយសែន” លើការធ្វើទុក្ខរកម្ម “ដែលពួកគេបានសម្លាប់ព្រោះពួកគេ មិនយល់ស្របនឹងការបង្រៀន។”

178 ខ្ញុំបានទៅព្រះវិហាររបស់ ជាតទ្រីកមួយចំនួននៅអឺរ៉ុបឡង់ខាងជើង។ បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំមានឯកសិទ្ធិឃើញវា។ វាគ្រាន់តែជាសំបកចាស់ដ៏ធំមួយ។ ពួកគេ

មិនមានរូបព្រះនៅជាប់ ហើយចាក់វត្ថុខ្លះលើជើងរបស់ពួកគេទេ ហើយចំណាយសម្រាប់ពួកគេដើម្បីត្រលប់មកវិញនិងចូលទៅក្នុងរូបព្រះនោះ។ “ម៉ារី ជ័យយោ ម៉ារី និងម្តាយរបស់ព្រះ” រឿងដូចគ្នាដែលពួកគេបានធ្វើចំពោះអាស្តេត (ការអធិប្បាយ) វិញ្ញាណរបស់ម៉ារី។

179 កាលពីពីរបីឆ្នាំមុន ព្រះវិហារកាតូលិកបានចាប់ផ្តើមគោលលទ្ធិថ្មី ថា “ម៉ារីបានរស់ឡើងវិញហើយបានទៅស្ថានសួគ៌”។ តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅចាំ? អូ អ្នកទាំងអស់គ្នា ប្រាកដណាស់ កាសែតគឺពេញ។ គោលលទ្ធិ! វាត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅលើគោលលទ្ធិ ហើយមិនមែនជាចំណុចមួយនៃសេចក្តីពិតទេ។

180 ឥឡូវនេះ អ្នកប្រូតេស្តង់គឺអាក្រក់ដូចគ្នា ដែលបដិសេធមិនទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ វាជាគោលលទ្ធិនៃព្រះវិហារប្រូតេស្តង់ ដូចគ្នានឹងសេចក្តីបង្រៀនរបស់ព្រះវិហារកាតូលិកដែរ ហើយយើងខុសទាំងស្រុងរហូតដល់យើងត្រលប់ទៅព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់! ត្រូវហើយ។

181 អ្នកជាក្រុមជំនុំនៃព្រះ អ្នក ហូស្វែ អ្នកជាក្រុមពេនទីកុស្ត វ៉ែនណេស ឬអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកមាន ត្រឡប់មកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវិញ! បញ្ឈប់ចូលរួមនិកាយថ្វាយបង្គំរូបព្រះមួយចំនួននៅទីនេះ និកាយស្វីង។ ពួកគេបញ្ឆោតខ្លួនឯង (វិញ្ញាណរបស់អារក្ស) ចូលទៅក្នុងរូបព្រះនៃនិកាយទាំងនេះ។ តើអ្នកដឹងទេ? និកាយគឺជា “រូបព្រះ”!

អ្នកនិយាយថា “តើអ្នកជាគ្រីស្ទានឬ?”

“ខ្ញុំជាប្រេសប៊ីធើរៀន។”

“តើអ្នកជាគ្រីស្ទានឬ?”

“ខ្ញុំជាមេតូឌីស្ទ។”

“តើអ្នកជាគ្រីស្ទានឬ?”

“ខ្ញុំ ជាពេនទីកុស្ត។”

182 នោះមិនមានន័យលើសពីអ្វីដែលអ្នកជា “ជ្រូក” ឬ “ឆ្កែ” ឬ “សត្វស្តុក” មិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទៀតទេ។ ហ្នឹងហើយ។ អ្វីដែលយើងត្រូវការនៅថ្ងៃនេះគឺ: ត្រឡប់ទៅព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវិញ!



183 ឥឡូវនេះ កម្មករហាងទាំងនេះនិងមនុស្សដ៏មានតម្លៃនៅអៀរឡង់ខាងជើង ប្រសិនបើលោក ជាតទ្រឹក...កន្លែងដែលសាលាទាំងអស់របស់គាត់នៅ។ អ្នកដឹង ទេ ឈ្មោះរបស់គាត់មិនមែន ជាទ្រឹកទេឬ? ឈ្មោះរបស់គាត់គឺស៊ូកាត។ គាត់ត្រូវ បានគេចាប់ពង្រត់ជាក្មេងប្រុសតូចម្នាក់ បងប្អូនស្រីរបស់គាត់ត្រូវបានសម្លាប់។ ហើយគាត់បានត្រឡប់មកវិញ ដោយសារតែគាត់បានបង្វឹកឆ្មៃឱ្យដេញជ្រូក ជាដើម ដូច្នោះគាត់—គាត់—គាត់—គាត់បានធ្វើ នៅពេលដែលគាត់បានធ្វើដូច្នោះ ពួកគេ...គាត់បានរកឃើញផ្លូវរបស់គាត់ត្រឡប់ទៅផ្ទះឪពុកនិងម្តាយរបស់គាត់។ ហើយគាត់បានចាប់ផ្តើមចូលសាលាមួយ។ ហើយសាលានៅអៀរឡង់ខាងជើង មិនដែលទទួលយកសម្តេចប៉ាបជាគ្រូជំនួយកំពូលរបស់ព្រះទេ ពួកគេមិនជឿទេ។ ពួកគេបាននៅជាមួយព្រះបន្ទូល។ ព្រះប្រទានពរដល់ពួកបរិសុទ្ធដ៏មានពរនោះ លោក ជាតទ្រឹក ជាបុរសដ៏អស្ចារ្យ។

184 ហើយអ្នកឮពួកគេនិយាយថា “លោកជាតទ្រឹកបណ្តេញពស់ទាំងអស់ចេញពី អៀរឡង់។” អានប្រវត្តិសាស្ត្រហើយមើលថាតើវាជាអ្វី។ លោកជាតទ្រឹកជឿលើ ការនិយាយភាសាដទៃ។ លោក ជាតទ្រឹក បានជឿលើការព្យួសតូពស់ ឬដឹក របស់ដែលពុល ហើយនៅពេលដែលគាត់អាចចាប់ពស់ហើយបោះវាចេញពីផ្លូវ របស់គាត់ ពួកគេបាននិយាយថា “គាត់បណ្តេញពស់ចេញពីអៀរឡង់។” វាគឺ ដោយសារតែគាត់ជឿលើការចាប់សត្វពស់ ហើយគ្មានអ្វីដែលអាចបង្កគ្រោះថ្នាក់ ដល់ពួកគេឡើយ។ បាទ អូ ប្រាកដណាស់។

185 ពួកគេមិនមាន...ទីសក្តានុបន្ទំជាធំៗទាំងនេះទេ។ ហើយអ្វីដែលនឹង—តើ ពួកបរិសុទ្ធ...តើអ៊ិននាសនឹងធ្វើអ្វីនៅថ្ងៃនេះ? តើលោក ជាតទ្រឹកនឹងធ្វើអ្វីនៅ ថ្ងៃនេះ ដើម្បីមើលប្រាក់រាប់រយពាន់លានដុល្លារដាក់ចូលទៅក្នុងសាសនារ៉ូម៉ាំង កាតូលិក ដើម្បីសាងសង់ព្រះវិហារធំនិងរូបសំណាករាប់លានដុល្លារនិងអ្វីៗ ទាំងអស់ដូចគ្នានឹងប្រូតេស្តង់កំពុងធ្វើ?

186 ខ្ញុំបានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍កាលពីថ្ងៃមុន ហើយវាបានធ្វើឱ្យគ្រប់គ្នា ស្រឡាញ់កាំង នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំកាន់ខ្សែអាត់នេះ។ អ្នកគ្រាន់តែ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេនៅតែគេចុះ មនុស្សខ្វាក់ដឹកនាំមនុស្សខ្វាក់ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេ ធ្លាក់ក្នុងប្រឡាយ។ នោះជារឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចធ្វើបាន ឃើញទេ? នៅពេលដែលខ្ញុំបានប្រាប់ពួកគេអំពីការហៅអាសនៈ មិនមានរឿងបែបនេះនៅក្នុង

ព្រះគម្ពីរពីការ “ការហៅអាសនៈ។”

187 [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អដង។]...នៃភាពបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។ ដោយបន្ទាបខ្លួនយើងចំពោះការសុគតរបស់ទ្រង់ ដោយមិនគិតពីខ្លួនយើង នោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក ហើយលើកយើងឡើង។ ហើយយើងមិនទុកចិត្តលើខ្លួនឯងទេ ព្រោះយើងមិនអាចធ្វើអ្វីបានឡើយ ប៉ុន្តែជាមួយទ្រង់យើងអាចធ្វើអ្វីៗទាំងអស់។

188 យើង នៅក្នុងរូបភាពរបស់ទ្រង់ ជារូបភាពនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ តើអ្នក...នៅពេលដែលអ្នកប្រគល់ខ្លួនរបស់អ្នកចំពោះព្រះ ហើយព្រះចូលមកក្នុងអ្នក តើវាធ្វើឱ្យអ្នកទៅជាអ្វី? រូបភាពដ៏រស់របស់ព្រះ។ មិនមែនជារូបសំណាកមនុស្សស្លាប់នៅកាប់ជ្រុងទេ មិនមែនជានិកាយនៅក្នុងទីស្នាក់ការកណ្តាលនៅវ៉ាស៊ីនតោននៅក្នុង—នៅក្នុង—នៅក្នុងសហព័ន្ធព្រះវិហារ អា-ហ្គា អត់ទេ នោះជារូបសំណាកស្លាប់ រូបសំណាកស្លាប់ និងគោលលទ្ធិស្លាប់។ ប៉ុន្តែរូបភាពរស់នៅក្នុងបុគ្គល!

189 មាននរណាម្នាក់កំពុងបង្រៀននៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ឬមានកំណត់ត្រាតិចតួចហើយមាននរណាម្នាក់និយាយថា “ប្រសិនបើបុរសម្នាក់មិនត្រូវបានសង្គ្រោះហើយ...ប្រសិនបើបុរសម្នាក់បានសង្គ្រោះ ហើយប្រពន្ធរបស់គាត់មិនបានសង្គ្រោះ តើពួកគេនឹងចូលទៅក្នុងការលើកឡើងឬទេ? ស្ត្រីមិនអាចចូលទៅក្នុងការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌បានទេ វានឹងមិនមានរឿងបែបនេះទេ ដែលស្ត្រីនឹងចូលទៅក្នុងការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ ពីព្រោះពួកគេគឺតែមួយ។” មិនសមហេតុសមផល! ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “នឹងមានពីរនាក់នៅលើគ្រែ ហើយខ្ញុំនឹងយកមួយហើយទុកមួយ។” វាជាកិច្ចការបុគ្គលរវាងអ្នកនិងព្រះ ការចុះចូលរវាងកាយរបស់អ្នក មិនថាម៉ាក់ ប៉ាប៉ា កូនៗ អ្វីផ្សេងទៀតទទួលឬអត់។ អាម៉ែន!

190 ឱព្រះអង្គអើយ! ពិភពលោកដែលពុករលួយ កខ្វក់ កខ្វក់ ព្រះវិហារកខ្វក់ កខ្វក់ទាំងនេះហៅថាព្រះវិហារ អង្គការកខ្វក់ទាំងនេះ គោលលទ្ធិកខ្វក់ រឿងកខ្វក់ទាំងនេះដែលប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ឱព្រះអង្គអើយ សូមនាំមនុស្សតូចទាបម្នាក់ទៅកន្លែងណាមួយ ហើយសម្អាតពួកគេចេញ ហើយលើកពួកគេឡើងនៅស្ថានសួគ៌ ហើយបង្ហាញអង្គទ្រង់ ព្រះដ៏មានព្រះចេស្តា។ អាម៉ែន។ តើជាភាពពុករលួយអ្វីទៅ!

191 យើងត្រូវបានទទួលចំណែកនៃភាពបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។ យើងនៅក្នុងរូបភាព

របស់ទ្រង់ យើងជារូបភាពនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ បន្ទាប់មក ស្លាប់ចំពោះខ្លួន ឯង រស់ឡើងវិញជាមួយទ្រង់ (ឥឡូវស្តាប់ ស្តាប់ការនេះ) ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ បានបង្កើតជាសាច់ឈាមម្តងទៀតនៅក្នុងយើង។ (អូ បងប្រុសនេវីល!) មើល! តើវាជាអ្វី? មិនមែនជាទេវកថា ព្រះស្រមើលស្រមៃដែលអង្គុយនៅទីនោះ ប៉ុន្តែជា ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ តើព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ជាអ្វី? ព្រះបន្ទូលនៅក្នុងអ្នកធ្វើ ឱ្យខ្លួនវាក្លាយជាការពិត។ អែ! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! អូ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកគិតថាខ្ញុំជា មនុស្សនិយមជ្រុល ប្រហែលជាខ្ញុំមែន។ ប៉ុន្តែ អូ បងប្រុស តើអ្នកឃើញទេ? ជ័យជំនះលើគ្រប់និកាយ ជ័យជំនះលើអ្នកមិនជឿទាំងអស់ ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ បានសម្តែងនៅក្នុងព្រះវិហារដ៏រស់មួយ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ (ដែលជាព្រះ) បានក្លាយជាសាច់ឈាមនៅក្នុងអ្នក។ ហេតុអ្វី? អ្នកកំពុងអង្គុយនៅស្ថានសួគ៌ ជ័យជំនះលើអ្វីៗទាំងអស់ នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ អាម៉ែន!

អូ ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់វា។ ខ្ញុំត្រូវរំលងអ្វីមួយហើយបន្ត។

192 ឥឡូវនេះ សូមស្តាប់។ បន្ទាប់មកអ្នកជឿតិចតួចបំផុតរបស់ទ្រង់ មិនថា —យូរ ប៉ុណ្ណា ឬអ្នកណា—អ្នកណា តូច ឬអ្វីក៏ដោយ អ្នកជឿតិចតួចបំផុតរបស់ ទ្រង់ (នៅក្នុងទ្រង់) មានអំពើអាក្រក់ទាំងអស់នៅក្រោមពួកគេ។ ឃើញទេ? មើល! ព្រះគ្រីស្ទជាគ្រូបង្ហាត់។ តើវាត្រូវទេ? មែនហើយ កន្លែងណាដែលមាន ក្បាលគឺរាងកាយនៅជាមួយវា។ ថ្វាយសិរីរុងរឿង! កន្លែងដែលក្បាលរបស់ខ្ញុំទៅ វាយករាងកាយរបស់ខ្ញុំទៅជាមួយវា។ ហើយកន្លែងដែលព្រះយេស៊ូវគង់ ក្រុមជំនុំ នៅជាមួយទ្រង់។ អាម៉ែន! ទ្រង់មិនចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ ទ្រង់គង់នៅក្នុង ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ មើលវា ដើម្បីបើកសម្តែងវា។ ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់នៅជាមួយ ទ្រង់។

193 ហើយមើល អ្នកនិយាយថា “ប៉ុន្តែ បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំជាអ្នកតូច ជាងគេ។” នោះជាបាតជើងរបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែសូមចាំថា ទ្រង់បានឈ្នះជាមួយ អ្នក ឈ្នះជាមួយអ្នកលើគ្រប់ការទាំងអស់ សូម្បីតែអ្នកគឺជាបាតជើងរបស់ទ្រង់។ រាល់ជំងឺទាំងអស់ អារក្សគ្រប់ទាំងអំណាច សូម្បីតែការស្លាប់ខ្លួនឯងគឺនៅក្រោម ជើងរបស់អ្នក នៅក្រោមអ្នក។ ថ្វាយសិរីរុងរឿង! ខ្ញុំមិនមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំមាន អាយុហាសិប-ពីរទេនៅព្រឹកនេះ។ នេះគឺជាសេចក្តីពិត។ ប្រសិនបើខ្ញុំគ្រាន់តែអាច ឱ្យក្រុមជំនុំនេះឃើញ បងប្រុស យើងនឹងក្លាយជាក្រុមជំនុំដែលមានជ័យជំនះ។

អ្នកជឿលើទ្រង់ អំពីអាក្រក់ទាំងអស់នៅក្រោមទ្រង់។ អូ សិរីល្អ!

194 ខ្ញុំនឹងពិនិត្យបន្តិច ខ្ញុំនឹងចាប់ផ្តើមម្តងទៀតនៅពេលក្រោយ។

195 ស្តាប់ ស្តាប់ការនេះ។ អ្នកនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំគ្មានអំណាចទេ។” ខ្ញុំក៏គ្មានដែរ។ ខ្ញុំគ្មានអំណាចទេ។ “មែនហើយ បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំជាមនុស្សទន់ខ្សោយ។” ខ្ញុំក៏ដូច្នោះដែរ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនពឹងផ្អែកលើកម្លាំងរបស់ខ្ញុំទេ វាមិនមែនជាកម្លាំងរបស់ខ្ញុំទេ។ ខ្ញុំពឹងផ្អែកលើសិទ្ធិអំណាចរបស់ខ្ញុំ ឃើញទេ អំណាចរបស់ខ្ញុំបានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ។ វាមិនមែនជាខ្ញុំខ្លាំងទេ ខ្ញុំមិនខ្លាំងទេ។ ទ្រង់ខ្លាំងហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំជាប់របស់ទ្រង់។

196 នៅទីនេះ ដូចនេះ និយាយឧទាហរណ៍ ទីនេះជាចរាចរណ៍តាមផ្លូវ នៅផ្លូវទីបួន និង ប្រឹងនៅលើសិរីល “បន្ថែម បន្ថែម បន្ថែម បន្ថែម” លឿនតាមដែលពួកគេអាចធ្វើបាន ៦០ម៉ាយល័ក្នុងមួយម៉ោងឆ្លងកាត់ផ្លូវនោះ គ្រប់គ្នាប្រញាប់ប្រញាល់ប្រញាប់ប្រញាល់។ បុរសតូចម្នាក់ដើរចេញពីទីនោះ លើកដៃរបស់គាត់ ហើយបងប្រុស ចាប់ប្រៀង។ មែនហើយ បុរសតូចនោះមិនមានអំណាចគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបញ្ឈប់រថយន្តមួយក្នុងចំណោមរថយន្តទាំងនោះ ប៉ុន្តែគាត់មានសិទ្ធិអំណាច។ (សិរីល្អ!) វាមិនមែនជាអំណាចរបស់គាត់ទេ។ មែនហើយ ប្រសិនបើឡានមួយក្នុងចំណោមឡានទាំងនោះបុកគាត់ វានឹងបំផ្លាញគាត់។ ប៉ុន្តែសូមឱ្យគាត់លើកដៃឡើង! ហេតុអ្វី? អ្នកលើកបររថយន្តទទួលស្គាល់ឯកសណ្ឋាននោះ។

197 អូ បងប្រុស ពួកគេទទួលស្គាល់ឯកសណ្ឋាននោះ ចាប់ប្រៀង។ ហេតុអ្វី? សូមក្រឡេកមើលអំណាចរបស់គាត់។ រកមើលអ្វីដែលនៅពីក្រោយគាត់។ ប្រព័ន្ធទាំងមូលនៃទីក្រុងគឺនៅពីក្រោយគាត់។ ការអនុវត្តច្បាប់នៃទីក្រុងនៅពីក្រោយគាត់។ ឯកសណ្ឋាននោះតំណាងឱ្យវា។ គាត់គឺខុសគ្នា បាទ មែនហើយ ព្រោះគាត់ជាមន្ត្រី។

198 គាត់ស្រែកថា “ឈប់!” មែនហើយ រថយន្តមួយក្នុងចំណោមរថយន្តទាំងនោះទៅ “បន្ថែម” ហើយគ្រាន់តែបុកគាត់ដូចនោះ។ ប៉ុន្តែពួកគេមិនសាកល្បងវាទេ មើលអ្វីដែលនៅពីក្រោយគាត់។ ពួកគេនឹងចាប់ប្រៀងហើយឈប់។ គាត់មិនចាំបាច់និយាយអ្វីទេ គ្រាន់តែលើកដៃឡើង។ នោះគឺចប់ ប្រាកដណាស់។ សិទ្ធិអំណាចរបស់គាត់បានមកពីការអនុវត្តច្បាប់ វានៅពីក្រោយគាត់។ ខ្លួនគាត់

ផ្ទាល់ គាត់ខ្សោយ ប៉ុន្តែមានអ្វីនៅពីក្រោយគាត់? នោះហើយជាអ្វីដែលផ្កាយ... សម្លៀកបំពាក់របស់គាត់ គាត់ស្លៀកពាក់ឯកសណ្ឋាន។

199 នោះហើយជាអ្វីដែល...មិនមែនជាបុរសព្រះទេ ប៉ុន្តែជាអ្វីដែលបុគ្គលគួរតែស្លៀកពាក់។ ចូរយើងពាក់គ្រឿងសឹករបស់ព្រះទាំងមូល អាម៉ែន ជាមួយនៃសេចក្តីសង្គ្រោះ ខែលដ៏ធំនេះ (ទំហំនៃទ្វារមួយ) នៃសេចក្តីជំនឿ។ អូ បងប្រុស។ វាមិនមែនជាអ្វីដែលជាគាត់ទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលគាត់តំណាងឱ្យ។

200 នោះហើយជាអ្វីដែលមន្ត្រី...វាមិនមែនជាបុរសតូចម្នាក់ដែលឈរនៅទីនោះទេ គាត់គ្រាន់តែជាមនុស្សធម្មតាម្នាក់ ប៉ុន្តែអ្វីដែលគាត់តំណាង!

201 គ្រឿងសឹករបស់យើងគឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ បាទ មែនហើយ។ អារក្សទាំងអស់ចាប់ប្រឡាំងរបស់ពួកវានៅពេលដែលពួកគេឃើញវា។ នៅពេលដែលពួកគេឃើញគ្រឿងសឹកពេញលេញនៃព្រះ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកពិតនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អាម៉ែន ដែលបានឃើញវាចេញពីបល្ល័ង្ករបស់ព្រះ ស្លៀកពាក់គ្រឿងសឹកពេញលេញនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

202 មិនមែនថាអ្នកខ្លាំង អ្នកគ្មានអ្វីសោះ វាជាអ្វីដែលនៅពីក្រោយអ្នក។ ហេតុអ្វី? អ្នកបានស្លាប់ហើយ។ អ្នកបានចូលរួមជាមួយកងទ័ព អ្នកបានចូលរួមជាមួយកម្លាំងប៉ូលីស អ្នកនឹងរក្សាច្បាប់និងគ្រប់គ្រងអារក្សទាំងនេះ។ ត្រូវហើយ អ្នកនៅលើកម្លាំងប៉ូលីស រឿងទាំងមូលនៅពីក្រោយអ្នក។ ឃើញទេ អ្នកត្រូវបានគេចាត់ទុកថាស្លាប់ អ្នកគ្មានអ្វីសោះ អ្នកមិនអាចបញ្ឈប់អ្វីទាំងអស់។ ប៉ុន្តែសិទ្ធិអំណាចរបស់អ្នកដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យអ្នក ពីព្រោះអ្នកត្រូវបានរស់ឡើងវិញហើយអង្គុយនៅស្ថានសួគ៌ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ អារក្សទទួលស្គាល់វា។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងចាប់ប្រឡាំងរបស់វានៅពេលដែលលើកឡើង។

203 លោកម៉ាទីន មានពេលមួយនៅក្នុងតុលាការ...មានបុរសម្នាក់នៅទីនោះកំពុងកាត់ក្តី (អារក្ស) វាកំពុងខាំមនុស្សបែបនេះ ហើយមនុស្សកំពុងរត់ វាព្យាយាមសម្លាប់ពួកគេ។ ទាញដៃធំ...មានភ្នកធំ ធ្មេញ វាបញ្ចេញសាច់មាត់ធំៗដូចនោះពេលវាដើរក្រវល់។

204 [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អេដ។]...នៅក្នុងអ្នកថ្វាយបង្គំ។ ហើយថ្ងៃដែលវាបានឃើញនៅខាងមុខ ហើយដឹងថាវានឹងជាវិធីនេះ នៅពេលដែលទ្រង់ផ្ទាល់នឹងចេញពីក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ គឺក្រុមជំនុំឡេវឌីសេ។ គាត់បាននិយាយថា "មើល

ខ្ញុំឈរនៅមាត់ទ្វារហើយគោះ។” អង្គការនោះបានដេញទ្រង់ចេញ ហើយពួកគេ បានធ្វើវានៅថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែទ្រង់ឈរនៅមាត់ទ្វារដើម្បីគោះ។

205 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមឲ្យសមាជិកនៃរូបកាយរបស់ទ្រង់ជ្រាបនៅថ្ងៃនេះថា យើងនៅក្នុងក្រុមជំនុំមានជ័យជំនះ។ យើង—យើងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ យើងបាន អង្គុយនៅខាងលើអ្វីៗទាំងអស់នៃលោកិយ។

206 ហេតុអ្វីបានជាស្ត្រីរបស់យើងចង់កាត់សក់? ព្រះអើយ វាបង្ហាញអ្វីមួយខុស។ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេចង់បញ្ចេញខ្លួនរបស់ពួកគេក្នុងភាពសិចស៊ី? ហេតុអ្វីបានជា ប្រជាជនរបស់យើងស្រែកឃ្លានក្នុងចិត្តដើម្បីស្តាប់—បុរសម្នាក់ដូចជា អែលវី ព្រេ សលី ឬ—ឬវីគីខ្លះទាំងនេះ ឬផ្សេងទៀត ឈរនៅទីនោះជាមួយប្តីតាចាស់និងតន្ត្រី ចាស់ ហើយធ្វើឱ្យក្មេងស្រីវ័យក្មេងរបស់យើងញ័រនិងកន្ត្រាក់ខោអាវរបស់ពួកគេ ចេញ? ព្រះអើយ ហើយបន្ទាប់មកក្មេងប្រុសនោះអះអាងថាជាពោធិ៍កុស្ត! ឱ ព្រះជាម្ចាស់អើយ តើជាអ្វីទៅ...សូមក្រឡេកមើល ផាតប៊ុននេះដែលអះអាងថាជា កម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទ និងអំពើអាក្រក់ទាំងអស់នេះ...ឱព្រះជាម្ចាស់ គាត់ហៅខ្លួនឯងថា “មកពីក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទ។”

207 ព្រះអង្គអើយ យើងដឹងថាផ្លាកសញ្ញានៃសិទ្ធិអំណាចមិនមែនជាឈ្មោះនៃ និកាយទេ ប៉ុន្តែវាជាអំណាច—អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុង ជីវិតនីមួយៗ។ ព្រះអង្គអើយ សូមឲ្យមនុស្សនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ ព្យាយាមចូល ទៅក្នុងនោះ។ ហើយប្រសិនបើខ្សែអាត់នេះគួរតែចេញចូលទៅក្នុងប្រទេសដែល មនុស្សនៅ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឲ្យពួកគេដឹងថា វាមិនត្រូវបានគេនិយាយថាជា ការព្យាបាទឡើយ ព្រោះទូលបង្គំនឹងខុសខ្លួនឯង ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំអាចនឹងមានជ័យ ជំនះ ហើយដឹងពីកន្លែងរបស់វា។ ថាពួកគេនឹងឃើញកន្លែងដែលរូបព្រះទាំងអស់ នេះ...កន្លែងដែលព្រះវិហារភក្តិកចេញមកធម្មតាហើយធ្វើឱ្យវាជា “រូបព្រះ” ប្រូ តេស្តង់ធ្វើឱ្យវាជា “អង្គការ” ហើយអាក្រក់ដូចជា បដិសេធព្រះបន្ទូល “មានទម្រង់ នៃភាពជាព្រះ ប៉ុន្តែបដិសេធអំណាចរបស់វា។” ឱព្រះអង្គអើយ ព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់ពិតយ៉ាងណា គ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល!

208 ឥឡូវនេះ យើងអធិស្ឋានឱព្រះវរបិតាថា ទ្រង់នឹងអត់ទោសឱ្យយើងពី អំពើបាបរបស់យើង ហើយសូមឱ្យសារនេះលិចចូលទៅក្នុងចិត្ត។ ហើយសូមឲ្យ ប្រជាជន...សូមឲ្យព្រះវិហារនេះ ដូចជាពោងឧបោសថតូចនេះឥឡូវនេះកំពុង

ស្ថិតនៅក្នុងដំណើរការនៃការសាងសង់ព្រះវិហារមួយ ប្រហែលជាពួកគេមិនដែល មើលទៅអ្វីដែលស្រស់ស្អាតមួយចំនួន ប៉ុន្តែគ្រាន់តែគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ជម្រក ប្រជាជន។ ព្រះអង្គអើយ សូមកុំឲ្យគេទៅមើល ហើយនិយាយថា “យើងជា កម្មសិទ្ធិរបស់រោងឧបោសថធំដែលមានដំបូលធំនៅលើនោះ។” ព្រះអង្គអើយ សូមឲ្យវាក្លាយជាសំបកទទេ។ សូមឱ្យពួកគេមិនដែលបាត់បង់ការមើលឃើញ នៃរឿងនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សូមទ្រង់ជាអ្នកដែលបំពេញព្រះវិហាររបស់ពួកគេ ហើយបន្ទាប់មកអំណាចនិងភ្លើងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងធ្លាក់មកលើអាសនៈនៃ ដួងចិត្តរបស់ពួកគេ។ នោះជាកន្លែងដែលអាសនៈពិតប្រាកដគឺ ព្រះអម្ចាស់ គឺនៅ លើចិត្តរបស់បុគ្គលម្នាក់ៗ។

209 ខ្ញុំអធិស្ឋាននៅព្រឹកនេះថាព្រះបន្ទូលនេះនឹងដាក់ធ្ងន់នៅលើអាសនៈនៃ ដួងចិត្តទាំងអស់ រហូតដល់ពួកគេនឹងមិនអាចទៅឆ្ងាយពីវា ថាពួកគេនឹងមក ប្រកបដោយភាពងងឹតនិងត្រឹមត្រូវចំពោះដំណឹងល្អ ដោយជឿលើព្រះបន្ទូល ហើយមិនបើកបេះដូងរបស់ពួកគេចំពោះអំណាចអារក្ស (ឬអារម្មណ៍ ឬការស្រែក ឬលោត ឬ—ឬការសម្តែងខ្លះ ទម្រង់រូបកាយខ្លះ ឬអ្វីមួយដូចនោះ) ប៉ុន្តែចំពោះ ព្រះវិញ្ញាណដ៏ពិតនៃសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះគ្រីស្ទ កន្លែងដែលទ្រង់នឹងបង្ហាញ អង្គទ្រង់ដោយសេចក្តីស្រឡាញ់និងអំណាច។

210 ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។ ព្យាបាលអ្នកជំងឺនិងអ្នករងទុក្ខ។ យើងសូមក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់  
ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន  
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ  
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។  
...ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់  
ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំជាមុន  
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ  
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

211 ដោយក្បាលរបស់យើងឱនចុះ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នឹងដាក់ចិត្តរបស់ អ្នកនៅលើអាសនៈ ហើយធ្វើឱ្យវាក្លាយជាវាលថ្វាយព្រះ ថាទ្រង់អាចសាបព្រួស

ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅលើអាសនៈនៃចិត្តរបស់អ្នក ដែលនឹងនាំមកនូវជីវិតនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះគ្រីស្ទ? តើអ្នកនឹងលើកដៃរបស់អ្នកហើយនិយាយថា “ព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំចង់បានការនេះដោយអស់ពីចិត្ត”? សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នកដែលស្រេកឃ្លានរាប់សិបនាក់។

ទុកវានៅទីនោះ គ្រាន់តែទុកវានៅទីនោះ  
ចូរយកបន្ទុករបស់អ្នកទៅឯព្រះអម្ចាស់ ហើយទុកវានៅ  
ទីនោះ  
បើយើងទុកចិត្តហើយមិនដែលសង្ស័យ ទ្រង់ប្រាកដជានឹង  
នាំយើងចេញ  
យកបន្ទុករបស់យើងទៅព្រះអម្ចាស់ហើយទុកវានៅ  
ទីនោះ។

212 នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ចងចាំព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ចងចាំទ្រង់បានសុគតសម្រាប់អ្នក។ ហើយប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែស្លាប់ដោយខ្លួនឯង នោះនឹងធ្វើឱ្យរាងកាយរបស់អ្នកទទេ ព្រលឹងរបស់អ្នកទទេ បេះដូងរបស់អ្នកទទេ នៃអ្វីៗទាំងអស់នៃលោកិយនេះ និងការសប្បាយទាំងអស់របស់វា បន្ទាប់មកព្រះគ្រីស្ទ... អ្នកនឹងរស់ឡើងវិញជាមួយទ្រង់។

213 បើអ្នកមិនទាន់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ មានអាងទឹកពេញនៅទីនេះ។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកងើបឡើងពីទឹកនោះ អ្នកកំពុងក្រោកឡើងដើម្បីដើរជាមួយព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងជីវិតថ្មី។ អ្នកបានស្លាប់ហើយអ្នករលែង...ខឹងហើយអ្វីៗក៏បាត់ទៅ។ អ្នកគឺជាការបង្កើតថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ បន្ទាប់មកទ្រង់ប្រោសអ្នកឡើងដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយកំណត់អ្នកនៅស្ថានសួគ៌ជាមួយនឹងអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ លើសពីមហាអំណាចទាំងអស់នៃពិភពលោកនេះ។

214 មិនថាតូចប៉ុណ្ណាទេ បើអ្នកជាស្រ្តីលាងបានតូចទាប ប្រសិនបើអ្នកជា—ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែជាបងប្រុសម្នាក់ដែលមិនមាន...ស្គាល់អេប៊ីស៊ីបរបស់គាត់ កុំធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នាណាមួយថាអ្នកជានរណា។ អ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ មានជ័យជំនះលើអ្វីៗទាំងអស់។ ហើយអំណាចរបស់អ្នកគឺលើគ្រប់អារក្សនិងអំណាចទាំងអស់ដែលអារក្សមាន។ អ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ គឺមានជ័យជំនះ។



ខណៈពេលដែលអ្នកខិនក្សាលៈ

215 ខ្ញុំដឹងថាមានបងប្រុសម្នាក់មកទីនេះព្រឹកនេះ បងប្រុស ស៊ឹង (ខ្ញុំជឿថាពួកគេបានហៅគាត់ថា “ស៊ឹង ដឹម ស៊ឹង”) ដែលខ្ញុំជឿថាជា...ហើយបងប្រុសរបស់យើងនៅទីនេះត្រូវបានទទួលស្គាល់ថាជាគ្រូនៃព្រះបន្ទូលនេះ។ តើត្រូវទេ បងប្រុសស៊ឹង? យើងនឹងដាក់ដៃលើគាត់នៅព្រឹកនេះ មុនពេលយើងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ ដើម្បីតែងតាំងគាត់ជាអ្នកដឹកនាំ (បងប្អូនរបស់យើងម្នាក់) ដើម្បីចេញទៅព្រះវិហារដើម្បីផ្សាយដំណឹងល្អ។

216 បងប្រុសដឹមស៊ឹង តើអ្នកនឹងឡើងមកអាននេះទេ? មក បងប្រុសនៅរីល។ បងប្រុស ជូនៀជេកសុន តើអ្នកនៅទីនេះទេ? តើមានអ្នកដឹកនាំផ្សេងទៀតនៃជំនឿនេះទេ?

217 បងប្រុស ដឹម ស៊ឹងនៅទីនេះជឿលើដំណឹងល្អនេះដែលយើងផ្សាយ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ដើម្បីជឿថាទ្រង់ពិតជាព្រះរាជបុត្រាដែលកើតពីព្រហ្មចារីរបស់ព្រះ។ តើត្រូវទេ បងប្រុសស៊ីន? [បងប្រុស ដឹម ស៊ឹង និយាយថា “អាម៉ែន។”—អដរ។] អ្នកជឿថាទ្រង់បានសុគត ហើយរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃទីបី ជ័យជំនះលើអ្វីៗទាំងអស់ ហើយអង្គុយនៅខាងស្តាំព្រះ នៅកណ្តាលនៃអំណាចរបស់ព្រះនៅលើទីខ្ពស់ រស់នៅដើម្បីអង្វរសម្រាប់យើងទេ? [“អាម៉ែន។”] តើអ្នកជឿលើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទសម្រាប់ការផ្តាច់បាបទេ? [“អាម៉ែន។”] អ្នកជឿលើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូចដែលព្រះនឹងប្រទានមក ជាមួយនឹងទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យដើម្បីធ្វើតាមអ្នកជឿ? [“អាម៉ែន។”] គាត់ជឿរឿងនោះ។ ហើយខ្ញុំជឿថាគាត់មានជីវិតដែលមិនអាចមើលងាយមនុស្សបាន។ គាត់អធិប្បាយនៅទីនេះនៅព្រះវិហារ ជាញឹកញាប់សម្រាប់ពួកគេនៅទីនេះ ហើយខ្ញុំដឹងថា “បុរសដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ។”

218 ឥឡូវនេះ ចំពោះក្រុមជំនុំនេះ តើមានពាក្យណាមួយនៅទីនេះ មានបុរសណាដែលប្រឆាំងនឹងបងប្រុសស៊ឹងទេ? និយាយវាឥឡូវនេះឬមិនអញ្ចឹងសូមស្ងៀមស្ងាត់ជារៀងរហូត។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿថាជាមួយនឹងការអធិប្បាយនៃសារនេះនិងព្រះបន្ទូលនេះដែលបងប្រុសស៊ឹង...ហើយអ្នកជឿដោយសាក្សីនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ថាបងប្រុសស៊ីនគួរតែត្រូវបានតែងតាំងនិងបញ្ជូនពីក្រុមជំនុំនៅទីនេះក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើព្រះនៃដំណឹងល្អ ដើម្បីប្រកាស

សារទាំងនេះដូចដែលត្រូវបានអធិប្បាយនៅព្រឹកនេះ ទៅគ្រប់ទីកន្លែងដែលគាត់ អាចទៅក្នុងលោកនេះ តើព្រះអម្ចាស់នឹងចាត់គាត់មកឬ? លើកដែរបស់អ្នកហើយ និយាយថា “ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក បងប្រុស ស៊ីង។” ព្រះប្រទានពរអ្នក។

ចូរយើងអានក្បាលចុះ។

219 បងប្រុស នេវីល ប្រសិនបើអ្នកនឹងដាក់ដែរបស់អ្នកលើបងប្រុសស៊ីង ខណៈពេលដែលអ្នកដាក់ដែរបស់អ្នកនៅលើព្រះគម្ពីរ។

220 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង យើងនាំមកឯទ្រង់នៅព្រឹកនេះ បុរសម្នាក់ ដែលត្រូវបានលើកឡើងពីអំពើពុករលួយនៃលោកិយនេះ បានចាត់ទុកខ្លួនឯង ថាបានស្លាប់សម្រាប់ខ្លួនគាត់ ហើយបានទទួលយកព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ក្រោកឡើងជាមួយ នឹងការសន្យានៃការទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយឥឡូវនេះនៅស្ថានសួគ៌ ហើយមានអារម្មណ៍ថាមានការអំពាវនាវដល់ជីវិតរបស់គាត់ទៅព័ន្ធកិច្ច។

221 បពិត្រព្រះអង្គ ជាអ្នកចាស់ទុំនៃក្រុមជំនុំនេះ ជាក្រុមជំនុំ និងពួកអ្នកត្រួត ត្រាទូទៅជាដើម ដើម្បីមើលហ្វូងចៀមដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានធ្វើឱ្យយើង យកចិត្តទុកដាក់ ហ្វូងចៀមលើកដៃដឹងថាបងប្រុសស៊ីង “ថាគាត់ជាមនុស្ស សុចរិត” ដូច្នេះយើងដាក់ដៃលើគាត់ ដូចជាបងប្រុសនេវីលនិងទូលបង្គំ ក្នុងនាមជា ចាស់ទុំរបស់ទ្រង់ ហើយដោយការនេះ យើងអធិស្ឋានការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿ ហើយតែងតាំងបងប្រុស ជីម ស៊ីង ចូលទៅក្នុងព័ន្ធកិច្ចរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ផ្តល់វា។ សូមឱ្យគាត់ពេញដោយព្រះចេស្ដានៃព្រះ។ សូមកុំឱ្យគាត់ចុះចាញ់ ឡើយ។ សូមឱ្យគាត់ឈ្នះព្រលឹងថ្វាយដល់ទ្រង់។

222 ហើយ ព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំសូមសន្យានូវភក្តីភាពនិងភាពជាបងប្អូន របស់យើងចំពោះគាត់ ដើម្បីគាំទ្រគាត់គ្រប់ទីកន្លែងដែលគាត់នៅ នៅក្នុង ការអធិស្ឋាន និងជំនួយ និងវិធីណាមួយដែលយើងអាចធ្វើបាន។ ឱព្រះជាម្ចាស់ អើយ សូមទទួលគាត់ ដូចដែលយើងបង្ហាញគាត់ទៅទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ អាម៉ែន។ អាម៉ែន។

223 ដោយដែរបស់អ្នកនៅលើព្រះបន្ទូល ហើយនៅទីនោះបងប្រុសរបស់ខ្ញុំស៊ីង ខ្ញុំ តែងតាំងអ្នកជាបងប្អូននៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ និងការប្រកបរបស់យើង នៅក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ត្រូវហើយ។ ហើយក្រុមជំនុំ

បាននិយាយថា “អាម៉ែន។” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។] ព្រះប្រទាន  
ពរអ្នក។ មានរឿងជាច្រើនដែលត្រូវធ្វើនៅក្នុងដំណឹងល្អ ត្រូវការយ៉ាងខ្លាំង យើង  
នៅពីក្រោយអ្នកមួយរយភាគរយជាមួយនឹងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងអាចធ្វើបាន  
ដើម្បីជួយ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។

224 តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេដែលក្លាយជា... អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំចូលចិត្តមើលមនុស្ស។  
នោះមិនអីទេ។ ដូចដែលខ្ញុំយល់ឥឡូវនេះ គាត់កំពុងកាន់កាប់ត្រួតង្វាលនៃរោង  
ឧបោសថបរិសុទ្ធ នៅយូទឹកា រដ្ឋឥណ្ឌាអាណា ដែលគាត់រស់នៅមិនឆ្ងាយពីទី  
នោះ។

225 ឥឡូវនេះ សូមមើល។ អូ យើងមានពួកគេជាបងប្អូន? អូ ខ្ញុំជឿថាយើងឈឺ  
ដើម្បីអធិស្ឋាននៅឡើយ មែនទេ? មិនអីទេ តើពួកគេណា... អ្នកផ្តល់កាតអធិស្ឋាន  
ខ្លះទេ? មិនអីទេ តោះហៅកាតអធិស្ឋានពីរបីភ្លាមៗ គ្រាន់តែគ្រប់គ្នាបានអង្គុយ  
មួយភ្លែត។ យើងពិតជាយឺតណាស់។ តើអ្នកអាចផ្តល់ឱ្យខ្ញុំដប់នាទីបានទេ?  
ត្រូវហើយ។ កាតអធិស្ឋាន អនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សដែលមានការអធិស្ឋាន... តើអ្នក  
ផ្តល់ឱ្យពួកគេពីណា មួយ?

226 មិនអីទេ កាតអធិស្ឋានលេខមួយ តើអ្នកនឹងមកទេ លេខពីរ លេខបី លេខបួន  
លេខប្រាំ។ កាតអធិស្ឋានលេខមួយ ពីរ បី បួន ប្រាំ ឈរនៅទីនេះ លឿនតាមដែល  
អ្នកអាចធ្វើបាន ប្រសិនបើអ្នកអាចក្រោកឡើង។ បើអ្នកមិនអាច ប្រាប់យើង យើង  
នឹងមកនាំអ្នក។ យើងនឹងព្យាយាមយកឱ្យបានច្រើនតាមដែលយើងអាចធ្វើបាន។  
មួយ ពីរ—ពីរ បី បួន ប្រាំ ប្រាំមួយ ប្រាំពីរ ប្រាំបី ប្រាំបួន ដប់ ប្រាំមួយ ប្រាំពីរ ប្រាំបី  
ប្រាំបួន ដប់ ហើយមានតែពីរនាក់ប៉ុណ្ណោះដែលបានលើកឡើង។ ដប់ ដប់មួយ  
ដប់ពីរ ដប់បី ដប់បួន ដប់ប្រាំ។ (ហ្នា?) ពួកគេទាំងអស់ កាតអធិស្ឋានទាំងអស់  
ផ្លាស់ទីទៅម្ខាងទៀតនេះ ចូលទៅខាងនេះ នៅទីនេះ ខាងនេះបើអ្នកចង់។

227 អូ តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ? ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាគ្រាន់តែគោរពតាមដែលអ្នក  
អាចធ្វើបាន ប្រហែលដប់នាទីឥឡូវនេះ ប្រហែលដប់នាទីប៉ុណ្ណោះ។ ឥឡូវនេះ  
អ្នកដែលមានកាតអធិស្ឋាន យើងបានធ្វើសេចក្តីប្រកាសនោះ “មនុស្សដែលចង់  
អធិស្ឋាន សូមមកជាមួយកាតអធិស្ឋានរបស់ពួកគេ” ហើយដូច្នោះយើងនឹងមិន...  
ឃើញទេ ពួកគេនៅតែបន្តត្រឡប់មកវិញ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេព្យាយាមប្រើ  
អំណោយរបស់ព្រះជាគ្រូអ្នក ប៉ុន្តែយើងមិន—យើងមិនជឿក្នុងការធ្វើដូច្នោះទេ។

228 យើង—យើងជឿដោយគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យព្រះធ្វើកិច្ចការរបស់ទ្រង់។ តើអ្នកជឿទេ? តើមានប៉ុន្មាននាក់ជឿថាសារនេះនៅព្រឹកនេះថាជាការពិត? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន។”—អេដ។] សូមអរគុណ។ សូមអរគុណ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំជឿវាដោយអស់ពីចិត្ត ព្រលឹង និងគំនិតរបស់ខ្ញុំ។

229 ឥឡូវនេះ មើលទៅដូចជាយើងមានមនុស្សប្រហែលហាសិបនាក់នៅទីនេះដើម្បីអធិស្ឋាន អ្វីមួយដូចនោះ។ ឥឡូវនេះ សូមស្តាប់។ ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នានៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ជ័យជំនះលើជំងឺទាំងអស់។ អ្នកទាំងអស់គ្នាដែលនៅក្នុងជួរអធិស្ឋាន គឺជាគ្រីស្ទាន កើតជាថ្មីជាអ្នកជឿ សូមលើកដៃឡើង។ ទីតាំងរបស់អ្នកគឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកបានទទួលជ័យជំនះរួចហើយ ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកត្រូវធ្វើឥឡូវនេះគឺទទួលយកនិងជឿអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលថាជាសេចក្តីពិត។

230 ខ្ញុំមិនអាចពិបាកយកបន្ទាត់នោះសម្រាប់ការរំកិលព្រែកនោះទេ វាត្រូវធ្វើច្រើនពេក ចំណាយពេលយូរពេក។ វាមិនមែនសម្រាប់ខ្ញុំទេ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំអាចនៅទីនេះពេញមួយថ្ងៃ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ល្អ។ ខ្ញុំដឹងថាវាជាការពិត។ សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់! ប៉ុន្តែឥឡូវនេះយើងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ឥឡូវនេះយើងកំពុងអង្គុយនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ អាមែន! អូ ខ្ញុំអើយ! តើរឿងទាំងនេះខ្ញុំបានបង្រៀនការពិតទេ? ប្រសិនបើវាមែន នោះទ្រង់នឹងផលិតអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ហ្នឹងហើយ។

231 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅក្នុងជួរអធិស្ឋានដែលជាមនុស្សចម្លែកចំពោះខ្ញុំ? ខ្ញុំស្គាល់ជាច្រើននាក់ ប៉ុន្តែអ្នកខ្លះជាមនុស្សចម្លែក។ លើកដៃឡើង ដឹងថាខ្ញុំមិនដឹងអ្វីជាបញ្ហាជាមួយអ្នក លើកដៃឡើង ទាំងអស់នៅតាមបណ្តោយបន្ទាត់ អូ-ហូ មិនអីទេ។ តើទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទឬ? តើអ្នកជឿទេ? អ្នកត្រូវតែមានជំនឿ អ្នកត្រូវតែជឿវា។ បើអ្នកមិនជឿទេ នោះវាមិនដំណើរការទេ។ អ្នកត្រូវដឹងពីទីតាំងរបស់អ្នក អ្នកត្រូវតែស្គាល់កន្លែងរបស់អ្នក។ តើត្រូវទេ បងប្រុស វេស? ហ្នឹងហើយ។ ស្គាល់ជំហររបស់អ្នក ព្រះគ្រីស្ទបានសន្យាថា “អ្នកក៏នឹងធ្វើកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើដែរ។” អ្នកជឿវាដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នក។

232 បុរសនោះដែលឈរនៅខាងក្រោយនោះមានអ្វីខុសជាមួយត្រីតាការបស់គាត់។ អ្នកជឿវាដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នក។ អ្នកមិនអាចចូលទៅក្នុងជួរអធិស្ឋាន

បានទេ ប៉ុន្តែអ្នកអាចត្រឡប់ទៅក្រោយវិញ ហើយអង្គុយចុះ វានឹងចាកចេញ។ ហើយវាមិនមែនជាមហារីកទេ។ ត្រឡប់ទៅវិញហើយអង្គុយចុះ វាចប់ហើយ។ ខ្ញុំ មិនដែលឃើញបុរសនោះក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ។ បើយើងជាមនុស្សចម្លែក បងប្អូន ឆើយ សូមលើកដៃឡើង។ បើយើងជាមនុស្សចម្លែក...មានបញ្ហាអ្វី គាត់បាន ជាសះស្បើយ!

នៅលើអាសនៈនេះ តើអ្នកជឿទេ?

233 ចុះអ្នករិញ? យើងជាមនុស្សចម្លែក ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ។ ព្រះស្គាល់អ្នក។ តើ អ្នកជឿថាខ្ញុំជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ទេ? តើអ្នកជឿសារនេះដែលខ្ញុំអធិប្បាយទេ? ចុះបើខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីបញ្ហាលើខ្នងរបស់អ្នកនឹងចាកចេញពីអ្នក? តើអ្នកជឿវាដោយ អស់ពីចិត្តទេ? លោកប៊ីឌីត អ្នកត្រឡប់ទៅរដ្ឋអូហៃយ៉ូវិញ អ្នកបានជាសះស្បើយ ហើយ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយ។

234 អ្នកមិននៅទីនេះសម្រាប់ខ្លួនអ្នកទេ អ្នកនៅទីនេះសម្រាប់នរណាម្នាក់ ផ្សេងទៀត។ វាជាស្ត្រី។ ហើយនាងមកពីរដ្ឋអូហៃយ៉ូវ៉ាដែរ ត្រឹមត្រូវហើយ ឈ្មោះ គឺ អាលីស ម៉ាក់កាន់។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ នាងមានការរះកាត់។ នោះជា ការត្រឹមត្រូវ។ បញ្ហាក្រពះនិងបញ្ហាស្រ្តីនិងភ័យព្រួយ។ តើវាត្រូវទេ? គ្រាន់តែជឿ ហើយនាងនឹងជាសះស្បើយ។ ចូរបន្តជឿវាដោយអស់ពីចិត្ត។ ជឿវាដោយអស់ពី ចិត្តរបស់អ្នក នាងនឹងមានវា។

235 តើអ្នកសុខសប្បាយទេ? ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ យើងជាមនុស្សចម្លែក។ តើវាត្រូវ ទេ? តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ទេ? តើអ្នកជឿថាយើងមានជ័យជំនះក្នុង ព្រះគ្រីស្ទទេ? ប្រសិនបើអ្នកជឿ ដោយភាពភ័យព្រួយរបស់អ្នក និងបញ្ហារបស់អ្នក និងអ្វីដែលអ្នកមាន នោះលោកស្រី អាលីស អ្នកអាចត្រឡប់ទៅផ្ទះរបស់អ្នកវិញ ហើយបានជាសះស្បើយ។

236 ខ្ញុំជឿថាយើងជាមនុស្សចម្លែក មែនទេ? ខ្ញុំមិនដែលឃើញអ្នកពីមុនទេ។ នេះ ជាលើកដំបូងដែលយើងធ្លាប់ជួប យើងជាមនុស្សចម្លែកគ្នាទៅវិញទៅមក។ តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាហោរារបស់ទ្រង់ទេ? តើអ្នកជឿទេ? អ្នកកំពុងមានបញ្ហា តម្រងនោម។ ត្រូវហើយ មែនទេ? អ្នកមិនមែនមកពីទីនេះទេ អ្នកមកពីភាគ ខាងត្បូង។ អ្នកកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់កូនដែលអ្នកមិនបានសង្គ្រោះ។ នោះជាប្តី របស់អ្នកនៅពីក្រោយអ្នក។ គាត់មានបុរសម្នាក់នៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់នៅព្រឹកនេះ

ជាមិត្តដែលគាត់កំពុងអធិស្ឋាន។ និយាយថា ខ្ញុំឃើញនរណាម្នាក់ អ្នកគឺជា—អ្នកគឺជាមិត្តរបស់ម្តាយនិងឪពុករបស់ខ្ញុំ។ បុរសម្នាក់មកទីនេះហៅថាអិលស៊ី ឬ អេសធី ឬអ្វីមួយដូចនោះ អេសធី ឬអ្វីមួយ នោះហើយ—នោះជាកូនប្រុសរបស់អ្នក។ ប្រុងប្រុសនៅវិលនិយាយថា “ជេ ធី—អេដ។ ជេ ធី... អ្នកនៅទីនោះ អេស ធី ទេ វាមិនមែនជាជេធីទេ ខ្ញុំដឹង។ វាជាបុរស ក្បាលខ្មៅតូច ខ្ញុំបានឃើញគាត់ឈរនៅទីនេះនៅខាងមុខកន្លែងដែលគាត់នៅឥឡូវនេះ។ ត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ អ្នកទទួលបានសំណើរបស់អ្នក។ ត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ។”

237 តើបុរសនោះនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ ជាបុរសម្នាក់មកពីរដ្ឋហ្សកហ្ស៊ីឬ? បាទ។ ធីអេស បាទ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញឪពុកនិងម្តាយរបស់អ្នកនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ ហើយអ្នកដឹងថាវាជាការពិត ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឃើញអ្នកលេចឡើង នៅទីនេះនៅចំពោះមុខពួកគេនៅពេលនោះ។ ខ្ញុំបានដឹងថាវាគឺជា។ អ្នកទទួលបានសំណើរបស់អ្នក កុំសង្ស័យ។

238 តើអ្នកទាំងអស់គ្នាជឿដោយអស់ពីចិត្តទេ? ឥឡូវនេះ តើមានប៉ុន្មាននាក់? អ្នករាល់គ្នានៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកនិយាយថា “តើនោះជាដំណឹងល្អឬ?” នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានធ្វើ។ នោះហើយជាអ្វីដែលពួកសាវ័កបានធ្វើ។ នោះជាអ្វីដែលអ៊ីននាសនិងអ្នកផ្សេងទៀតបានធ្វើ។ នោះជាការពិត។

តើអ្នកជឿទេ? បន្ទាប់មកឱនក្បាលរបស់អ្នក។

239 មកទីនេះ អ្នកចាស់ទុំ។ មានមនុស្សច្រើនពេកក្នុងការឆ្លងកាត់បន្ទាត់បែបនេះ។ យើងបានជ្រើសរើសពីរឬបីចុះនៅទីនោះ។ ចុះនៅទីនេះ។ បងប្រុសនេវីលរបស់ខ្ញុំគឺជាបុរសរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំជឿវា។

240 យើងនឹងឆ្លងកាត់បន្ទាត់នេះនៅទីនេះ ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សទាំងនេះ ដាក់ដៃលើពួកគេ។ អ្នកទាំងអស់គ្នាជឿថាអ្នកនឹងបានជាសះស្បើយទាំងអស់គ្នា? អ្នករាល់គ្នានៅទីនេះនឹងជឿវាទេ? បន្ទាប់មកឱនក្បាលរបស់អ្នក ឥឡូវនេះ យើងនៅក្នុងជ័យជំនះក្រុមជំនុំ។

241 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ទូលបង្គំស្គាល់បងប្រុសនេះ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទូលបង្គំមិនបាននិយាយអ្វីជាមួយគាត់អំពីវា។ ទូលបង្គំដឹងពីអ្វីដែលគាត់ចង់បាន។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងព្យាបាលគាត់ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយ

ប្រទានឱ្យគាត់នូវសំណើរបស់គាត់។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

242 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ដោយដៃដាក់ដៃលើប្អូនប្រុសតូចនេះ ព្រឹកនេះ យើងសូម ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវសម្រាប់ការដោះរស់គាត់។ អាម៉ែន។

243 អូ អ្នក...

ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ សូមប្រទានដល់បងស្រីខុចរបស់យើងនៅទីនេះ ជា បងស្រីដ៏គួរឱ្យស្រឡាញ់ម្នាក់ ដែលជាមិត្តពិតប្រាកដសម្រាប់យើងនៅទីនេះ ដល់ គ្រួសារខ្ញុំនិងមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់យើង។ យើងជឿថានាងនិងប្តីរបស់នាង គឺជាកូនរបស់ទ្រង់។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះជាម្ចាស់ ដែលទ្រង់នឹងផ្តល់សំណើ របស់នាងដល់នាងនៅព្រឹកនេះ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

244 ព្រះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រទានពរដល់បងស្រីប្រ៊ុសរបស់យើង។ ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងដឹងថានាងជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះអង្គ។ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់ នឹងផ្តល់ឱ្យនាង—សំណើរបស់នាង។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

245 ឱព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ជ្រាបថា—មានតែទ្រង់ប៉ុណ្ណោះដែលអាចព្យាបាល បងស្រី ប្លែងកូ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់នាង ហើយផ្តល់សំណើ នេះដល់នាង ព្រះអម្ចាស់។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

246 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌អើយ យើងដាក់ដៃលើប្អូនស្រីរបស់យើងក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សុំការដោះនាងសម្រាប់សិរីល្អរបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

247 “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ” ហើយយើងដាក់ដៃលើ បងស្រីនេះដែលនឹងជាសះស្បើយ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រទានវា ព្រះអម្ចាស់។ ខណៈពេលដែលរាងកាយញ័រញ័រ ឈរនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់ នៅ ក្រោមឥទ្ធិពលនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយហត់ឆ្អើយ ប៉ុន្តែទ្រង់ជាព្រះ។ សូម ប្រោសស្ត្រីវ័យក្មេងនេះ ខ្ញុំអធិស្ឋានក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

248 ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិឫទ្ធិ សូមប្រទានដល់បងប្រុសរបស់យើងនូវសំណើរបស់ គាត់។ ផ្តល់វា ព្រះបិតា។ យើងដាក់ដៃលើគាត់ ហើយថ្កោលទោសខ្មាំងសត្រូវ អ្នកដែលបំពុលព្រលឹងគាត់ ឬកំណត់—ស្នាមខ្មៅនៅពីមុខគាត់។ សូមឲ្យគាត់ ក្រោកឡើងដោយជ័យជំនះនៅព្រឹកនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយដឹងពីជំហររបស់

គាត់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ហើយគាត់នឹងមានអ្វីដែលគាត់សុំ ក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ។

249 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ដោយដៃដាក់លើបងប្រុសរបស់យើង ក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ផ្តល់សំណើរបស់គាត់។ អាម៉ែន។

250 ក្មេងស្រីតូចជាទីស្រឡាញ់នេះ ព្រះវរបិតា ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ សូម ព្រះអម្ចាស់មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា ដើម្បីលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ យើងសូមរំដោះនាង។

251 ព្រះអង្គអើយ យើងដឹងពីការយំក្នុងចិត្តរបស់ម្តាយនេះ និងការយំរបស់កូនស្រី គាត់។ សូមទ្រង់ប្រទានសេចក្តីជំនឿដល់នាងនៅព្រឹកនេះ ហើយបន្ទាប់មកអនុវត្ត វាឥឡូវនេះ ដោយដឹងថានាងមានអំណាចលើវា។ ហើយវានឹងកើតឡើងនៅក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

252 ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រោសក្មេងប្រុសតូចនេះ យើងអធិស្ឋាននៅក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

253 ព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះវរបិតានៃយើង យើងដាក់ដៃលើប្អូនស្រីរបស់យើង ហើយ សូមនៅព្រឹកនេះ ទ្រង់បានទទួលយកសំណើរបស់នាង។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

254 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង នៅពេលដែលស្ត្រីតូចនេះមកជំនួសកន្លែង របស់នាងសម្រាប់ការព្យាបាល យើងដាក់ដៃលើនាងហើយសុំការព្យាបាលនាង។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

255 លើកូនតូចដ៏គួរឱ្យស្រឡាញ់នេះ យើងដាក់ដៃរបស់យើង ក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សុំការព្យាបាល។

256 ដោយព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដោយដៃលើប្អូនស្រីរបស់យើង សូមទ្រង់ ប្រោសនាងឥឡូវនេះ។

257 ព្រះវរបិតារបស់យើង ដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌ សូមឲ្យព្រះនាមទ្រង់បានបរិសុទ្ធ យើងខ្ញុំបានដាក់ដៃលើក្មេងប្រុសនេះ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យ គាត់ជឿវា។ អាម៉ែន។



258 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ លើបងប្រុសដ៏ក្លាហានរបស់យើងនៅទីនេះ ឱ ព្រះអម្ចាស់អើយ អ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ ជាមនុស្សរបស់ព្រះ យើងខ្ញុំបានដាក់ដៃលើគាត់ ដើម្បីនឹងទទួលសំណើរបស់ទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យគាត់ទទួលបានតំណែងរបស់គាត់ឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះ នេះគឺជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ នៅក្នុងពេលវេលាដ៏រុងរឿងដែលយើងទាំងអស់គ្នាកំពុងបញ្ចប់។

259 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ លើប្អូនស្រីតូចរបស់យើងដែលចេញពីភាពងងឹតដើម្បីដើរក្នុងពន្លឺ សូមប្រទាន ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ថាព្រលឹងតូចដ៏ក្លាហានរបស់នាងនឹងត្រូវបានលើកឡើងនៅព្រឹកនេះ ចូលទៅក្នុងបរិយាកាសស្ថានសួគ៌។ ហើយផ្តល់ឱ្យនាង—សំណើរបស់នាង ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

260 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ លើបងប្អូនរបស់យើងនៅទីនេះ យើងបានដាក់ដៃនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ សុំឱ្យសំណើនេះត្រូវបានផ្តល់ឱ្យគាត់។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

261 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង យើងដាក់ដៃលើកូនរបស់បងស្រីរបស់យើង ហើយសូមឱ្យសំណើរបស់នាងត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនាង ព្រះបិតាអើយ ដូចដែលយើងដាក់ដៃលើនាងនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

262 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង យើងដាក់ដៃលើប្អូនស្រីរបស់យើង ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សូមឲ្យសំណើរបស់នាងត្រូវបានទទួល ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

263 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង នៅពេលដែលប្អូនស្រីរបស់យើងឆ្លងកាត់បន្ទាត់នេះនិងអនុញ្ញាតឱ្យ...យើងដាក់ដៃលើនាង សូមព្រះគ្រីស្ទនៃព្រះយាងមកជិត ហើយប្រោសទោសបញ្ហា ហើយប្រោសនាងឲ្យជា។ អាម៉ែន។

264 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ លើបងប្អូនរបស់យើង យើងដាក់ដៃលើគាត់ ហើយទូលសូមនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ថាទ្រង់នឹងព្យាបាលគាត់ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

265 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌អើយ យើងដាក់ដៃលើក្មេងស្រីនេះ ហើយទូលសូមព្រះអម្ចាស់ដ៏មានតម្លៃរបស់យើង។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើងសុំការព្យាបាលរបស់នាង។ អាម៉ែន។

266 ព្រះអម្ចាស់ដ៏មានតម្លៃរបស់យើង យើងដាក់ដៃលើបងប្អូនរបស់យើង ក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើងជានរណាគឺលើសជាង អ្នកឈ្នះតាមរយៈទ្រង់។ ហើយយើងសូមឱ្យទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យបងប្រុសរបស់យើង នូវសំណើរបស់គាត់ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

267 ព្រះវរបិតារបស់យើង លើប្អូនប្រុសស្រីរបស់យើង ទាហានតូចនៃឈើឆ្កាងនេះ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះជាម្ចាស់ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់យាងមកសណ្ឋិតលើ គាត់ ហើយផ្តល់សំណើរបស់គាត់។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែ ន។

268 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង លើទាហានដ៏ក្លាហាននៃឈើឆ្កាងនេះ គាត់បានឈរសម្រាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅក្នុង—ពេលនៃការរិះគន់ជាដើម ហើយនៅតែឈរដោយព្រះបន្ទូល បានដើរចេញច្រើនជាងអ្នកឈ្នះនៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ សូមប្រទានដល់គាត់នូវសំណើរបស់គាត់ ព្រះបិតា។ ទូលបង្គំ អធិស្ឋានសេចក្តីអធិស្ឋានរបស់ទូលបង្គំ ហើយប្រទានដល់គាត់ពីព្រះពររបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់នឹងប្រោសគាត់ឲ្យជា ហើយប្រទានឲ្យគាត់តាមសំណើរបស់ គាត់។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

269 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ទារកនេះមិនអាចរស់នៅក្រៅព្រះបានទេ ប៉ុន្តែព្រះ អាចធ្វើឱ្យវាជាសះស្បើយ។ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើវា ហើយថ្កោលទោសខ្មាំងសត្រូវ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ប្រទានពរដល់កុមារ ហើយសូមទ្រង់ជួយគាត់ឱ្យ រីកចម្រើននៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។ លើសជាងអ្នកឈ្នះ។

270 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ចំពោះប្អូនស្រីរបស់យើង ដែលយើងបានដាក់ដៃលើ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ រវាងឧបោសថនៃជ័យជំនះរបស់ព្រះបានកើតជា សាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។ សូមឲ្យតាមរយៈព្រះនាមទ្រង់ ព្រះនាមដ៏សុចរិតនៃព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រទានដល់ប្អូនស្រី របស់យើងនូវសំណើរបស់នាង។ អាម៉ែន។

271 បងស្រីយីដរបស់យើង សូមប្រទានពរដល់បេះដូងរបស់អ្នក។ ព្រះវរបិតានៃ ស្ថានសួគ៌របស់យើង នៅពេលដែលខ្ញុំកាន់បុរសនិងស្ត្រីវ័យចំណាស់នេះនៅក្នុង ដែររបស់យើងនៅទីនេះ ដែលបានផ្សាយដំណឹងល្អនៅពេលខ្ញុំនៅក្មេង ពីរបីថ្ងៃមុន បានស្លាប់ដោយជំងឺមហារីក ប្រញាប់ប្រញាល់ទៅរកគាត់ ហើយអំណាចនៃព្រះ

បានវាយលុកបុរសអាយុប៉ែតសិបឆ្នាំហើយបានប្រោសគាត់ រហូតដល់គ្រូពេទ្យ បិទមាត់ដោយឃើញអព្វុតហេតុ មិនអាចយល់បានទេ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់ នឹងផ្តល់សំណើរបស់ទ្រង់នៅព្រឹកនេះ។ ភរិយាតូចដ៏មានពររបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់ ដែលបានលាងនៅលើក្តារដើម្បីបញ្ជូនប្តីរបស់នាងទៅព័ន្ធកិច្ច ដើម្បីផ្សាយដំណឹង ល្អនេះ—ដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។

272 ប្រទានពរដល់កូនប្រុសរបស់ពួកគេ ជូនី ព្រះអម្ចាស់។ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់ នឹងធ្វើឱ្យគាត់ជាសះស្បើយ ហើយរក្សាគាត់ឱ្យរឹងមាំ ព្រះអម្ចាស់។ ទ្រង់ជាជំនួយ របស់ពួកគេដើម្បីទាញពួកគេពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ ដើម្បីដាក់កន្លែងដៃ។ ថ្វីត្បិតតែចាស់ប៉ុណ្ណឹង មិនអាចចេញទៅក្រៅបាន ប៉ុន្តែពួកគេចេញពីមន្ទីរពេទ្យ មួយទៅផ្ទះមួយ ដាក់កន្លែងដៃលើអ្នកជំងឺ។ ព្រះអង្គអើយ ទ្រង់នឹងលើកតម្កើងវា ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ សូមប្រទានពរដល់ពួកគេ ហើយផ្តល់កម្លាំងដល់ពួកគេអស់ រយៈពេលជាច្រើនថ្ងៃទៀត ព្រះបិតា។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

273 ប្រទានពរដល់អ្នក។ វានឹងត្រូវបានធ្វើ បងប្រុសយីដ វានឹងត្រូវបានសម្រេច។ ប្រងប្រុសនិងបងស្រីយីដនិយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណហាំ—អេដ។ សរសើរ តម្កើងព្រះជាម្ចាស់។ អាម៉ែន។ បាទ ម្នាក់ដែលយើងមានការអធិស្ឋានតាម ទូរស័ព្ទ។

274 បុរសនិងស្ត្រីដែលមានអាយុប៉ែតសិបឆ្នាំនិងអតីតកាលមិនអាចចេញទៅវាល ហើយឈរនៅលើវេទិកាបានទេ ចាស់ពេកនៅពេលនេះដើម្បីអធិប្បាយបែបនោះ ប៉ុន្តែនៅតែនឹងបញ្ជូនមកទីនេះ ហើយទទួលបានកញ្ចប់សម្លៀកបំពាក់អធិស្ឋាន ហើយបញ្ជូនពួកគេទៅអ្នកជំងឺនិងរងទុក្ខ នាំពួកគេទៅមន្ទីរពេទ្យនិងអ្វីៗដូចនោះ។ ដើម្បីដាក់វានៅលើ...ពួកគេមិនអាចចេញទៅក្រៅនិងគាំទ្រព័ន្ធកិច្ចតាមរបៀបនោះ បានទេ ប៉ុន្តែពួកគេបន្តអស់ពីសមត្ថភាព។ វាក្មេងធ្វើឱ្យយើងជាយូរជនមានអារម្ម ណ៍ខ្មាស់ខ្លួនឯង។ ត្រឹមត្រូវហើយ ធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ។

275 សូមចាំថា បុរសចំណាស់នៅទីនេះ បងប្រុសយីដ បានផ្សាយដំណឹង ល្អមុនពេលខ្ញុំកើត។ ត្រូវហើយ នៅទីនោះអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ ដែលជា ទាហានចាស់ដ៏ក្លាហាន។ ហើយនៅទីនេះ ចាស់ តើអ្នកអាយុប៉ុន្មានហើយ បង ប្រុសយីដ? អាយុប៉ែតសិបមួយឆ្នាំ នៅតែសម្រាប់ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ! ចាស់ពេកក្នុងការឈរនៅលើតុអធិប្បាយហើយកាន់សារបែបនេះ ប៉ុន្តែនឹងទៅ

មន្ទីរពេទ្យ ទៅក្បែរគ្រែ ដែលជាកន្លែងដែលមានក្មេងប្រុសម្នាក់ដែលបើកឡានឱ្យ  
គាត់។ ហើយពួកគេមិនអាចដើរបាន ដូច្នោះពួកគេគ្រាន់តែបើកឡានគាត់ហើយ  
យកកន្លែងមួយ ហើយពួកគេពីរនាក់ប្តីប្រពន្ធចាស់ ចូលទៅក្នុងទីនោះហើយដាក់  
កន្លែងដៃលើ។

276 ពួកគេមានអ្នកជាទីស្រឡាញ់ជិតស្នាប់នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ក្មេងស្រីម្នាក់ ពួកគេ  
គ្រាន់តែប្រាប់ខ្ញុំអំពីវា។ យើងបានអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ ជាចៅ បានទៅហើយ  
ដាក់...កូនបានក្រោកឡើងឥឡូវនេះ។ សរសើរព្រះ!

277 បងប្រុស យីដ ពួកគេបានហៅខ្ញុំនៅទីនេះកាលពីមុន ប្រហែលពីរឆ្នាំមុន ខ្ញុំ  
គិតថា វាជា ថាគាត់មានជំងឺមហារីកក្រពេញប្រូស្តាតនៅអាយុប្រហែលចិតសិប  
ប្រាំបីឆ្នាំ ឬប៉ែតសិប ជិតអាយុប៉ែតសិបឆ្នាំ ជាមួយនឹងជំងឺមហារីកក្រពេញប្រូ  
ស្តាត។ គ្រូពេទ្យគ្រាន់តែដាក់វាត្រឡប់មកវិញ គ្មានអ្វីអាចធ្វើបានទេ។ យើង  
ប្រញាប់ បីលីនិងខ្ញុំបានប្តូរវេជ្ជសាស្ត្របើកឡាន ដើម្បីឡើងទៅកន្លែងដែលគាត់នៅ។  
ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានប្រាប់យើងឱ្យទៅនៅព្រឹកនោះ។ ជាធម្មតាយើងមិន  
ធ្វើវាទេលុះត្រាតែយើងត្រូវបាននាំឱ្យធ្វើវា។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូល  
ថា “ទៅ” ហើយយើងបានចេញពីទីនោះ ហើយដាក់ដៃលើមិត្តចាស់ ដើម្បីអធិស្ឋាន  
សម្រាប់គាត់។ ហើយគ្រូពេទ្យមិនអាចរកឃើញជានរបស់វានៅកន្លែងណាឡើយ។  
ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! អូ! ហេតុអ្វី? ទីតាំងរបស់យើងគឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ  
ដែលបានឡើងខ្ពស់ជាងជំងឺនិងអំណាចទាំងអស់នៃសត្រូវ។

278 អូ តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តចំពោះទ្រង់ទេឬ?

មានមនុស្សស្ទើរតែគ្រប់ទីកន្លែង  
ដួងចិត្តរបស់ទាំងអស់គ្នាកំពុងឆេះ  
ជាមួយនឹងភ្លើងនេះដែលបានធ្លាក់នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០  
ដែលសំអាត ហើយធ្វើឱ្យពួកគេស្អាត  
អូ វាកំពុងឆេះនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ  
អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះនាមទ្រង់!  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។  
ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ

ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
 ក្នុងចំណោមពួកគេ  
 ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ទោះបីមនុស្សទាំងនេះមិនអាចរៀនក្លាយជា  
 ឬអ្នកពីកិត្តិនាមលោកិយ  
 ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានទទួលថ្ងៃបុណ្យទី៥០របស់ពួកគេ  
 ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ  
 ហើយពួកគេកំពុងប្រាប់ឥឡូវនេះ ទាំងឆ្ងាយនិងជិតទូលាយ  
 អំណាចរបស់ទ្រង់គឺនៅដដែល  
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។

279 តើម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេប៉ុន្មាននាក់? លើកដៃរបស់អ្នកឥឡូវនេះ។

... ពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
 ក្នុងចំណោមពួកគេ  
 អូ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ឥឡូវនេះ សូមមក បងប្អូនអើយ សូមស្វែងរកពរជ័យនេះ  
 នោះនឹងសំអាតចិត្តរបស់អ្នកពីអំពើបាប  
 នោះនឹងចាប់ផ្តើមកណ្តឹងរីករាយ  
 ហើយនឹងរក្សាព្រលឹងរបស់អ្នកនៅលើភ្លើង  
 អូ វាកំពុងឆេះនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ  
 ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះនាមទ្រង់  
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ (ហាលេលូយ៉ា!)

ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ពួកគេបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅក្នុងបន្ទប់ខាងលើ  
ទាំងអស់អធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់  
ពួកគេត្រូវបានជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ  
បន្ទាប់មកអំណាចសម្រាប់ការបម្រើបានមក  
ឥឡូវនេះអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់ពួកគេនៅថ្ងៃនោះ  
ទ្រង់នឹងធ្វើសម្រាប់អ្នកដូចគ្នា  
ហើយខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ (ហាលេលូយ៉ា!)  
ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
អូ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

280 ឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើងច្រៀងវា សូមចាប់ដៃគ្នាទៅវិញទៅមក។  
និយាយថា:

ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ (ហាលេលូយ៉ា!)  
ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

281 មែនទេ? និយាយថា “អាម៉ែន!” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន!”—អដ។]

ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ

ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

282 តើខ្ញុំអាចច្រៀងនេះបានទេ?

ទោះបីមនុស្សទាំងនេះមិនអាចរៀនក្លាយជា (ពួកគេមិន  
មានខ្លីឌី ភីអេច.ឌី. ដ៍អស្វារ្យទេ អ្នកឃើញទេ គ្មានរឿង  
ធំអស្វារ្យទេ អ្នកឃើញទេ។)

មនុស្សទាំងនេះប្រហែលជាមិនរៀនធ្វើទេ  
ក៏មិនអួតពីកិត្តិរាមលោកិយ (អង្គការដ៍អស្វារ្យមួយចំនួន។)  
ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានទទួលថ្ងៃបុណ្យទី៥០របស់ពួកគេ  
ពួកគេម្នាក់ៗបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម  
ព្រះយេស៊ូវ

ហើយពួកគេកំពុងប្រាប់ទាំងឆ្ងាយនិងទូលំទូលាយ  
អំណាចរបស់ទ្រង់គឺនៅដដែល

ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ

ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

អូ មិនមែនសម្រាប់មាសរាប់លាននៅលើផែនដីទេ  
តើខ្ញុំចាកចេញពីកន្លែងដ៏មានតម្លៃនេះទេ

ទោះបីអ្នកល្ងង់...បានល្ងង់ខ្ញុំជាញយៗក៏ដោយ  
 ប៉ុន្តែខ្ញុំមានសុវត្ថិភាពនៅក្នុងពន្លាបស់ព្រះ  
 រីករាយនៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់និងព្រះគុណរបស់ទ្រង់  
 ហើយខ្ញុំកំពុងរស់នៅខាងហាលេលូយ៉ា!

283 អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំរីករាយណាស់។ មែនទេ? តើអ្នកមិនរីករាយទេដែលបាន  
 ក្លាយជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ? គ្រាន់តែម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់  
 ក្នុងចំណោមពួកគេជាមនុស្សបន្ទាបខ្លួនដែលគ្រាន់តែបញ្ចេញខ្លួនឯងចុះ  
 មក (មិនមែននៅមុខប្រពន្ធទេ) នៅចំពោះព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ (មិនមែន  
 នៅចំពោះមុខអង្គការ ហើយដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើសៀវភៅ) នៅចំពោះ  
 ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ (មិនមែនដើម្បីសូត្រគោលលទ្ធិទេ) ប៉ុន្តែដើម្បីឱ្យព្រះបន្ទូល  
 ក្លាយជាសាច់ឈាមនៅក្នុងអ្នក។ ឃើញទេ នោះហើយ។ ហើយបន្ទាបខ្លួន ហើយ  
 បន្ទាប់មកតាមរយៈនោះទ្រង់បានលើកអ្នកឡើងខាងលើ (មិនត្រូវព្រងើយកន្តើយ  
 គិតខ្ពស់ និយាយថា “ខ្ញុំបែបនេះ បែបនោះឬផ្សេងទៀត”) ប៉ុន្តែដោយបន្ទាបខ្លួន  
 ភាពផ្អែមល្អែម និង “តើទ្រង់បានសង្គ្រោះមនុស្សអាក្រក់ដូចខ្ញុំដោយរបៀបណា  
 ហើយតើទ្រង់ធ្លាប់ធ្វើវាដោយរបៀបណា?” នោះជារបៀបដែលគ្រីស្ទានពិតមាន  
 អារម្មណ៍។ តើអ្នកមិនជឿទេឬ? អូ ទ្រង់ពិតណាស់!

ពិត ពិត ទ្រង់ពិតសម្រាប់ខ្ញុំ!  
 អូ ពិត ពិត ទ្រង់ពិតសម្រាប់ខ្ញុំ!  
 ទោះបីអ្នកខ្លះសង្ស័យទ្រង់ ខ្ញុំមិនអាចរស់នៅដោយគ្មានទ្រង់  
 បានទេ  
 នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ហើយទ្រង់  
 ពិតចំពោះខ្ញុំ!  
 ពិត ទ្រង់ពិតសម្រាប់ខ្ញុំ!

ច្រៀងវា!

ពិត ពិត ទ្រង់ពិតសម្រាប់ខ្ញុំ!  
 ទោះបីអ្នកខ្លះសង្ស័យទ្រង់ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចរស់នៅដោយគ្មាន  
 ទ្រង់ទេ



នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ហើយទ្រង់  
ពិតចំពោះខ្ញុំ!

284 អូ ខ្ញុំរីករាយណាស់! បាទ មែនហើយ។ អូ ខ្ញុំរីករាយណាស់ចំពោះវិធីដំណឹងល្អ  
ចាស់ដ៏អស្ចារ្យនេះ ដោយរស់នៅក្នុងផ្លូវដំណឹងល្អចាស់ដ៏រុងរឿងនេះ។

285 ឥឡូវនេះ មិត្តអើយ រហូតដល់យើងជួបគ្នានៅបណ្តឹងរបស់ព្រះគ្រីស្ទម្តង  
ទៀត នៅពេលដែលអ្នកកំពុងអធិស្ឋាន សូមចងចាំខ្ញុំ។ ហើយព្រះប្រទានពរដល់  
អ្នករាល់គ្នា។ ខ្ញុំ...មិនអាចនិយាយថាខ្ញុំសុំទោសដែលខ្ញុំទុកអ្នកនៅទីនេះ។

286 ឥឡូវនេះ សម្រាប់អ្នកដែលមានកន្សែងដៃដាក់នៅទីនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែដាក់ដៃ  
លើពួកគេខណៈពេលដែលយើងកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកដ៏ដ៏ ប្រសិនបើអ្នក  
កត់សម្គាល់ខ្ញុំធ្វើវាភ្លាមៗនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបានវាយប្រហារ។ ខ្ញុំមិនបាន  
ចូលទៅក្នុងនិមិត្តច្រើនពេកទេ ព្រោះខ្ញុំខ្សោយ ហត់នឿយ អ្នកដឹងទេ មកទីនេះ  
ប្រហែលពីរបីម៉ោងឥឡូវនេះ អធិប្បាយ ហើយខ្ញុំទើបតែចាប់ផ្តើមទទួលបានពីរបី  
តាមបន្ទាត់ ដូច្នេះអ្នកនឹងឃើញថាព្រះជាព្រះ។ ឃើញទេ? ភាពមិនអាចទៅរួច  
ភាពផ្ទុយគ្នា ដែលអ្វីដែលមិនអាចស្វែងរកបាន...អារក្ស...

287 ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា អ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗមានអំណាចនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកមិន  
មានអំណាច អ្នកមានសិទ្ធិអំណាច អំណាចរបស់អ្នក។ អ្នកត្រូវបានលើកតម្កើង  
ផ្លូវខាងលើ មិនមែនដើម្បីលើកខ្លួនឡើងឡើយ ប៉ុន្តែព្រះគ្រីស្ទបានលើកអ្នក  
ឡើង។ ព្រះគ្រីស្ទកាន់តែច្រើនលើកអ្នកឡើង អ្នកកាន់តែចង់ចុះ ឃើញទេ អ្នកនឹង  
មានអារម្មណ៍បន្ទាបខ្លួន។ ដូច្នេះតើទ្រង់នឹងសង្គ្រោះមនុស្សអាក្រក់ដូចខ្ញុំដោយ  
របៀបណា តើទ្រង់ធ្លាប់ធ្វើវាដោយរបៀបណា? ប៉ុន្តែទ្រង់បានធ្វើវា ដូច្នេះខ្ញុំសូម  
អរគុណចំពោះវា។ អាម៉ែន! ល្អណាស់!

នៅព្រះនាមព្រះយេស៊ូវឱនចុះ  
ក្រាបថ្វាយបង្គំ  
ស្តេចនៃស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងនឹងថ្វាយមកុដដល់ទ្រង់  
នៅពេលដែលដំណើររបស់យើងបានបញ្ចប់។  
នាមវិសេស (នាមវិសេស!) អូ នាមប្រសើរ!  
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌  
នាមវិសេស (អូ នាមវិសេស! តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ?)

ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

288 ឥឡូវនេះ សូមស្តាប់ កុំភ្លេចនេះ អ្នកច្រៀងបន្ទូល អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំច្រៀងខទៅវា។  
ឃើញទេ? ខ្ញុំមិនដឹងថាតើខ្ញុំអាចគិតពីខដែលខ្ញុំចង់ច្រៀងបានទេ គឺជារឿងបន្ទាប់។

នៅព្រះនាមព្រះយេស៊ូវឱនចុះ  
ក្រាបថ្វាយបង្គំ  
ស្តេចនិងស្តេចនៃស្ថានសួគ៌យើងនឹងថ្វាយមកដល់ទ្រង់  
នៅពេលដែលដំណើររបស់យើងបានបញ្ចប់។ (ឃើញទេ?)

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ  
ជាខែលពីគ្រប់អន្ទាក់  
នៅពេលដែលការល្អនៅជុំវិញអ្នក  
គ្រាន់តែដកដង្ហើមព្រះនាមបរិសុទ្ធនៅក្នុងការអធិស្ឋាន។

ហ្នឹងហើយ។ លើកដៃឡើងហើយស្តាប់នៅពេលប្រឡាំង! ឃើញទេ? ឃើញទេ?

ដកដង្ហើមព្រះនាមបរិសុទ្ធនៅក្នុងការអធិស្ឋាន។  
នាមរិសេស អូ នាមប្រសើរ!  
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌  
នាមរិសេស (អូ នាមរិសេស!) អូ នាមប្រសើរ!  
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

289 ចូរនិយាយម្តងទៀត យើងទាំងអស់គ្នា។ តើអ្នកនិយាយអ្វី? ចូរយើងយក  
ខនោះម្តងទៀត អំពី “យកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវនៅជាមួយអ្នក ជាខែលពីគ្រប់  
អន្ទាក់។” ចូរច្រៀងវាឥឡូវនេះដោយបិទភ្នែក។

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ  
ជាខែលពីគ្រប់អន្ទាក់ (ឥឡូវស្តាប់។ ធ្វើអ្វី?)  
ពេលការល្អនៅជុំវិញអ្នក (តើអ្នកត្រូវធ្វើអ្វី?)  
ដកដង្ហើមព្រះនាមបរិសុទ្ធនៅក្នុងការអធិស្ឋាន។  
នាមរិសេស (នាមរិសេស!) (អូ នាមប្រសើរ!)  
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិង...

[បងប្រុសនេវីលនិយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណហាំ—អដ។] (ខ្ញុំអត់ទេ។  
អត់ទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំស្អកបន្តិច ខ្ញុំស្អកបន្តិច ដូច្នោះខ្ញុំនឹងមិននិយាយ...?...អ្នកចង់  
បញ្ចប់...?...អត់ទេ វាមិនអីទេ អ្នកអាចបន្តទៅមុខ មិនអីទេ។)

ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិង...

បងប្រុសនេវីល គ្រូគង្វាលរបស់អ្នក ឥឡូវនេះ។ 

61-1217 ជំនឿគ្រីស្ទានធៀបនឹងការថ្វាយបង្គំប្រព្រះ  
រោងឧបោសថប្រាណហាំ  
ធើហ្វីសាន់រីល, អ៊ីនឌៀអាយណា ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការស្នើសុំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង:

VOICE OF GOD RECORDINGS  
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.  
[www.branham.org](http://www.branham.org)